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نوبت اول
آگهی مزایده عمومی به شماره 1-1109

شرکت فرآورده های نسوز آذر میرساند  اطلاع  به   بدینوسیله 
)سهامی عام( در نظر دارد تعداد پنج دستگاه خودرو، بصورت 

تجمیعی از طریق مزایده به فروش برساند. 
لذا از افراد و شرکت های واجد شرایط دعوت بعمل می آید در صورت تمایل 
اسناد مزایده را از سایت  www.Azarref.ir دریافت نموده و پیشنهاد قیمت 
خود را حداکثر تا ساعت 14 روز چهارشنبه مورخ 1402/02/13 به آدرس 
اصفهان- خیابان شیخ صدوق شمالی- کوچه حکیم نظامی ۶۳- کوی کارگران- 
نبش بوعلی- پلاک ۱۵- کد پستی ۸۱۶۳۹۳۵۶۷۱- دفتر مدیریت ارسال نموده 

و تحویل آقای جمشیدی گردد.
شرکت فرآورده های نسوز آذر )سهامی عام(

اصفهان | صفحه3

 رویداد ملی ایده شو
 برگزار می شود

از  اصفهان  شهردار  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
برگزاری رویداد ملی ایده شو در خصوص حمل ونقل 
دانش بنیان و پاک در دو بخش نوآفرین )دانش آموزی( 

و نوآوری )دانشجویی و نخبگان( خبر داد.

خستگی و خواب آلودگی، عدم توجه به جلو و عدم توانایی در کنترل وسیله نقلیه ناشی از تخطی از سرعت مطمئنه مهمترین عامل تصادفات در نوروز بود که 
بیشترین ساعات تصادف هم از ساعت چهار تا هشت شب بود

در گفت وگوی »اصفهان امروز« با رئیس پلیس راه استان اصفهان مطرح شد:

پراید و پژو بیشترین حادثه سازان نوروزی
سرمقالهسرمقاله
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اصفهان، امروزه دچار یک 
محیط زیست شکننده است

همان طور که می دانید، اصفهان استانی نیمه 
خشکی است که مردمان آن از دیرباز با حفر 
قنات به سختی آب را استخراج می کردند 
و امروزه با روند رو به تزاید آب در استان 
به عدم  را می توان  آن  که بخش عمده 
رویکرد مدیریتی کارآمد و شکاف های حکمرانی در آن نسبت 
داد؛ بااهمیت بخشی به ضرورت توسعه پایدار در استان ها و مناطق 
پیرامونی از جمله توسعه صنایع آب خواه در استان یزد و کاشان 
و... که رونق اقتصادی خود را در گرو توسعه بخش صنعتی و 
معدنی می دانند، باعث شده تا علاوه بر مورد فوق با رشد جمعیت 
غیرسیستماتیک در استان و رونق کشاورزی و عدم بهره گیری از 
آب مجازی به عنوان رویکرد نوین در بخش صادرات محصولات 
و کالاهای پر آب، بر دامنه تشدید کمبود آب در استان بیفزاید 
و انتظار می رود تا با افزایش تقاضا برای آب به عنوان یکی از 
و جوامع  پایداری سکونتگاه ها  در  مولفه های »تعیین کننده« 
انسانی، استان اصفهان بیش ازپیش درگیر چالش ها و مسائل خود 
شود. امروزه باتوجه به اینکه استان اصفهان یکی از استان های 
با نیاز شدید آبی محسوب می شود و همین کمبود نیز سبب 
شده تا محدودیت های عمده ای بر سر راه اهداف، برنامه ها و 
سیاست های توسعه ای استان مطابق با آن پتانسیل ها و ظرفیت ها 
ایجاد شود که اغلب منجر به عقب افتادگی استان و ناکامی آن در 

بسیاری از برنامه ها شده است. 

انعقاد قرارداد خط 2 مترو، دستاورد 
بزرگ مدیریت شهر

   صفحه3

   صفحه 2

 اردستان و فریدون شهر همچنان 
در وضعیت پرخطر کرونایی

 افزایش کانون های بحرانی 
فرسایش خاک اصفهان

نوبت اول
 آگهی مناقصه

موضوع: اجرای کامل یک باب ساختمان اداری باسکول 
شرکت فولاد سنگ مبارکه اصفهان

شرکت فولاد سنگ مبارکه اصفهان

شرکت فولاد سنگ مبارکه اصفهان در نظر دارد از طریق برگزاری مناقصه، نسبت 
به احداث کامل یک باب ساختمان اداری جهت باسکول، توسط پیمانکار واجد شرایط 
 اقدام نماید.  لذا متقاضیان می توانند از تاریخ درج آگهی  با مراجعه به وب ســایت 
شرکت فولاد سنگ به آدرس  www.fsmc.ir و یا دبیرخانه شرکت نسبت به دریافت 
اسناد مناقصه اقدام نموده و حداکثر تا پایان روز یکشنبه مورخ 1402/02/10 اسناد 
خود را در پاکات در بسته به دبیرخانه شرکت فولاد سنگ به آدرس زیر ارسال نمایند. 
■ اصفهان ، کیلومتر 25 جاده مبارکه بروجن ، شرکت معدنی  صنعتی فولادسنگ مبارکه 

تلفن تماس : 031-52682350-54
م الف: 862030

نوع ردیف
مهلت ارسال مدارکموضوعشمارهفراخوان

آگهی 1
فراخوان

و48571948
4857194 

 طراحی، خرید، نصب، اجرا، تست و راه اندازی و آموزش 
جهت پروژه اصلاح شبکه توزیع برق اضطراری و تعویض دیزل ژنراتور

واحد گندله سازی فولاد مبارکه
1402/02/22

آگهی 2
1402/02/18خرید 3 ردیف کابل48563301فراخوان

آگهی 3
فراخوان

و48570539
48570540 

انجام عملیات طراحی، تهیه نصب، تست و راه اندازی کلیه تجهیزات مورد نیاز 
پروژه افزایش ظرفیت ورودی سنگ آهن به دیسک های گندله سازی 

)نوار نقاله c1605 و تجهیزات جانبی(
1402/02/25

آگهی 4
فراخوان

48568814
و

48539445 

طراحی، خرید، نصب و تست تجهیزات لوله کشی سایت احیا مستقیم
1402/02/22 واحد گندله سازی مربوط به مکنده نظافت صنعتی

آگهی 5
خدمات مشاوره سیستم های اعلام حریق با نماینده رسمی زیمنس 48568717فراخوان

1402/02/13در حوزه اعلام حریق

آگهی 6
1402/02/09خرید 216000 کیلوگرم لوله با درز مستقیم 28 اینچ اسکچول 48561388API-GB5L 40فراخوان

آگهی 7
1402/02/05خرید 3 ردیف نیوجرسی و پارابلوک به تعداد کل 1200 عدد48569130فراخوان

آگهی 8
1402/02/16حمل ریلی مواد اولیه از مبادی مختلف به شرکت فولاد مبارکه و فولاد سبا48573992فراخوان

آگهی 9
1402/02/08واگذاری فعالیت تعمیر و بازسازی غلتک های کوره آنیل خط گالوانیزه48573631فراخوان

آگهی 10
1402/02/10انجام تعمیرات واحدهای احیا مستقیم یک و دو ناحیه آهن سازی48568955فراخوان

آگهی 11
1402/02/10انجام تعمیرات انباشت و برداشت و آهک سازی ناحیه آهن سازی48568948فراخوان

آگهی 12
1402/02/10انجام نظافت صنعتی داخل ناحیه آهن سازی48568936فراخوان

آگهی 13
انجام تهیه، ساخت و تعویض بهمراه اصلاح 15 عدد تابلو فشار ضعیف )DP(  48568445فراخوان

1402/02/15و 6 عدد تابلو کنتری دیزل ژنراتور ناحیه انرژی سیالات

آگهی 14
1402/02/10انجام تعمیرات گندله سازی48568943فراخوان

جهت دریافت اســناد و کسب اطلاعات بیشتر در خصوص فراخوان های عمومی، ارزیابی کیفی، مناقصات و 
مزایدات به وبسایت شرکت به نشانیwww.msc.ir ، منوی خرید و تامین کنندگان، مناقصات مراجعه و 
 )SRM(  طبق راهنمای موجود، نسبت به انتخاب مناقصه مورد نظر از طریق سیستم ارتباط با تامین کنندگان

اقدام نمائید. 
اطلاعات سایر فراخوان ها از طریق سایت شرکت، قسمت اطلاعیه ها قابل دسترس می باشد.

1402-04

آگهی فراخوان شرکت فولاد مبارکه اصفهان

روابط عمومی شرکت فولادمبارکه اصفهان

محمد یوسفی شاتوری 

بیابان زایی در استان به ویژه در شرق 
اصفهان، ســالانه در کنار به خطر 
انداختن سلامت مردم و تخریب محیط زیست، به امکانات 

زیربنایی و منابع طبیعی این استان خسارت وارد می کند،
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مساحت کانون هایی  بحرانی 
فرسایش بادی در استان

هر 9 روز یک پدیده گرد و غبار 
در استان ایجاد می شود

 میزان مدیریت روان آب 
 در عرصه های بیابانی استان

 در سال گذشته

 میزان آبیاری و مراقبت سنواتی 
 از پوشش گیاهی  

در سال قبل

میلیون 
45000هکتار

میزان افزایش سالانه کانون های 
بحرانی فرسایش خاک در استان 

736000هکتار
مساحت کانون های بحرانی استان 

در سال 81

هکتار

567950
 میزان نهال کاری انجام شده

 به منظور کاهش فرسایش خاک 
و انتشار ریزگرد

هکتارهکتارهکتار310000

کیلومتر 1445
تعداد شهرستان های 

درگیر با پدیده بیان زدایی
میزان ایجاد بادشکن غیرزنده در 
نواحی شرق و شمال شرق استان
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4601 شـــمــاره   | نوزدهم  ســـال   |  1402 فروردین   27 یکشنبه| 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد

 آخرین نقشه کرونایی و آمار بیماری کووید-۱۹ در اصفهان 
نشان می دهد که تعداد شهرهای قرمز و با وضعیت بسیار 
در  بستری  کرونایی  بیماران  شمار  همچنین  و  پرخطر 

بیمارستان های استان کاهش یافته است.
به گزارش ایرنا، طبق جدیدترین نقشه کرونایی کشور که 
شنبه ۲۶ فروردین توسط وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی منتشر شد، در استان اصفهان دو شهرستان اردستان 
و فریدون شهر در وضعیت قرمز و بسیار پرخطر کرونایی قرار 
دارند درحالی که تعداد آن در هفته گذشته، چهار شهرستان 

بود.
در  اصفهان  استان  شهرستان  هفته ۱۱  این  در  همچنین 
بیدگل  و  )آران  شهرستان  دو  پرخطر،  و  نارنجی  وضعیت 

و برخوار( در وضعیت آبی )عادی( و سایر شهرستان ها در 
وضعیت زرد و به نسبت پرخطر کرونایی قرار دارند.

داشت:  اظهار  اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
تعداد کل بستری بیماران کرونایی و بیماران بدحال بستری 
در بخش مراقبت های ویژه از هفته گذشته در استان روند 

کاهشی داشته است.
پژمان عقدک با بیان اینکه تعداد مراجعه کنندگان دارای علائم 
کرونا نیز نسبت به دو هفته گذشته به نسبت کمی کاهش 
یافته است، افزود: اما در یک هفته گذشته با مرگ ومیر ناشی 

از کرونا مواجه بودیم و حدود ۱۰ فوتی گزارش شد.
او تصریح کرد: به نظر می رسد کاهش ترددها و مسافرت ها 

در دو هفته اخیر در نزول آمار کرونا تأثیر داشته است.

استان  کرونایی  رنگ بندی  در  کرد:  خاطرنشان  عقدک 
اصفهان در این هفته تعداد شهرهای قرمز کاهش یافت و 
احتمال دارد در دو هفته آینده شرایط نقشه کرونایی، بازهم 

بهتر شود.
او با تأکید بر اینکه ویروس کرونا از بین نمی رود، گفت: مانند 
آنفلوانزا، بهترین راه پیشگیری از کرونا، رعایت شیوه نامه های 

بهداشتی و تزریق واکسن است.
شیوع زودهنگام آبله مرغان

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان همچنین درباره 
پیش بینی  گفت:  آموزان  دانش  بین  در  آبله مرغان  شیوع 
می شد این بیماری در فصل بهار شدت پیدا کند اما زودتر 
از زمان مورد انتظار و در هفته سوم اسفند پارسال این اتفاق 

آن  به  استان  دانش آموزان  ابتلای  از  گزارش هایی  و  افتاد 
دریافت کردیم.

از  امسال گزارش خاص  نوروز  تعطیلات  از  افزود: پس  او 
شیوع آبله مرغان در مدارس استان نداشتیم هرچند در این 

فصل، بروز این بیماری، طبیعی است.
بر اساس آخرین آمار دانشگاه علوم پزشکی اصفهان مربوط 
در  دارای علائم کرونا  بیمار  فروردین جاری، ۱۹۸  به ۲۶ 
بیمارستان های استان بستری هستند درحالی که این آمار در 

یک هفته گذشته و در تاریخ ۱۹ فروردین ۲۸۷ نفر بود.
همچنین بر اساس آمار امروز شنبه ۴۰ بیمار بدحال کرونایی 
در بخش مراقبت های ویژه بیمارستان ها بستری هستند و 

موردی از مرگ ومیر ناشی از کرونا گزارش نشده است.

تعداد شهرستان های کرونایی استان اصفهان از 4 به 2 کاهش یافت؛

اردستان و فریدون شهر همچنان در وضعیت پرخطر کرونایی

معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی سیاسی ارتش جمهوری اسلامی ایران مطرح کرد

افشای توانمندی های ارتش مورد سو استفاده دشمنان قرار می گیرد

حسن روانشید

تصمیم های متضاد                                                                                                                                      
دامداران   که  زمانی  قبل  سال  شصت 

پیرامون  دولت  بی توجهی  با  آمریکایی 
و  غذایی  مواد  تولیدکنندگان  از  حمایت 
اساسی در پرورش جسم و تأمین سلامتی 
جامعه و بخصوص کودکان و نوجوانان 
یعنی شیر مواجه شدند که به تعهدات خود پیرامون دریافت 
مازاد تولید به منظور تبدیل به شیرخشک اعتنایی ندارند در یک 
اقدام همگانی چند روز پیاپی آنچه از گاوها می دوشیدند به 
آب های جاری می ریختند تا تفهیم نمایند بعضی از مشاغل در 
امر تولید، بقاء سرمایه شان به ثانیه ها گره خورده زیرا نه می توان 
گاو شیرده را ندوشید و به حال خود رها نمود و نه می شود شیر 
تازه را احتکار کرد تا در بازار آزاد به چند برابر قیمت فروخته شود. 
رضا باکری دبیر انجمن صنایع فرآورده های لبنی و در واپسین 
روزهای پایان سال ۱۴۰۰ به این نگرانی پیش رو تذکر داده 
بود که »هیچ اقتصاددان، فعال اقتصادی و حتی سیاست گذاری 
نیست که در مقام کارشناسی بخواهد از قیمت گذاری دستوری 
دفاع کند اما با اینهمه قیمت گذاری دستوری کماکان در دستور 
کار سیاست گذاری های کشور قرار دارد. قیمت گذاری دستوری 
اگرچه منطق اقتصادی قابل دفاعی ندارد و نتایج موردنظر را 
هم برای تصمیم گیرندگان به همراه نداشته اما آنچه شرایط 
تداوم آن را فراهم کرده گذشته از تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی، 
وجود تقاضای اجتماعی و فشار افکار عمومی بر سیاست گذاران 
است که آن ها را مسئول تنظیم بازار و کنترل قیمت ها می داند. 
وجود چنین فشاری البته باعث شده تا سیاست گذاران ما در 
دولت نیز تن به این تنزل جایگاه بدهند و به جای سپردن 
قیمت به بازار و رقابت و تمرکز بر سیاست های توسعه ای و 
اصلاح رویکردهای عام، خود و جایگاه خود را به کنترل کننده 
قیمت اقلام مصرفی خانوار کاهش دهند؛ از روزگاری که 
درباره قیمت شیر خام در هیأت دولت بحث می شد دست کم 
۳۰ سال می گذرد و حالا دوباره شاهد بازگشت بحث درباره 
قیمت کالاها به هیأت دولت هستیم و این نشانه ای عمیق 
از دور شدن دولت از اهداف توسعه ای و فراموش شدن جایگاه 
سیاست گذاری است. پراکندگی در تصمیم گیری های مرتبط 
با امنیت غذایی و صنایع وابسته به کشاورزی سال ها بود که 
منجر به بلاتکلیف ماندن صنایع غذایی ازجمله صنعت لبنیات 
شده بود. صنایع لبنی از یکسو خود را به عنوان یک صنعت در 
زیرمجموعه وزارت صمت می دیدند و از سوی دیگر بیشترین 
کار و ارتباط را باید با وزارت جهاد کشاورزی می داشتند که 
مهمترین تامین کنندگان این صنعت؛ یعنی دامداران در ذیل 
معاونت دامی این وزارت خانه قرار دارند مردادماه سال ۱۴۰۰ 
بعد از کشمکش های فراوان قیمت شیر خام افزایشی قریب 
به 5۰ درصدی را تجربه کرد که در مقایسه با تابستان سال 
۱۳۹۹ بیش از ۱۰۰ درصد افزایش بود. به تبع چنین افزایشی 
در قیمت مهمترین ماده اولیه تولید محصولات لبنی، شاهد 
افزایش محصولات لبنی برای مصرف کننده بودیم. اینهمه 
در حالی است که شواهد بازار نشان از کاهش قدرت خرید 
مردم و کاهش مصرف محصولات لبنی و درنتیجه افزایش 
مازاد تولید شیر خام دارد. درحالی که بر اساس آمارهای »مرکز 
آمار ایران« نسبت خرید محصولات لبنی در میان دهک های 
برخوردار نسبت به دهک های کم برخوردار شهری حدود ۱/۲ 
برابر، ظرف 5 سال گذشته کمتر شده و این نسبت در میان 
خانوارهای روستایی حدود ۳/۲ برابر کمتر است. مازاد تولید 
شیر خامی که قرار بود به شکل محصولات لبنی بر سر سفره 
خانوارهای ایرانی بنشیند حالا تبدیل به شیرخشک و چربی 
)خامه و کره( شده و راه صادرات را در پی می گیرد. به طوری که 
پیش بینی می شود در سال آتی صادرات شیرخشک افزایش 
یافته و خطوط شیرخشک صنعتی در کشور به ظرفیت جذب 
۷ هزار تن در روز برسد. این در حالی است که پیش ازاین روزانه 
قریب به ۲ هزار تن شیر خام جذب خطوط شیرخشک موردنیاز 
کشور می شد. توصیه متواتر انجمن صنایع فرآورده های لبنی 
به  نظام سیاست گذاری کشور از سال های گذشته تاکنون این 
بوده است که یارانه را از ابتدای زنجیره به انتهای زنجیره و 
به طور خاص به دهک های محروم انتقال دهد امری که هنوز 
رنگ تحقق نیافته است. احیای شیر رایگان مدارس و قرار 
گرفتن سه محصول پرمصرف و ضروری سبد خانوار )شیر، 
ماست و  پنیر( در سبد حمایتی کالا به شکل بن کارت های 
الکترونیکی و بهره مندی خانوارهای محروم از این حمایت و نه 
همه خانوارها، راهکاری اساسی است که نه تنها برای کالاهای 
لبنی بلکه برای سایر کالاهای غذایی ضروری سبد خانوار قابل 
انجام است. وجود تضاد منافع در زنجیره ارزش صنایع مختلف 
ازجمله صنعت لبنیات، تلاش هر یک از حلقه های زنجیره 
برای نزدیکی به قدرت و یارکشی از آن برای سهم گرفتن 
از سودی که در حلقه های مختلف زنجیره تقسیم می شود، 
انگیزه های اساسی هستند که فعالان بخش خصوصی را 
وامیدارد به خلاف مواضعی که طرح می کنند عملا به دنبال باز 

کردن بیشتر پای دولت در زنجیره ارزش صنعت خود باشند.
این دوگانگی وقتی تشدید می شود که در ذهن متولیان امر و 
سیاست گذاری رشد سهم اقتصاد دولتی نه امری ضد توسعه 
و نکوهیده بلکه قابل ستایش باشد.« امروز و پس از گذشت 
یکسال از ابراز این نظریه دبیر انجمن صنایع لبنی ایران، علی 
احسان نظری مدیرعامل اتحادیه تعاونی کارخانه های لبنی با 
بیان اینکه انبار کارخانه ها مملو از لبنیات  فروش نرفته است 
می گوید: »دولت برای لبنیات یارانه در نظر بگیرد تا هم فروش 
کارخانه ها افزایش یابد، هم سرانه مصرف لبنیات مردم بیشتر 
شود، با توجه به شرایط اقتصادی و کاهش قدرت خرید خانوار، 
مصرف لبنیات در سال های اخیر کاهش چشمگیری داشته 
است، صنایع لبنی با مشکل انباشت محصول و عدم جذب و 
فروش در بازار روبرو هستند که این امر بیانگر کاهش مصرف 
لبنیات در کشور است، همه ساله در ایام پایانی سال و نوروز، 
واحدهای لبنی با مملو شدن محصول در انبار روبرو هستند 
که ممنوعیت 5۰ تا ۶۰ درصدی صادرات محصولات لبنی به 
عراق هم مزید بر علت شده تا کارخانه ها با انباشت محصول 
و مشکلات فروش روبرو شوند.« مطالبه در قالب سوأل این 
است که آیا این تناقض ها دال بر تصمیم های متضاد در مبحث 
اقتصاد آزاد نیست تا تولیدکننده و مصرف کننده و درنهایت 

دولت را به نفع واسطه به چالش بکشد؟
ادامه دارد
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افزایش ۴5 هزار هکتاری کانون های بحرانی فرسایش خاک 
استان اصفهان به عنوان اصلی ترین منشأ انتشار ریزگرد و گرد و غبار 
در هر سال، لزوم توجه هر چه بیشتر و تسریع در اجرای طرح های 

بیابان زدایی در این خطه را گوشزد می کند.
به گزارش ایرنا، بیابان زایی در استان به ویژه در شرق اصفهان، 
سالانه در کنار به خطر انداختن سلامت مردم و تخریب محیط زیست، 
به امکانات زیربنایی و منابع طبیعی این استان خسارت وارد می کند، 
عمده خسارت ها به پایگاه های نظامی اطراف همچون پایگاه هوایی 
هشتم شکاری، فرودگاه شهید بهشتی اصفهان، اراضی کشاورزی، 
محورهای مواصلاتی و شهرک های صنعتی، راه آهن و شهرهای 

پیرامون وارد می شود.
بیابان زایی و ریزگرد می تواند بر اثر پدیده های طبیعی زمین شناسی 
مانند تغییرات اقلیمی و کاهش بارندگی یا ناشی از فعالیت های انسانی 
مانند بوته کنی، چرای بی رویه دام در مرتع، تبدیل مراتع به دیم زارها، 
معدن کاوی، جاده سازی و توسعه غیراصولی شهرها و روستاها بدون 
توجه به آمایش سرزمینی ایجاد شود، اما به گفته کارشناسان، کاهش 
شدید سطح آب های زیرزمینی بر اثر برداشت بی رویه از این منابع، 
مهمترین دلیل تشدید این پدیده در استان اصفهان و جای جای ایران 

است.
Á  14 شهرستان استان اصفهان درگیر با پدیده

بیان زدایی
تجزیه وتحلیل اطلاعات یک دوره ۱۰ ساله نشان می دهد که 
کلانشهر اصفهان به طور میانگین هر ۹ روز یک پدیده گرد و غبار 
داشته و از مجموع ۲۸ شهرستان استان اصفهان، ۱۴ شهرستان درگیر 

پدیده بیابان زایی است.
در  ناسالم  روزهای  تعداد  است  حاکی  موجود  آمار  بررسی 
کلانشهر اصفهان در سال گذشته نسبت به سال ۱۴۰۰ حدود 
۱۸ درصد افزایش یافت و فقط ۱۱ روز هوا پاک بود، در سال 
گذشته ۱۱ روز با هوای پاک، ۱۸۲ روز با هوای سالم، ۱۴5 روز 
ناسالم برای گروه های حساس و ۲۷ روز ناسالم برای عموم مردم 
در کلانشهر اصفهان ثبت شده است.فعال شدن کانون های گرد و 
غبار در نیمه نخست سال و افزایش استفاده از سوخت های فسیلی، 
شرایط خاص جوی و اقلیمی که به پایداری هوا و وارونگی دما 
منجر شد و استفاده از سوخت مازوت در نیروگاه شهید منتظری 
در نیمه دوم سال از جمله اصلی ترین دلایل افزایش آلودگی هوای 

این دیار بود.

Á  افزایش سالانه 45 هزار هکتار به کانون های
بحرانی فرسایش خاک استان اصفهان

معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان گفت: 
اولویت ما برای اجرای طرح های بیابان زدایی در کانون هایی  بحرانی 
فرسایش بادی به مساحت یک میلیون و 5۰۰ هزار هکتار بوده و 
تاکنون ۳۱۰ هزار و ۱۶۰ هکتار نهال کاری به منظور کاهش فرسایش 

خاک و انتشار ریزگرد انجام شده است.
به  هکتار  هزار  سالانه ۴5  داشت:  اظهار  نریمانی  حسینعلی 
کانون های بحرانی فرسایش خاک در این استان افزوده می شود که 
دلیل اصلی آن تغییرات اقلیمی است و همین امر به افزایش بیابان ها 

و نواحی بحرانی دامن می زند.
او اضافه کرد: در سال ۸۱، کانون های بحرانی استان ۷۳۶ هزار 
هکتار بوده است اما از آن زمان به دلیل خشک سالی های پی درپی، 

این نواحی بیشتر از دو برابر بیشتر شده است.
معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان با اشاره 

به پروژه مدیریت روان آب با هدف جلوگیری از فرسایش خاک و 
انتشار ریزگرد و گرد غبار اظهار داشت: این بخش از پروژه مرتبط 
با بیابان، سال قبل در سطح 5۶۷ هکتار از عرصه های بیابانی استان 
اجرا شد.نریمانی اضافه کرد: سال ۱۴۰۱ همچنین آبیاری و مراقبت 
سنواتی از پوشش گیاهی که پیشتر کشت شده بود در سطح ۹5۰ 
هکتار از بیابان های اصفهان را انجام دادیم و ایجاد بادشکن غیرزنده 
نیز به طول ۴5 کیلومتر در نواحی شرق و شمال شرق استان از دیگر 

اقدامات برای کاهش انتشار ریزگرد و گرد و غبار بود.
آبخیزداری  و  منابع طبیعی  اداره کل  بیابان  امور  اداره  رئیس 
اصفهان نیز گفت: در سال گذشته عملیات نهال کاری در بالغ بر 
۱5۰ هکتار از نواحی بیابانی این استان با هدف بیابان زدایی و مهار 

ریزگردها اجرا شد.
مهدی عالیپور افزود: این طرح در شهرستان های کوهپایه و 
اصفهان با هزینه ای بالغ بر سه میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان انجام شد.
او اضافه کرد: نهال های کاشته شده از گونه های تاغ و قره داغ 

است و دست کم به یک سال آبیاری نیاز دارد و اگرچه قرار بود از 
پساب برای آبیاری آن ها استفاده شود اما این امر هنوز به صورت 
فراگیر محقق نشده است.رئیس اداره امور بیابان اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اصفهان گفت: نهال کاری در هر هکتار بالغ بر 
۲۰ میلیون تومان هزینه دارد و تأمین آن نیازمند حمایت ویژه از سوی 

نهادهای ملی و استانی است.
Á  تصویب 14/8 میلیارد تومان مصوب ســفر

رئیس جمهور به اصفهان
بی تردید اصلی ترین چالش برای اجرای طرح های مرتبط با بیابان، 
اعتبارات و مباحث مالی است که می طلبد نهادهای تصمیم گیر و 

تصمیم ساز نگاه ویژه ای به معضلات مورداشاره داشته باشند.
سال گذشته هم زمان با سفر رئیس جمهور و هیأت دولت به 
استان ۳۰ میلیارد تومان برای بیابان زدایی پیشنهاد، اما ۱۴ میلیارد و 
۸۰۰ میلیون تومان آن مصوب شد و بی شک تخصیص به موقع این 

اعتبارات جهت اجرای به هنگام پروژه ها ضروری است.

معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی سیاسی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران با حضور در راهپیمایی روز قدس در خمینی شهر گفت: 
هدف رژیم صهیونیستی تسلط بر کل منطقه است اما به حول و 
قوه الهی، انقلاب اسلامی ایران ترمز این پیشرفت را کشید و مانع 
توسعه طلبی صهیونیست ها شده است.امیر سرتیپ محمد اکرمی نیا 
اظهار کرد: نام خمینی شهر در تاریخ ایران می درخشد، چراکه فضای 
این شهر مزین به ۲۳۰۰ شهید گلگون کفن است که در دوران دفاع 

مقدس و دفاع از امنیت کشور جان خود را فدا کردند.
او با بیان اینکه روز قدس یکی از یادگاران ماندگار بنیان گذار 
انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی )ره( است، افزود: مردادماه 5۸ 
هم زمان با اوج گرفتن جنایات رژیم صهیونیستی علیه مردم لبنان، 
امام خمینی )ره( جمعه آخر ماه مبارک رمضان را به نام »روز قدس« 
روز همبستگی آزادی خواهان جهان برای مبارزه با رژیم صهیونیستی 
نام گذاری کردند که این نام گذاری نشان از نگاه راهبردی امام راحل 
دارد و تا به امروز باعث شده است مسئله قدس به عنوان مسئله 
جهان اسلام زنده و باقی بماند.معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی 
سیاسی ارتش جمهوری اسلامی ایران با اشاره به اینکه امپراتوری 
شیطانی رسانه ای دشمن سال های زیادی تلاش کرده است که 
مسئله فلسطین از یاد مسلمانان برود اما حضور مردم مانع از آن شده 
است، چراکه مسئله فلسطین مسئله خاک یا سرزمین نیست، بلکه 
برای مقابله با نمادهای کفر و شرک است، بنابراین وظیفه داریم هر 

سال این روز را باشکوه تر برگزار کنیم.
او تأکید کرد: جوانان باید بدانند ریشه مسئله فلسطین کجاست تا 
به خوبی از آرمان های آن حراست و حفاظت کنند و منتظر فروپاشی 
رژیم صهیونیستی غاصب باشند، گفت: این مسئله ریشه در تاریخ 
معاصر دارد؛ ادعاهای رژیم صهیونیستی علیه سرزمین فلسطین 
دروغین است، آنها ادعا دارند که نخستین دولت یهود توسط حضرت 
داوود در این سرزمین مستقر شده است درحالی که در طول ۴5۰۰ 
سال اخیر کمتر از ۴۰۰ سال یهودیان در فلسطین مستقر بودند و مابقی 
متعلق به عراق بوده است، آن ها همچنین ادعا دارند سرزمین فلسطین 
به فرزندان ابراهیم بخشیده شده است پس ما وارثان سرزمین فلسطین 
هستیم که این ادعا نیز مردود است، زیرا اگر قرار باشد این سرزمین 

به فرزندان ابراهیم برسد اسماعیل هم یکی از فرزندان ابراهیم است.
Á  انقلاب اسلامی ترمز پیشرفت صهیونیست ها

را کشید

امیر سرتیپ اکرمی نیا تصریح کرد: واقعیت این است که مسئله 
فلسطین به لحاظ ریشه ای، یک توطئه مشترک از طرف قدرت های 
اروپایی به ویژه انگلیس و فرانسه و سرمایه داران صهیونیست است که 
دست به دست هم دادند و اوایل قرن بیستم این توطئه را رقم زدند و 
یهودیان را در قلب جهان اسلام مستقر کردند تا پایگاهی برای کنترل 
منطقه و جهان اسلام داشته باشند و زمینه برای چپاول سرمایه های 
و منابع و ثروت ملت های مسلمان منطقه داشته باشند؛ هدف آن ها 
تسلط بر کل منطقه است اما به حول و قوه الهی، انقلاب اسلامی 
ایران ترمز این پیشرفت را کشید و مانع توسعه طلبی صهیونیست ها 
شده است.او با بیان اینکه امروز پس از ۴۴ سال می بینیم که رژیم 
صهیونیستی رو به نابودی قرار گرفته است، لذا باید مراقب باشیم که 
این رژیم چه اهدافی را دنبال می کند، اظهار کرد: گاهی نسل جوان 
سؤال می کند که چرا باید از آرمان های فلسطین و فلسطینیان حمایت 
کنیم؟ آن ها باید بدانند که ما مردم جمهوری اسلامی به سه دلیل 
از فلسطینیان حمایت می کنیم؛ دلیل نخست »انسانی« است، زیرا 
۷5 سال است که عده ای از مردم زیر ظلم و ستم گروه افراطی و 
صهیونیست در منطقه و جهان اسلام شهید، مجروح، آواره یا زندانی 
می شوند و با مشاهده این صحنه ها قلب هر انسانی به درد می آید، از 

این رو انسانیت حکم می کند که از آنها حمایت کنیم.
معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی سیاسی ارتش جمهوری 
دینی  آموزه های  که  است  این  دوم  دلیل  افزود:  ایران  اسلامی 
و اسلامی برای مقابله با ظلم و ستم تأکید دارد و درحالی که چند 
صد کیلومتر آن طرف مرزها، مسلمانان زیر شدیدترین ظلم ها قرار 
دارند، نمی توانیم سکوت کنیم؛ در جبهه مقابل ما، سردمداران کفر 
از صهیونیست و اسرائیل دفاع می کنند، همچنین آمریکا و کشورهای 

غربی پیشرفته ترین تجهیزات نظامی را در اختیار اسرائیل قرار می دهند 
تا مسلمانان را از بین ببرند.او گفت: دلیل سوم مسائل استراتژیک و 
راهبردی است، از زمانی که رژیم صهیونیستی در غرب آسیا جعل 
شد، این منطقه دچار آشوب و بی ثباتی شده و رژیم صهیونیستی علیه 
تمام کشورهای منطقه توطئه داشته است، دانشمندان هسته ای ما را 
ترور کرده و از ریز پرنده ها برای ضربه زدن به تأسیسات هسته ای 
استفاده می کند، بیش از هزار دانشمند برجسته عراقی توسط سرویس 
اطلاعاتی رژیم صهیونیستی و ترور شدند و مرتب در سوریه، لبنان، 

فلسطین و شمال آفریقا توطئه می کند.
Á  از هر نیرویی که با رژیم صهیونیستی مبارزه

کند، حمایت می کنیم
اینکه همواره حمایت های رژیم  بیان  با  امیرسرتیپ اکرمی نیا 
صهیونیستی و داعش از جنایات ضد بشریت را شاهد بوده ایم، ادامه 
داد: در سال های اخیر موفق شدیم در سایه مجاهدت های مجاهدان 
و مدافعان حرم و در رأس آنها سردار شهید حاج قاسم سلیمانی الگوی 
دفاع منطقه ای و جبهه مقاومت را به صورت فرامرزی و فرا قومی 
نهادینه کنیم به طوری که در حال حاضر ایران در سایه مجاهدت های 
سردار شهید سلیمانی الگوی دفاع منطقه ای را الگوی بازدارنده دفاعی 
در مقابل رژیم صهیونیستی دارد و دستاوردهای جبهه مقاومت در 

سال های اخیر زیاد بوده است.
او اظهار کرد: در فلسطین طی دو سال اخیر نسل جدیدی پیدا 
شده که با نسل گذشته تفاوت اساسی دارد، آن ها به هیچ وجه معتقد 
به مذاکره با رژیم صهیونیستی نیستند زیرا به خوبی می دانند که 
عادی سازی روابط هرگز نمی تواند حقوق حقه فلسطینیان را احیا کند 
و تنها راه را مقاومت می دانند.معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی 
سیاسی ارتش جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه در هفته های 
اخیر به اوج گیری درگیری ها، گروه های مقاومت در تل آویو به اسرائیل 
ضربه زدند و عملیات های متعددی اجرا کردند، خاطرنشان کرد: در 
حال حاضر کرانه باختری مسلح شده است و با تلاش جبهه مقاومت 
تعداد عملیات ها علیه رژیم صهیونیستی بیشتر از عملیات های غزه 
شده است.او تأکید کرد: هر نیرویی که با رژیم صهیونیستی مبارزه 
کند، موردحمایت و پشتیبانی جمهوری اسلامی ایران قرار خواهد 

گرفت.
امیرسرتیپ اکرمی نیا با اشاره به تضعیف رژیم صهیونیستی گفت: 
آنها شده است  اختلافات  باعث تشدید  نتانیاهو  کابینه اطلاعاتی 

و اعتراضات گسترده در شهرک های صهیونیست نشین را شاهد 
هستیم به طوری که رژیم صهیونیستی هشدار داده است که اگر شرایط 
این گونه پیش رود، با جنگ داخلی و فروپاشی مواجه خواهند شد.او با 
بیان اینکه به حول و قوه الهی اختلافات موجبات تضعیف و فروپاشی 
رژیم صهیونیستی را در منطقه رقم خواهد زد، تصریح کرد: تحولات 
مثبت منطقه در هفته های اخیر از جمله بهبود روابط ایران و عربستان، 
روابط عربستان با سوریه و ترکیه با سوریه، پایان جنگ یمن و دیگر 

تحولات ریز و درشت به ضرر رژیم صهیونیستی شده است.
Á ارتش ایران مانند کوه یخ آمادگی کامل دارد

معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی سیاسی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران ادامه داد: امروز بیش از ۳۰ درصد ساکنان اراضی اشغالی 
که تبعه اسرائیل محسوب می شوند، در نظرسنجی ها اعلام کردند که 

اسرائیل ۲5 سال آینده را نخواهد دید.
برای  کرد:  اظهار  آذربایجان،  به جمهوری  اعلام هشدار  با  او 
نیروهای مسلح ایران، امنیت مردم و منابع ملی خط قرمز است، 
بنابراین نباید در کِشتی شکسته و در حال غرق شدن اسرائیل قرار 
با  اسلام  در جهان  اختلاف  ایجاد  برای  تنها  اسرائیل  زیرا  گیرند، 

آذربایجان مراودات داشته است.
بیست ونهم  فرارسیدن  گرامیداشت  با  اکرمی نیا  امیرسرتیپ 
فروردین »روز ارتش جمهوری اسلامی ایران« تصریح کرد: پس از 
پیروزی انقلاب اسلامی برخی شعار انحلال ارتش را سر دادند و 
نقشه های شوم و خطرناکی برای کشور داشتند زیرا بلافاصله توطئه 
تجزیه طلبی در پنج استان کشور را شاهد بودیم، اما امام راحل سال 
5۸ با شعار انحلال ارتش مقابله و بیست ونهم فروردین را به نام »روز 
ارتش« نام گذاری کردند که این نام گذاری حاکی از نگاه بلند بنیان گذار 

انقلاب اسلامی ایران برای حفظ کشور بود.
او با بیان اینکه ارتش در بلایای طبیعی همچون سیل، زلزله و 
مقابله با کرونا ورود کرد و از هیچ تلاشی فروگذار نبود، افزود: امروز 
ارتش آماده تر از قبل است، آمادگی ما در حوزه علم نیروی انسانی غیور، 
ولایتمدار، با بصیرت و مردم دوست است، همچنین تجهیزات پیشرفته 
در اختیار داریم.معاون هماهنگ کننده سازمان عقیدتی سیاسی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران تأکید کرد: ارتش در خدمت ملت است و 
مانند کوه یخ آمادگی کامل دارد؛ البته همه توانمندی های ارتش را 
نمی توانیم افشا کنیم زیرا مورد سو استفاده دشمنان قرار خواهد گرفت 

اما در مجموع باید گفت که ارتش همواره وفادار ملت و کشور است.

اختصاص پروژه های مسکن 
نهضت ملی به 29 هزار 

متقاضی در اصفهان
بنا به گفته مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان تاکنون 
۴۹۸ هکتار اراضی به محدوده شهرهای استان الحاق شده و 

۸5۰ هکتار دیگر نیز در دست الحاق است.
به گزارش مهر، علیرضا قاری قرآن در مورد آخرین وضعیت 
طرح نهضت ملی مسکن استان اظهار داشت: در این استان 
بیش از ۴۳۰ هزار نفر اقدام به ثبت نام طرح نهضت ملی 
مسکن کردند که پس از پالایش و بررسی های لازم افزون بر 

۱۴۴ هزار متقاضی، حائز شرایط فعال شناخته شدند.
او افزود: از مجموع متقاضیان حائز شرایط بیش از 5۲ هزار 
از  نفر  افزون بر ۲۹ هزار  افتتاح حساب کردند و  متقاضی 

متقاضیان به پروژه ها اختصاص یافتند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان ابراز داشت: طرح 
نهضت ملی مسکن استان اصفهان هم اکنون در ۱۸ شهر به 
صورت بنیاد ساخت با متوسط پیشرفت فیزیکی ۲5 درصد و 
در ۳۹ شهر به صورت گروه ساخت با میانگین پیشرفت ۲۳ 

درصد در حال اجرا است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اضافه کرد: از مجموع 
متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن در سطح استان بیش از 
۲۲۱ هزار متقاضی برای شهرهای جدید بهارستان، فولادشهر 
و مجلسی ثبت نام کردند که از این تعداد افزون بر ۷۲ هزار نفر 

حائز شرایط شناخته شدند.
قاری قرآن ادامه داد: شهر جدید بهارستان به دلیل شرایط 
مناسب زیستی شهروندان، از جمله فاصله ۱5 کیلومتری به 
شهر مادر و برخورداری از برخی زیرساخت ها، بیشترین میزان 
ثبت نامی های استان را به خود اختصاص داده و دارای بیش از 

5۳ هزار متقاضیِ حائز شرایط فعال است.
او بیا داشت: در شهرهای جدید فولادشهر و مجلسی نیز به 
ترتیب بیش از ۱۷ هزار و ۲۰۰ متقاضی حائز شرایط فعال 
هستند و افزون بر هشت هزار و ۶۰۰ متقاضی در فولادشهر و 
بیش از ۸۰۰ متقاضی در مجلسی به پروژه ها تخصیص یافتند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار داشت: در 
سطح استان اصفهان اراضی مورد نیاز برای ساخت بیش از 
۱۰۰ هزار واحد مسکونی تأمین شده که از این میزان، اراضی 
مورد نیاز برای ساخت بیش از ۴۷ هزار واحد در سطح استان 

موجود بود و مابقی از روش های مختلف تأمین شده است.
او گفت: در حال حاضر در مجموع ۴۹۸ هکتار اراضی به 
محدوده شهرهای استان الحاق شده همچنین ۸5۰ هکتار 
دیگر نیز در دست الحاق است.مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اصفهان با بیان اینکه تاکنون پروانه ساختمانی بیش از ۲۰ 
هزار واحد در سطح استان اصفهان اخذ شده است گفت: با 
تلاش های شبانه روزی مجموعه دست اندرکاران اجرایی طرح 
نهضت ملی مسکن استان اصفهان در حال حاضر فونداسیون 
بیش از هشت هزار واحد پایان یافته، اسکلت و سقف افزون 
بر چهار هزار واحد انجام شده است و ۳5۰ واحد نیز در مرحله 

سفت کاری قرار دارند.

جانمایی انبار نفت در محور 
جاده کاشان بادرود

بنا به گفته فرماندار کاشان انتقال انبار نفت به فضایی بیرون 
از محدوده مسکونی شهر یکی از مهم ترین و ضروری ترین 

مسائل این شهر است که از دهه ۸۰ پیگیری شده است.
محمدشریف زارعی به ایسنا گفت: انتقال انبار نفت کاشان در 
برنامه سفر ریاست جمهوری به استان اصفهان و همچنین 
سفر استاندار اصفهان به شهرستان کاشان مورد تأکید قرار 

گرفت که امروز به نقطه اجرایی رسیده است.
او تصریح کرد: انتقال انبار نفت موجب می شود که برخی 
مشکلات شهری از جمله کاهش تردد خودروهای سنگین 
به مرکز شهر، کنترل ترافیک، تأمین ایمنی و امنیت شهر 

برطرف شود.

اصفهان، امروزه دچار یک 
محیط زیست شکننده است

ادامـه از صفحـه یک: ایـن مسـئله حاکی از آن اسـت 
کـه امـروزه طرح هـای توسـعه انتقـال آب کـه به عنـوان 
بـدون  زیسـت محیطی  توجیه پذیـر  مقوله هـای  از  یکـی 
درنظرگرفتـن اثـرات شـکننده آن دررابطه بـا میـزان منابـع 
آب انتقال یافتـه مطـرح اسـت، بـا حساسـیت های جـدی 
دنبـال نشـده اسـت. زیـرا محیط طبیعـی به طور مسـتقیم 
و غیرمسـتقیم بر انسـان های سـکنی گزیـده در درون خود 
و محیـط پیرامونـی اش اثرگـذار اسـت و هنگامی که محیط 
توسـط عوامل انسـانی و طبیعی دچار نوسـان و شـکنندگی 
شـود قطعاً زمینه بحران شـکل خواهد گرفـت. بحران های 
و  هسـتند  جبران ناپذیـر  ازآنجایی کـه  زیسـت محیطی 
هزینه هـای زیادی را بر ابعاد مختلف زندگی انسـان تحمیل 
می کننـد بایسـتی در این زمینه بسـیار محتاطانـه با محیط 
برخـورد نمود و بر پایـه آن ظرفیت ها و ضعف های محیطی 
برنامه های توسـعه را چیدمان و سـازماندهی کرد؛ لذا، استان 
اصفهـان امـروزه دچـار این شـکنندگی شـده و مـا بیش از 
آن ظرفیت هـا و پتانسـیل ها محیطـی حاکـم بـر اسـتان، 
بهره کشـی کرده ایـم؛ بنابرایـن، بـا اشـاره به کمبـود آب در 
اسـتان اصفهان که بر اسـاس آن با گسـترش ابعاد خسارات 
زیسـت محیطی از جملـه فرونشسـت زمیـن بـر پیکـره آن 
باعـث آسـیب های اجتماعـی و فرهنگی از جملـه مهاجرت 

شـده است. 
در نهایت با یک نگرش نقادانه می توان به این مسئله پرداخت 
که هر محیط جغرافیایی پتانسیل های بالقوه و بالفعل خاصی 
دارد که بیشتر از آن نمی توان به طبیعت فشار وارد کرد. در 
همین راستا، انتقال آب بین حوضه ای ظاهراً خوب است؛ ولی 
توسعه پایدار و سیستمی را در برنخواهد داشت و زمینه ساز 

شکنندگی محیط زیست خواهد شد. /پایان. 

در طول 20 سال گذشته سراسر استان را فرا گرفت؛  سرمقاله

افزایش 2 برابری کانون های بحرانی فرسایش خاک اصفهان
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اصفهان

استفاده از 100 زندانی در پروژه 
رنگ آمیزی شهری لنجان

از خانواده  انجمن حمایت  رئیس هیئت مدیره  به گفته  بنا 
پروژه  در  زندانی  از ۱۰۰  بیش  لنجان  شهرستان  زندانیان 
رنگ آمیزی فضای شهری شهرهای شهرستان لنجان به کار 

گرفته شدند.
داوود خوشنویس به ایمنا گفت: اشتغال زندانیان بستر فرایند 
اصلاح و تربیت مددجویان را به خوبی فراهم می کند، از این 
رو بر اساس برنامه ریزی های صورت گرفته در انجمن حمایت 
از خانواده زندانیان، به دنبال تقویت و افزایش میزان اشتغال 

زندانیان شهرستان لنجان هستیم.
او افزود: یکی از تجربه های موفقیت آمیز انجمن حمایت از 
خانواده زندانیان شهرستان لنجان در حوزه اشتغال زندانیان عقد 
قرارداد با شهرداری های شهرستان لنجان در به کارگیری این 

افراد در پروژه های مهم شهری است.
رئیس هیئت مدیره انجمن حمایت از خانواده زندانیان شهرستان 
لنجان تصریح کرد: در ایام پایانی سال ۱۴۰۱ و آستانه فرا 
رسیدن سال ۱۴۰۲ پروژه رنگ آمیزی جداول سطح شهر و 
بعضی از پروژه های دیگر با هدف ارتقای کیفیت نما و منظر 
شهری و جلوه دادن به محیط شهری توسط شهرداری ها 
انجام می شود که در مذاکرات صورت گرفته، انجمن حمایت از 
خانواده زندانیان شهرستان لنجان موفق به عقد قرارداد با چند 

شهرداری و استفاده از زندانیان در این پروژه شد.
او با بیان اینکه اشتغال زندانیان بستر فرایند اصلاح و تربیت 
مددجویان را به خوبی فراهم می کند، اضافه کرد: حدود ۱5۰ 
هزار متر فضای شهری توسط بیش از ۱۰۰ زندانی در پروژه 
رنگ آمیزی فضای شهری شهرهای شهرستان لنجان به کار 

گرفته شدند.
شده،  ارائه  گزارش های  اساس  بر  کرد:  تأکید  خوشنویس 
بیکاری یکی از عوامل اصلی بسیاری از معضلات اجتماعی و 
فرهنگی است، بر همین اساس ایجاد اشتغال می تواند ضامن 
تحکیم بنیان خانواده و در نهایت جامعه باشد، از این رو ایجاد 
اشتغال برای زندانیان نیز یکی از راه های حفظ و تقویت امنیت 
اجتماعی است و از سوی دیگر باعث تقویت مالی و معیشتی 

زندانیان و خانواده آن ها خواهد شد.
او خاطرنشان کرد: به منظور استفاده از ظرفیت های موجود 
اشتغال در شهرستان لنجان و با توجه به رایزنی های صورت 
گرفته توسط انجمن حمایت از خانواده زندانیان شهرستان 
لنجان انتظار می رود خیران، نهادها و کارآفرینان نگاه ویژه ای 
به اشتغال زندانیان داشته باشند که به زندانی ها در زندان و پس 

از آزادی آنها کمک کنیم تا به جامعه بازگردند.

تولید 10 هزار تن گل در 
گلستان های  کاشان

رئیس اداره تولیدات گیاهی مدیریت جهاد کشاورزی کاشان از 
آغاز برداشت گل محمدی در بخش مرکزی این شهرستان 

خبر داد.
زهرا زارع صدری به ایسنا گفت:  از مجموع ۲5۰۰ هکتار 
سطح زیر کشت و تولید گل محمدی ۳۰۰ هکتار آن در 
بخش مرکزی و کویری کاشان است و  ۲۲۰۰ هکتار نیز به 
بخش های کوهستانی برزک، قمصر و  نیاسر در این شهرستان 

اختصاص دارد.
او افزود: عملکرد تولید گل محمدی به طور متوسط ۴۲۰۰ 
کیلوگرم در هر هکتار است که سالانه ۱۰ هزار تن گل در 
گلستان های شهرستان کاشان تولید می شود، ولی سرمازدگی 
درختان در فصل بهار این میزان تولید را تا چهار تُن در هکتار 
کاهش می دهد.رئیس اداره تولیدات گیاهی مدیریت جهاد 
کرد:  تصریح  فرآوری گل،  در خصوص  کاشان  کشاورزی 
شهرستان  کاشان دارای ۱5۰۰ کارگاه گلاب گیری سنتی و 
۴۰ واحد صنعتی تحت نظارت جهاد کشاورزی است که در 
زمینه فرآوری گل محمدی مانند گلاب، اسانس، عرقیجات و 

بسته بندی گیاهان دارویی فعالیت می کنند.
زارع صدری، افزود: سال گذشته به علت سرمازدگی درختان، 
حدود ۱۲ میلیون لیتر گلاب و ۸۰۰ لیتر اسانس از کارگاه های 
و  داخلی  بازارهای مصرف  به  کاشان  منطقه  گلاب گیری 
افزایش  این رقم  امسال  امیدواریم  خارجی عرضه شد که 
و  توپوگرافی  اقلیم  تنوع  گفت:  باشد.او  داشته  چشمگیری 
اختلاف ارتفاع از سطح دریا در مناطق مختلف کاشان، یکی 
از ویژگی های مهم و استثنایی این شهرستان در تولید گل 
محمدی است که افزایش کیفیت اسانس و گلاب تولیدی 
همچنین افزایش طول دوره برداشت گل محمدی را به همراه 
مدیریت جهاد کشاورزی  گیاهی  تولیدات  اداره  دارد.رئیس 
مختلف  مناطق  در  برداشت  فصل  کرد:  تصریح  کاشان، 
شهرستان کاشان از میانه  فروردین آغاز شده و تا نزدیک مرداد 
ادامه دارد که طول دوره برداشت در تنوع اقلیم این شهرستان، 

پدیده ای بی نظیر در کشور است.

نیاز حمایت خیران از 20 نفر 
دارای جرائم غیر عمدمالی در 

گلپایگان
به گفته رئیس دادگستری شهرستان گلپایگان امسال بالغ بر 
۲۰ نفر از زندانیان جرائم غیر عمد مالی چشم انتظار هستند که 

با کمک خیران به کانون گرم خانواده برگردند.
به گزارش ایسنا، قاسم شریفیان در جشن گلریزان آزادی 
زندانیان جرائم غیرعمد، اظهار کرد: گلپایگان تاریخ پر افتخاری 
دارد و همیشه در امر خیر و یاری رساندن به دیگران پیشگام 
بوده است. همیشه خیران همراهی بسیار خوبی با انجمن 
حمایت از خانواده زندانیان و یاوران ستاد دیه داشتند. اکنون 
۳۰۰ نفر در قالب بیش از ۱۰5 خانواده تحت حمایت انجمن 
حمایت از خانواده زندانیان هستند که در امور تهیه جهیزیه، 
هزینه های آموزشی و... به این خانواده ها کمک هایی انجام 
می شود تا شرایط حبس سرپرست خانواده آسیب کمتری به 
آنها بزند و سال گذشته این انجمن بیش از یک میلیارد تومان 

به خانواده های تحت پوشش خود کمک کرده است.

  شهر   استان

طرح بیمه آتش سوزی در ازای 
ارائه پسماند تمدید شد

گروه اصفهان: بنا به گفته مدیرعامل سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری اصفهان طرح بیمه آتش سوزی یک ساله 
منازل در ازای دریافت پسماند خشک که از ۲۸ اسفندماه 
۱۴۰۱ در قالب طرح عیدانه اجرا شد به دلیل استقبال 

چشمگیر شهروندان تمدید شده است.
غلامرضا ساکتی با اعلام این خبر گفت: طرح بیمه در 
قبال دریافت انواع پسماندها از ۲۸ اسفندماه سال ۱۴۰۱ از 
سوی سازمان پسماند اجرا و تا ۱5 فروردین ۱۴۰۲ که زمان 
پایان طرح بود با استقبال بسیار خوب شهروندان روبرو شد.

او با اعلام اینکه در این بازه زمانی حدود ۳۸۰ نفر از 
شهروندان در این طرح ثبت نام کرده و بالغ بر ۲5۰ بیمه نامه 
برای آنها صادر شده، افزود: در این طرح انواع مختلف بیمه 
همچون حوادث، گردشگری، آتش سوزی یک ساله، سرقت 
و بیمه آتش سوزی یک ماهه ارائه شده که در این میان 
بیمه آتش سوزی یک ساله منزل بیش از دیگر موارد مورد 
استقبال شهروندان قرار گرفت و بیش از 5۰ درصد از 

مطالبات را به خود اختصاص داد.
او با بیان اینکه بیمه آتش سوزی یک ساله منزل به دلیل 
استقبال شهروندان تمدید شده و همچنان ارائه می شود، 
اظهار کرد: شهروندان می توانند در ازای ارائه ۲5 کیلو از 
انواع پسماند همچون اقلام بازیافتی، پوست میوه خشک 
ایستگاه های  به  قهوه خشک شده  و  تفاله چای  شده، 

بازیافت در نقاط مختلف شهر از این بیمه بهره مند شوند.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
همچنین از اجرای طرح بیمه مشاغل در آینده نزدیک 
از سوی این سازمان خبر داد و گفت: برخی از مشاغل 
مانند میوه فروشی ها، لبنیات فروشی ها، رستوران ها و هتل ها 
نسبت به سایر مشاغل پسماند بیشتری تولید می کنند که 
برای جمع آوری این پسماند نسبت به اجرای طرح بیمه 

مشاغل اقدام کرده ایم.
او ادامه داد: در این طرح که جزییات آن به زودی اعلام 
می شود در ازای دریافت پسماند، انواع مختلفی از بیمه به 

صاحبان این مشاغل ارائه می شود.

اجرای پروژه پیرولیز در مرحله 
خروجی نتایج قرار دارد

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
با اشاره به اینکه اجرای پروژه پیرولیز در مرحله خروجی 
نتایج قرار دارد، گفت: خروجی مواد حاصل از فرایند پیرولیز، 
سوخت مایع است که با صادر کردن آن توسط پیمانکار، 

حداکثر بهره وری اقتصادی حاصل خواهد شد.
غلامرضا ساکتی با اشاره به اجرای فرایند پیرولیز در 
سازمان مدیریت پسماند اصفهان اظهار کرد: پیرولیز شبیه 
پالایشگاه کوچکی است که مواد پلیمری و پایه کربنی در 
آن مورد تجزیه حرارتی قرار می گیرد و به مواد هیدروکربنی 

تبدیل می شود.
او با بیان اینکه سرمایه گذار بخش خصوصی به طور 
کامل برای اجرای این طرح مصمم است و سازمان پسماند 
شهرداری اصفهان نیز زیرساخت ها از جمله سوله، مواد و 
خوراک را تهیه می کند، افزود: این طرح به صورت پایلوت 
نیمه صنعتی با ظرفیت ۱۰ تن در روز، پس از دریافت نتایج 

نهایی و ارتقای راندمان پروژه ۱۰۰ تن اجرا خواهد شد.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
با اشاره به اینکه اجرای پیرولیز در مرحله خروجی نتایج قرار 
دارد، تصریح کرد: خروجی مواد حاصل از فرایند پیرولیز، 
سوخت مایع است که با صادر کردن آن توسط پیمانکار، 

حداکثر بهره وری اقتصادی حاصل خواهد شد.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
ادامه داد: سکوی انتقال پسماند در میدان جوان واقع در 
منطقه ۱۴ شهرداری این کلان شهر با روش های جدید 
و اعتباری بالغ بر ۱5 میلیارد تومان در حال اجرا است که 

امیدواریم در سال جاری به بهره برداری برسد.
برای  واحد غیرمجاز  از ۴۰۰  بیش  اینکه  بیان  با  او 
جمع آوری پسماند خشک در سطح شهر اصفهان وجود 
دارد، تأکید کرد: این محل های غیرمجاز باید ساماندهی، 
هدفمند و در شهرک بازیافت متمرکز شود و در نهایت 

صنایع تبدیلی نیز در کنار آن قرار گیرد.

اجرای عملیات بهسازی 
ترافیکی در منطقه 9 اصفهان

به گفته مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان به منظور 
ارتقای امنیت عابران پیاده، جلوگیری از تصادفات و کاهش 
ترافیک در راستای خدمت رسانی شایسته به شهروندان، 

عملیات بهسازی ترافیکی در این منطقه انجام شد.
به گزارش ایمنا، سید سلمان قاضی عسگر با اشاره به 
تأثیرگذاری سرعت گیرها در ارائه هشدار به راننده ها برای 
کاهش سرعت در مسیرهای پرتردد اظهار کرد: به منظور 
حفظ ایمنی و کاهش تصادفات، تعویض سرعت گیرهای 

پلاستیکی در سطح منطقه در دستور کار قرار گرفت.
این  طولانی مدت  ماندگاری  و  دوام  به  اشاره  با  او 
سرعت گیرها در برابر ضربه های شدید و تغییرات آب و 
هوایی افزود: ۳۰۰ عدد سرعت گیر پلاستیکی با دو میلیارد 

ریال اعتبار تعویض، ترمیم و نصب شده است.
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
به منظور آرام سازی ترافیک و ایمن سازی عابر پیاده به ویژه 
دانش آموزان، سرعت گیر آسفالتی خیابان آتشگاه قبل از 
ورودی خیابان عشوریون با 5۰۰ میلیون ریال اعتبار اجرا 

شده است.
او چراغ های راهنمایی را نوعی مبلمان خیابانی دانست 
و تصریح کرد: برای حفظ پاکیزگی و آراستگی این مبلمان 
و بازتاب نور در شبانه روز، فانوس های ۳۸ چراغ راهنمایی 

سطح منطقه شست وشو و جرم زدایی شد.

»راه انـدازی خـط دو متروی اصفهان در دسـتور کار کمیسـیون 
اقتصادی شـورای ششـم بـوده و اعتبـارات خوبی بـرای آن در 
نظـر گرفته شـده اسـت؛ در همین راسـتا قـرارداد 5۹۴ میلیون 
یورویـی بـا شـرکت مپنـا منعقد شـد تـا بتوانیـم سـال ۱۴۰۳، 
اولویـت نخسـت فاز یـک این خط از ایسـتگاه دارک تـا لاله و 

سـپس کل خـط را بـه بهره برداری برسـانیم.«
بـه گـزارش ایمنـا، شـورای ششـم شـهر اصفهـان شـامل ۱۳ 
عضـو و هفت کمیسـیون تخصصی اسـت کـه یکـی از آن ها 
ایـن  اسـت؛  گردشـگری  و  اقتصـادی  حقوقـی،  کمیسـیون 
کمیسـیون که فعالیت هـا و برنامه هایی همچون تعییـن و ارائه 
نـرخ پیشـنهادی خدمـات را بـه صحـن علنی شـورا بـر عهده 
دارد، از جملـه کمیسـیون های مطـرح شـورا اسـت کـه ارتباط 

تنگاتنگـی بـا معیشـت و زندگی شـهری شـهروندان دارد.
کمیسـیون اقتصـادی شـورای اسـلامی شـهر اصفهـان کـه 
بـا حضـور پنـج نفـر از اعضـای شـورا تشـکیل شـده اسـت، 
فعالیت هـای حـوزه سـرمایه گذاری مدیریـت شـهری را نیـز 
دنبـال می کنـد که در همیـن زمینـه، افزایش مشـارکت جویی 
در اجـرای پروژه هـا را در دسـتور کار قـرار داده اسـت تا بتوان با 

اجـرای آنهـا کیفیـت زندگـی شـهروندان را افزایـش داد.
در راسـتای اطـلاع از فعالیت هـا و اقدامـات ایـن کمیسـیون 
در سـال ۱۴۰۱ و آگاهـی از برنامه هـای و چشـم انداز آن در 
سـال ۱۴۰۲، گفت وگویـی را بـا عبـاس حاج رسـولی ها، رئیس 
کمیسـیون حقوقی، اقتصادی و گردشـگری شـورای اسـلامی 
شـهر اصفهـان انجـام داده ایـم کـه مشـروح آن را در ادامـه 

می خوانیـد:
Á  سال گذشته در کمیسیون حقوقی، اقتصادی

و گردشگری شورای ششم اصفهان چه اقداماتی 
انجام شد؟

یکـی از مهمتریـن اقداماتـی که سـال گذشـته در حـال انجام 
بوده اسـت، انعقاد قرارداد حدود ۶۰۰ میلیون یورویی با شـرکت 
مپنـا بـرای خریـد قطارهـا و تجهیز خـط دو متـروی اصفهان 
اسـت؛ ایـن قـرارداد که به صـورت فاینانـس و با کمـک دولت 
منعقد شـد، یکی از مهم ترین اقدامات شـورای ششـم در سـال 

گذشـته به شـمار می رود.
از دیگـر اقدامـات مهمـی کـه اواخر سـال گذشـته انجام شـد، 
انعقـاد قـرارداد احداث هتل برای تکمیل فازهای محقق نشـده 
مجموعـه ارگ جهان نمـا بـود کـه به صورت مشـارکتی با یک 
سـرمایه گذار انجـام می شـود و راه انـدازی آن بیش از سـه هزار 

میلیارد تومان هزینـه دارد.
در حـوزه درآمـد نیـز سـاماندهی تراکم هـای سـاختمانی انجام 
شـد، به طوری کـه می تـوان گفـت در اصفهـان تراکم فروشـی 
نداریـم و پروانـه سـاختمانی طبق طرح جامـع و تفصیلی صادر 
می شـود، بنابرایـن ایـن سـاختار به گونـه ای تعریـف شـد کـه 
جـدا از پروانه هـای سـاختمانی کـه تـا دو طبقه بـدون دریافت 
هزینـه تراکم صـادر می شـود، با افزایـش ارتفاع از ایـن میزان، 
عوارض سـاختمانی با فرمولی محاسـبه و دریافت می شـود که 
سـال گذشته سـازمان دهی و سیسـتمی شـد و هزینه آن برای 
مناطـق کم برخـوردار نیز کاهش یافـت؛ این اقـدام باعث ایجاد 

عدالـت نسـبی شـد کـه سـال جـاری نیـز به صـورت کامل تر 
اجرا می شـود.در دوره نخسـت شـورای اسلامی شـهر، موضوع 
سـاماندهی تراکم های سـاختمانی را مطرح کـردم و با توجه به 
اینکـه در دوره پنجـم ایـن تراکم هـا دچـار به هم ریختگی شـد 
و از کنتـرل شـهرداری خـارج بود، مدیـران مناطـق پانزده گانه 
بیشـتر بـا توافـق، رونـد را پیـش می بردنـد که این مشـکل در 

ایـن دوره مدیریـت شـهری اصفهان رفع شـد.
سـال ۱۴۰۱ در مباحـث اقتصـادی، راه انـدازی خـط دو متـرو 
در دسـتور کار کمیسـیون حقوقـی، اقتصـادی و گردشـگری 
شـورای اسـلامی شـهر اصفهان و مجموعه مدیریت شـهری 
قـرار گرفـت و اعتبـارات خوبـی بـرای آن در نظـر گرفته شـد؛ 
در همیـن راسـتا قـرارداد 5۹۴ میلیـون یورویی با شـرکت مپنا 
منعقـد شـد تا بتوانیـم در سـال ۱۴۰۳ اولویت نخسـت فاز یک 
ایـن خـط را حدفاصل ایسـتگاه دارک تا لاله و سـپس کل خط 
را بـه بهره برداری برسـانیم؛ همچنین در بودجـه نیز مترو یکی 

از مباحـث کلیـدی بود.
برای سـاخت رینـگ چهارم اصفهان در محدوده شـرق شـهر، 
حـدود هـزار میلیـارد تومان اعتبـار در نظر گرفته شـد تا بتوانیم 

پایـان سـال ۱۴۰۲ آن را به بهره برداری برسـانیم.
مباحث کوچک تری نیز توسـط کمیسـیون حقوقـی، اقتصادی 
و گردشـگری شـورا پیگیـری شـد کـه از جمله آن هـا می توان 
بـه آزادسـازی گلوگاه هـای ترافیکی محلات شـهر و حمایت از 

محله محـوری اشـاره کرد.
Á  به نظر شــما احداث هتل در ارگ جهان نما

می تواند این ساختمان را متحول کند؟
پـروژه ارگ جهان نمـا چهـار فـاز دارد که در زمان خـود یکی از 

پروژه های بسـیار مهم کشـور بود و رئیس جمهـور وقت کلنگ 
سـاخت آن را به زمین زد و حتی یک مسـابقه بین المللی برای 
طراحـی آن در نظـر گرفتـه شـد امـا بـه دلایلـی اجـرای آن با 
مشـکلاتی مواجه و دو فاز اصلی در حوزه گردشـگری رها شـد 
و بـا توجـه بـه فضای تبلیغاتی آن، کسـی رغبتـی برای تحقق 

این فازها نداشـت.
در دوره ششـم مدیریـت شـهری تصمیـم گرفتیـم به صـورت 
مشـارکتی با بخش خصوصی برای رونق بخشـی به جهان نما 
گام برداریـم کـه بـا اجرای پـروژه هتـل، قیمت سـایر فازهای 

مجموعـه جهان نما نیـز تغییر خواهـد کرد.
مباحـث مالکیتـی ایـن مجموعـه نیـز مشـکلاتی دارد کـه 
شـهرداری پیگیـر رفـع آن اسـت؛ بـا توجـه به کمبـود هتل در 
اصفهـان، می طلبیـد در کنـار گـذر فرهنگـی چهاربـاغ، هتلی 
ایجـاد شـود، بنابرایـن یـک هتل پنج سـتاره بـا بیـش از ۲۰۰ 

تخت خـواب در ارگ جهان نمـا سـاخته خواهـد شـد.
Á  چشم انداز کمیســیون حقوقی، اقتصادی و

گردشگری شورای ششــم اصفهان برای سال 
1402 چیست؟

بـا توجـه به اینکه اصفهـان در مباحث مشـارکتی تجربه خوبی 
دارد، در نظـر داریـم ایـن حـوزه را فعال کنیم؛ در حوزه مسـکن 
نیز با سـازمان توسـعه مسـکن ایران تفاهم نامه ای منعقد شـده 
اسـت تـا شـهرداری اصفهـان بـا مشـارکت بخـش خصوصی 
پنـج هـزار واحد مسـکونی احداث کنـد که در صـورت تحقق، 

می توانـد بـه ایـن حـوزه و افـراد ضعیف جامعه کمـک کند.
در حـوزه گردشـگری نیـز تقویـت زیرسـاخت های فرهنگی و 
گردشـگری به صورت مشـارکتی با همکاری بخش خصوصی 

مدنظر اسـت و سـعی می کنیم بسترسـازی مناسـبی برای این 
موضوع داشـته باشـیم کـه پروژه های تئاتر شـهر و چرخ وفلک 

بـزرگ اصفهـان از جمله موارد مدنظر اسـت.
نمونه هـای  اصفهـان  در  خصوصـی  بخـش  سـرمایه گذاری 
موفقی داشـته اسـت که از جملـه آنها می توان به شـهر رؤیاها 
و آکواریـوم اصفهـان اشـاره کـرد که سـعی می کنیم ایـن روند 
را ادامـه دهیم همچنین بسـتر هتل سـازی در اصفهـان فراهم 
اسـت و هزینه صدور پروانه سـاختمانی بـرای هتل حدود صفر 
است تا سـرمایه گذاران رغبت بیشتری برای سـرمایه گذاری در 

اصفهان داشـته باشند.
همچنین مطالبه جریان دائمی زاینده رود نیز مدنظر کمیسـیون 
اسـت و ضـرورت دارد پروژه بهشـت آباد که بایـد در دهه ۱۳۸۰ 
اجـرا می شـد تـا آبـی کـه بـه شـهرهای و اسـتان های مجاور 

انتقـال می یابـد به زاینـده رود بازگردد، اجرا شـود.
یکی از مطالبات کلیدی، شـرعی و قانونی شـهروندان اصفهان 
جریـان مسـتمر آب در رودخانه زاینده رود اسـت و درصورتی که 
دولـت سـیزدهم در این امـر کوتاهی کند، مدیـون مردم نصف 
جهان اسـت؛ زاینـده رود می تواند محور اقتصادی کشـور باشـد 
زیـرا بـا جریـان دائمـی آن عـلاوه بر زیر کشـت رفتـن اراضی 
شـرق اصفهـان و تولیـد محصـولات کشـاورزی، گردشـگری 

نصـف جهان نیـز رونق خواهـد یافت.
از رئیس جمهور درخواسـت داریم هرچه سـریع تر دسـتور خود را 
بـرای جریان دائمـی زاینده رود ابلاغ کند، زیـرا هرچه در جریان 
دائمی این رودخانه تأخیر داشـته باشـیم، به کشاورزی و اقتصاد 
کشـور و اصفهـان لطمـه می خـورد درحالی کـه رونـق هـر دو، 

مدنظـر مقام معظم رهبری اسـت.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان از 
آغاز سم پاشی درختان این کلان شهر از شامگاه بیست ویکم تا 
سی ویکم فروردین ماه در مناطق پانزده گانه شهرداری به صورت 

شبانه خبر داد.
به گزارش ایمنا، مجید عرفان منش اظهار کرد: سم پاشی درختان 
در قسمت های تنه، شاخه اصلی و تاج درختان نارون علیه آفات 
برگ خوار، شته، شپشک خونی، سوسک چوب خوار شاخک بلند و 
پروانه زنبور مانند همچنین سم پاشی تاج درختان اقاقیا، بید و کاج 

علیه آفت شته در مکان های آلوده انجام می شود.
او با بیان اینکه سموم مصرفی در این عملیات از سموم ارگانیک 
است، افزود: به منظور صرفه جویی در میزان سم مصرفی، افزایش 
کیفیت و سرعت انجام عملیات از دستگاه های سم پاش توربولاینر 

در مسیرها استفاده می شود.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان 

تصریح کرد: سم پاشی درختان از شامگاه بیست ویکم تا سی ویکم 
فروردین ماه از ساعت ۲۳ هر شب انجام خواهد شد.

هنگام  می شود  درخواست  شهروندان  عموم  از  کرد:  تأکید  او 
سم پاشی درختان در فصل بهار، پنجره و در مغازه ها و خانه های 
خود را که در مسیر سم پاشی قرار دارد، بسته نگه دارند، همچنین 

از قرار دادن مواد غذایی و لباس ها بیرون از خانه خودداری کنند.
عرفان منش با اشاره به مسیرهای روزانه سم پاشی درختان گفت: 
نخستین مسیر سم پاشی در کلان شهر اصفهان از شامگاه دوشنبه، 
)خیابان های  شهرداری  یک  منطقه  در  فروردین  بیست ویکم 
مطهری، چهارباغ عباسی، چهارباغ پایین، آذر و مسجد سید( 

انجام شد.
او ادامه داد: در منطقه دو شهرداری خیابان شهیدان شرقی و 
غربی، خرم، امام خمینی )ره(، در منطقه سه مادی نیاصرم و باغ 
گلدسته، منطقه چهارباغ غدیر، منطقه پنج بلوار سعدی و حکیم 

نظامی، پارک مرکزی و خیابان هزارجریب، کوی امام جعفر صادق 
)ع( و کوی سپاهان، در منطقه شش شهرداری محله فیض و بلوار 
آئینه خانه و بخشی از شهرک شهید کشوری، در منطقه هفت 
اتوبان چمران و باغ فدک، در منطقه هشت خیابان کاوه، بهارستان 
غربی، گلخانه، رباط اول و دوم از جمله محله و مسیرهای مورد 

هدف سم پاش در روز نخست بوده است.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان 
افزود: در منطقه ۹ خیابان های کهندژ، قدس، بهشت و سردار 
خیابان های  فرعی ها،  و  تالار  خیابان  منطقه ۱۰  در  حجازی، 
دشتستان و آل خجند، در منطقه ۱۱ بلوار کهندژ، خیابان بهشت 
و بوستان بهشت، در منطقه ۱۲ پارک های امیرکبیر و محوطه 
درختکاری ۴۰ متری و محوطه درختکاری تعاونی کشاورزان، 
در منطقه ۱۳ میدان نوآوران، در منطقه ۱5 خیابان های سلمان، 
شهاب، شریعتی، فجر، معراج و اباذر و در ناژوان، حاشیه شمالی 

)حدفاصل پل وحید و کارگاه نجاری( شامگاه دوشنبه، بیست ویکم 
فروردین سم پاشی انجام شده است.

او ادامه داد: از شهروندان درخواست می شود در دوره سم پاشی 
درختان با این سازمان همکاری لازم را داشته باشند و تا جای 
ممکن از قرار دادن خودروی خود در مسیر سم پاش یا قرار دادن 
مواد غذایی در بالکن ها بپرهیزند و درها و پنجره های مشرف 
به مسیر سم پاشی منازل خود را ببندند، همچنین چنانچه میز 
نانوایی ها در خیابان قرار گرفته باشد، ضروری است متصدیان 
نانوایی قبل از طبخ نان، میزها را شست وشو دهند تا از بروز 

بیماری جلوگیری شود.
عرفان منش گفت: برای انجام عملیات سم پاشی، خودروی راهنما 
در طول مسیر آهسته حرکت می کند تا بتواند حرکت سم پاش را 
به سایر خودروها، کسبه و عابران پیاده اطلاع رسانی و یادآوری 

کند.

معـاون حمل ونقل و ترافیک شـهردار اصفهـان از برگزاری 
رویـداد ملـی ایده شـو در خصـوص حمل ونقـل دانش بنیان 
و پـاک در دو بخـش نوآفریـن )دانش آمـوزی( و نـوآوری 

)دانشـجویی و نخبـگان( خبر داد.
کـرد:  اظهـار  حق شـناس  حسـین  ایمنـا،  گـزارش  بـه 
رویـداد ملـی ایده شـوی حمل ونقـل دانش بنیـان و پـاک 
بـا هـدف اسـتفاده از مشـارکت ظرفیـت عظیـم مردمی و 
نخبـگان بـرای رفع مسـائل مختلف حمل ونقل شـهری و 
چالش هـای آن به همت شـهرداری اصفهـان و با همکاری 
دانشـگاه صنعتـی اصفهـان، بنیـاد نخبگان و سـازمان ملی 

پـرورش اسـتعدادهای درخشـان برگـزار خواهد شـد.
او افـزود: این مسـابقه به عنـوان یکـی از بخش های اصلی 
نخسـتین رویـداد و نمایشـگاه ملی حمل ونقـل دانش بنیان 
روزهـای دوازدهـم تـا پانزدهم اردیبهشـت ماه سـال جاری 
بـا حضـور شـرکت ها و مجموعه هـای دانش بنیـان و فناور 
فعـال در حـوزه حمل ونقـل در دانشـگاه صنعتـی اصفهـان 

برگزار خواهد شـد.
معـاون حمل ونقـل و ترافیـک شـهردار اصفهـان تصریـح 
کـرد: این رویـداد ملی در دو بخش نوآفریـن )دانش آموزی( 

و نـوآوری )دانشـجویی و نخبگان( طراحی شـده اسـت.
دانشـجویان  نـوآوری،  بخـش  در  کـرد:  خاطرنشـان  او 
بهبـود وضعیـت  بـه  ناظـر  را  ایده هـای خـود  می تواننـد 
شـهری، مرتبـط با یک یا ترکیبـی از محورهـای رویداد در 

مسـابقه شـرکت دهنـد، البته هرچقـدر ایده ها قابلیـت اجرا 
و توجیـه اقتصادی بیشـتری داشـته باشـد، امتیـاز بالاتری 
خواهـد داشت.حق شـناس اظهـار کـرد: در بخـش نوآفرین 
و دانش آمـوزی رویـداد، ایده هـا بایـد در فضایـی خلاقانه و 
خیال پردازانـه پرورش یافته باشـد و نیازی نیسـت در قید و 
بنـد محدودیت هـای اجرایی و فناورانه و حتـی دانش فعلی 

بشـری باشد.
او بـا اشـاره بـه اینکـه ایـن ایده هـا بـر آینـده حمل ونقـل 

شـهری ایـران ۱5۰۰ دلالـت دارد، گفت: اگـر دانش آموزی 
ایـده ای واقع گرایانـه بـرای مسـائل امـروزی )متناسـب بـا 
بخـش دانشـجویی( ارائـه کنـد، ایـده او در بیـن ایده هـای 

بخـش دانشـجویی داوری خواهد شـد.
معـاون حمل ونقـل و ترافیـک شـهردار اصفهـان افـزود: 
رویـداد در ایـن دوره، حـول محورهایـی ماننـد مدیریـت 
هوشـمند و دانش بنیان ترافیک، افزایش مطلوبیت اسـتفاده 
از حمل ونقـل عمومـی، کاهـش نیـاز به سـفر و خـودروی 

تک سرنشـین، توسـعه و تجاری سـازی وسـایل نقلیه پاک، 
کاهش تصادفات درون شـهری، الگوی مناسـب شهرسازی 
و تأثیـر آن بـر ترافیک، بهبود فرایندهـا و محل های پارک، 
رعایـت قوانیـن و بهبـود رفتارهـای ترافیکـی و مشـارکت 
شـهروندان و بخش خصوصـی در مدیریت ترافیک طراحی 
شـده اسـت.او اظهار کـرد: مسـتندات و توضیحات بیشـتر 
و دقیق تـر هرکـدام از ایـن محورهـا، برای آشـنایی بیشـتر 

افـراد، در سـایت رویداد قابل دسترسـی اسـت.
حق شـناس تصریـح کـرد: مهلـت ارسـال ایده هـا کـه در 
دو قالـب متـن و فیلـم سـه دقیقه ای تعریـف شـده تا هفتم 
اردیبهشـت ماه ۱۴۰۲ اسـت و پـس از ایـن تاریـخ، ایده هـا 
داوری می شـود و از برگزیـدگان اولیـه، بـرای حضـور در 
نمایشـگاه و ارائـه حضـوری ایـده خـود در جمـع داوران و 

حاضـران رویـداد، دعـوت بـه عمـل خواهـد آمد.
او گفـت: در هـر بخش، سـه ایده به عنـوان برگزیده نهایی 
مسـابقه، توسـط آرای حضـار و نظـر داوران، انتخـاب و بـه 
برگزیـدگان جوایـزی بـه ارزش ۲۷۰ میلیـون ریـال تقدیم 
خواهـد شـد.معاون حمل ونقـل و ترافیک شـهردار اصفهان 
یـادآور شـد: علاقه منـدان برای حضـور در ایـن رویداد ملی 
و ثبـت ایده هـای خـود، می تواننـد بـه سـایت رویـداد بـه 
ضمـن  و  مراجعـه   www.goingevent.com نشـانی
آشـنایی بیشـتر با محورهـای رویداد، ایده های خـود را ثبت 

و ارسـال کنند.

رویداد ملی ایده شو برگزار می شود

 سم پاشی فضای سبز اصفهان در دهه سوم فروردین ماه

در گفتگو با رئیس کمیسیون اقتصادی شورای اسلامی اصفهان مطرح شد

انعقاد قرارداد خط 2 مترو، دستاورد بزرگ مدیریت شهر
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جامعه

ثبت نام 1 میلیون و 100 هزار نفر 
در نوبت دوم کنکور 1402

روابط عمومی سازمان سنجش  مدیرکل  گروه جامعه: 
از یک میلیون و صد هزار  از ثبت نام بیش  آموزش کشور 

داوطلب برای شرکت در نوبت دوم کنکور ۱۴۰۲ خبر داد.
علیرضا کریمیان با اشاره به پایان ثبت نام برای شرکت در 
نوبت دوم آزمون سراسری سال ۱۴۰۲ گفت: داوطلبان تا روز 
پنجشنبه ۲۴ فروردین ماه مهلت داشتند نسبت به نام نویسی در 

این آزمون اقدام کنند.
از  بیش  نهایی  آمار  اساس  بر  کرد:  تصریح  ادامه  در  او 
یک میلیون و صد هزار نفر در نوبت دوم آزمون سراسری سال 
۱۴۰۲ ثبت نام کردند و آمار داوطلبان نوبت اول این آزمون 

بیش از ۹۰۰ هزار نفر بود.
مدیرکل روابط عمومی سازمان سنجش آموزش کشور تأکید 
روزهای  در  سال ۱۴۰۲  سراسری  آزمون  دوم  نوبت  کرد: 
چهارشنبه و پنجشنبه ۱۴ و ۱5 تیرماه سال ۱۴۰۲ در 5 گروه 
آزمایشی »علوم ریاضی و فنی«، »علوم تجربی«، »علوم 

انسانی« »هنر« و »زبان خارجی« برگزار خواهد شد.
کنکور ۱۴۰۲  اول  نوبت  در  که  داوطلبانی  کرد:  تأکید  او 
شرکت کردند، اوایل اسفندماه سال جاری نمره خام آزمون 
خود را دریافت کردند و پس از اعلام نتایج سوابق تحصیلی 

دانش آموزان در خردادماه، نمره کل داوطلب اعلام می شود.
کریمیان افزود: در کنکور ۱۴۰۲ نقش و تأثیر مستقیم کنکور 
تحصیلی  سوابق  و  یافته  کاهش  دانشجویان  پذیرش  در 
دانش آموزان به معیاری برای قبولی دانشجویان در مراکز 
سهم  اساس،  این  بر  است.  شده  تبدیل  عالی  آموزش 
آموزش وپرورش به لحاظ سابقه تحصیلی ۴۰ درصد و سهم 

کنکور سراسری ۶۰ درصد خواهد بود.

امکان مشاهده شجره نامه افراد 
در سامانه سهیم 

گروه جامعه: در راستای ارائه خدمات الکترونیک، با امکان 
جدید سازمان ثبت احوال کشور شهروندان می توانند از طریق 
سامانه سهیم به نشانی sahim.sabteahval.ir از خدمات 
الکترونیک و غیرحضوری این سازمان نظیر اطلاعات پایگاه 
خانواده، ثبت نام کارت هوشمند ملی و درخواست تغییر نام 

بهره مند شوند.
سازمان  خدمات  ارائه  واحد  پنجره  عنوان  به  سامانه  این 
ثبت احوال در شهریورماه ۱۴۰۱ و در هفته دولت با حضور 
وزیر  کشور گشایش یافت و هم زمان به صورت مستقل در 
نشانی  sahim.sabteahval.ir درگاه خدمات الکترونیک 
سازمان ثبت احوال کشور و نیز پنجره واحد خدمات دولت 

هوشمند در دسترس است.
این درگاه خدمات یکپارچه الکترونیک مبتنی بر موبایل نیز 

طراحی و ارائه شده و در دسترس عموم قرار دارد.
این سامانه با مسئولیت سازمان ثبت احوال کشور و با مبنای 
ارائه خدمات الکترونیک و غیرحضوری به خانواده های ایرانی 

راه اندازی شده است.
هم اکنون افراد با ثبت نام در این سامانه می توانند بخشی از 
شجره نامه خود را شامل آخرین اطلاعات والدین، فرزندان و 

همسر خود را مشاهده نمایند.
در این درگاه خدماتی مجموعه خدمات هویتی، با توجه به 
سطح احراز هویت انجام شده، در دسترس است که شامل 
پایگاه اطلاعات خانواده، ثبت نام کارت هوشمند ملی، ثبت 
تغییر نشانی، درخواست تغییر نام، درخواست گواهی تجرد، 
مدارک پیدا شده، ثبت شکایات، اخبار و اطلاعات  و قوانین 

و مقررات است.

وجود نشان بیماری های خاص 
و صعب العلاج در 665 هزار نفر

به گفته مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت 
ایران اکنون حدود ۶۶5 هزار نفر دارای نشان بیماری های 
خاص و صعب العلاج هستند و ۳۰ درصد از این از بسته مربوط 
به نشان بیماری خود استفاده کرده و از خدمات ویژه بهره مند 

شدند.
محمد اسماعیل کاملی به ایرنا گفت: برای ارائه خدمات به 
بیماران خاص و صعب العلاج، بستر »مدیریت نشان« در نظر 
گرفته شده است. فرایند مدیریت نشان، مجموعه اقدامات 
خرید  با هدف  که  است  الکترونیک  سامانه های  بستر  در 
و  بیمه ای  قوانین  بین  تناسب  برقراری  راهبردی خدمات، 
نیاز اختصاصی هر بیمار همچنین تسهیل دسترسی به موقع 
بیماران به خدمات موردنیاز تعریف شده است.او اظهار داشت: 
درصورتی که بیمار دارای نشان بیماری خاص و صعب العلاج 
از  بهداشت  ابلاغی وزارت  با بسته  باشد، می تواند مطابق 

مزایای صندوق خاص و صعب العلاج بهره مند شود.
مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران 
توضیح داد: فرایند نشان دار شدن بیماران، با توجه به نوع 
خدمت، قوانین بیمه ای مربوطه و نیز نوع بیماری متفاوت 
است و شامل ثبت توسط پزشکان، ثبت بر اساس اطلاعات 
دریافتی از وزارت بهداشت و ثبت توسط کارشناسان اداره کل 
بیمه سلامت است. پس از انتساب نشان بیماری، فرد می تواند 
خدمات مرتبط با نشان را از بستر سامانه های الکترونیک 
دریافت کند و این فرایند با کنترل همه قواعد مرتبط در بستر 
نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک، در حذف یا کاهش 
مراجعات غیرضروری بیماران به ادارات کل استانی نقش دارد.
کاملی تصریح کرد: اکنون حدود ۶۶5 هزار نفر دارای نشان 
از این میان،  بیماری های خاص و صعب العلاج هستند و 
بیشترین تعداد نشان مربوط به بیماری های دیابت، پرفشاری 
خون، سرطان، ام اس و دیالیز است ضمن اینکه بیماری هایی 
مانند سرطان، اس ام ای، دیابت و ام اس بیشترین هزینه کرد 

را در صندوق بیماری های خاص و صعب العلاج دارا هستند.
به گفته او، سیاست سازمان بیمه سلامت ایران شناسایی 
بیشتر بیماران خاص و صعب العلاج است تا افراد بیشتری 

بتوانند از مزایای صندوق صعب العلاج بهره مند شوند.

اعضای بدن 4 نفر در 
فروردین 1402 اهدا شد

بنـا به گفته مسـئول واحد فراهـم آوری اعضـای پیوندی 
آغـاز  از  اصفهـان  الزهـرا )س(  آموزشـی درمانی  مرکـز 
سـال ۱۴۰۲، سـه مـورد اهـدای عضو داشـتیم که هفت 
عضـو بـدن آن ها اهدا شـده اسـت، به تازگی نیـز رضایت 
چهارمیـن مـورد اهدای عضو سـال جدیـد را گرفته ایم و 

در همیـن روزهـا، عمـل اهدای عضـو انجـام می گیرد.
مریم خلیفه سـلطانی با بیان اینکه سـال گذشـته از سوی 
۳۱ نفـر اهدای عضو داشـتیم، بـه ایمنا گفـت: این تعداد 
بـرای اسـتان اصفهـان آمـار زیـادی نیسـت و اصفهـان 
ظرفیـت بیشـتری بـرای اهـدا دارد. از ایـن ۳۱ نفـر، ۷۲ 
عضـو برداشـت و اهدا شـده، بیشـتر این اهـدای عضوها 
در اصفهـان بـوده و تعـدادی نیـز به شـیراز منتقل شـده 

است.
او افـزود: قبـل از کرونـا، وضعیـت آمـاری اهـدای عضو 
بهتـر از امـروز بـود؛ بعـد از شـیوع کرونـا بسـیاری از 
گزینه هـای اهـدا عفونی هسـتند و از جمـع اهداکنندگان 

کنـار می رونـد.
مرکـز  پیونـدی  اعضـای  فراهـم آوری  واحـد  مسـئول 
آموزشـی درمانـی الزهـرا )س(اصفهـان تصریـح کـرد: 
بسـیاری از گزینه ها را کنترل می کنیم که متوجه شـویم 
مـرگ مغزی اسـت یـا خیـر و اعضایـش از بیـن رفته یا 
مناسـب اهدا اسـت و در طول روند اهدا بسـیاری از موارد 

از بیـن می رونـد و ریـزش می کننـد.
او بـا بیـان اینکـه ایـن آمار، شـامل افـرادی اسـت که به 
اتـاق عمل می رسـند، ادامه داد: از آغاز سـال ۱۴۰۲، سـه 
مـورد اهـدای عضـو داشـتیم کـه هفـت عضو بـدن آنها 
اهـدا شـده اسـت و بـه تازگـی رضایـت چهارمیـن مورد 
اهـدای عضـو سـال جدیـد را نیـز گرفته ایـم و در همین 

روزهـا عمـل اهـدای عضـو انجام می شـود.
خلیفه سـلطانی خاطرنشـان کـرد: بـا هـر مـرگ مغـزی 
به نوعـی  درواقـع  می رسـد،  عضـو  اهـدای  بـه  کـه 
فرهنگ سـازی انجـام می گیـرد و دیـد افـراد نسـبت بـه 
ایـن موضوع بهتـر می شـود، درحال حاضر آمـار رضایت، 

حـدود ۶۰ تـا ۷۰ درصـد اسـت.

دستگیری سارق 44 دستگاه 
دوچرخه و موتورسیکلت در 

اصفهان
گـروه جامعه: فرمانـده انتظامی شهرسـتان اصفهان از 
دسـتگیری سـارق دوچرخه و موتورسـیکلت بـا ۴۴ فقره 
سـرقت در عملیـات مأمـوران انتظامـی ایـن فرماندهـی 

داد. خبر 
سـرهنگ حسین بسـاطی بیان داشـت: در پی وقوع چند 
فقـره سـرقت دوچرخـه و موتورسـیکلت در شهرسـتان 
اصفهان، بررسـی موضوع جهت شناسـایی و دسـتگیری 
سـارق یا سـارقان به صورت ویژه در دسـتور کار مأموران 

فرماندهـی انتظامی شهرسـتان اصفهان قـرار گرفت.
او افـزود: در ایـن راسـتا مأمـوران کلانتـری ۲۰ با تلاش 
و اقدامات هوشـمندانه پلیسـی یک سـارق را در ارتباط با 
ایـن سـرقت ها شناسـایی و ضمـن هماهنگـی بـا مرجع 
قضائی در عملیاتی ضربتی او را در مخفیگاهش دسـتگیر 

کردند.
فرمانده انتظامی شهرسـتان اصفهـان تصریح کرد: متهم 
دسـتگیر شـده پس از مواجهه با ادله و مسـتندات پلیس 
در تحقیقـات انجام شـده بـه ۳۷ فقره سـرقت دوچرخه و 
۷ فقره سـرقت موتورسـیکلت در این شهرسـتان اعتراف 
کـه پس از تشـکیل پرونده بـرای انجام اقدامـات قانونی 

به مرجـع قضائی تحویل داده شـد.
ایـن مقـام انتظامـی در پایان بـه شـهروندان توصیه کرد 
از رهـا نمودن دوچرخه و موتورسـیکلت در معابر حتی در 
پارکینگ های عمومی و مسـکونی بدون اسـتفاده از قفل 
و زنجیر مناسـب و سـایر تجهیزات ضد سرقت خودداری 
کـرده و در صـورت مشـاهده هرگونـه تردد و پرسـه زنی 
افراد مشـکوک اطراف منازل و وسـایل نقلیه پارک شـده 
در معابـر بلافاصلـه مراتـب را از طریـق تمـاس بـا مرکز 

فوریت هـای ۱۱۰ بـه پلیس اطـلاع دهند.

توقیف خودروی حامل 50 
کیلو تریاک در اصفهان

گـروه جامعـه: معـاون عملیـات فرماندهـی انتظامی 
اسـتان از دسـتگیری یـک سـوداگر مـرگ و کشـف 5۰ 
کیلـو تریاک در بازرسـی مأمـوران یگان تـکاوری از یک 

دسـتگاه خودرو سـواری خبـر داد.
سـرهنگ مهـرداد فراشـی بیـان داشـت: مأمـوران یگان 
تـكاوری اصفهـان در راسـتای مقابله و برخـورد با قاچاق 
مـواد مخدر در اسـتان حین گشـت زنی فعـال و هدفمند 
در یکـی از محورهای مواصلاتی به یک دسـتگاه خودرو 

پژو ۴۰5 مشـکوک و جهت بررسـی وارد عمل شـدند.
او افـزود: راننـده خـودرو بـه محـض مشـاهده مأمـوران 
اقـدام بـه متواری شـدن از محل کـرده که با هوشـیاری 
و اقـدام بـه موقـع مأمـوران خـودرو متوقـف و ضمـن 
هماهنگـی بـا مرجـع قضائی در بازرسـی انجام شـده 5۰ 

کیلـو تریـاک از داخـل خودرو کشـف شـد.
معـاون عملیـات فرماندهـی انتظامی اسـتان با اشـاره به 
ایـن کـه در ایـن رابطـه یـک متهـم دسـتگیر و پـس از 
تشـکیل پرونـده برای انجـام اقدامـات قانونی بـه مرجع 
قضائـی تحویـل داده شـد خاطـر نشـان کـرد: پلیس در 
جهـت برخـورد بـا پدیـده شـوم مـواد مخـدر از هیـچ 
کوششـی دریـغ نخواهد کرد ضمـن اینکه از شـهروندان 
می خواهیـم اخبـار و اطلاعـات خـود در ایـن زمینـه را از 
طریـق تمـاس بـا مرکـز فوریت هـای ۱۱۰ بـه پلیـس 

دهند. اطـلاع 

  کوتاه از کشور  کوتاه از اصفهان

طرح نوروزی پلیس راهور در جاده های کشور 
با مشارکت دستگاه های امدادی و خدماتی از 
۲۴ اسفندماه ۱۴۰۱ آغاز شد و تا پایان روز 
چهاردهم فروردین ماه ادامه داشت اما با وجود 
نفر   ۸۲۱ مسافران  و  پلیس راهور  همیاری 
اسفند  از ۲۴  رانندگی  تصادفات  در صحنه 
تا ۱۳ فروردین جان خود را از دست دادند که به طور متوسط 
روزانه حدود ۴5 نفر در تصادفات نوروزی در تصادفات نوروزی 
جان باختند. این آمار در مقایسه با سال قبل بیانگر کاهش ۲۲ 
درصدی جان باختگان است، در این مدت همچنین ۱۶ هزار نفر 

هم مصدوم شدند.
مهم ترین علت وقوع تصادفات سرعت و سبقت غیرمجاز، 
خستگی و خواب آلودگی، عدم توجه به جلو بوده که ۶۰ درصد 
تصادفات در فاصله ۳۰ کیلومتری شهرها اتفاق افتاده است و 
بیشترین کشته ها در استان های سیستان و بلوچستان، خراسان 
رضوی، فارس، گیلان و اصفهان صورت گرفته و حدود ۹۰ درصد 

ترددها با خودروی شخصی انجام شده است.
Á  روند کاهشــی تصادفات فوتــی و افزایش

مجروحان در استان اصفهان
سرهنگ اصغر زارع اظهار می کند: طبق هماهنگی و جلسات 
ماه های قبل از نوروز مقرر شد همه دستگاه ها برای ایام نوروز 
برنامه ریزی کنند و همکاران ما تا پایان ۱۴ فروردین ماه به صورت 

شبانه روزی در جاده ها مستقر بودند.
او در خصوص اصلاح نواقص جاده ای می افزاید: طبق روال 
قبل این نواقص قبل از نوروز بازدید و کارشناسی شد و در نقاط 
پرتصادف که امکان رفع آنها نبود آشکارسازی انجام شد و علائم 
هم مورد بازبینی قرار گرفت تا راه ها برای طرح تعطیلات نوروز 
آماده باشند.رئیس پلیس راه استان اصفهان در مورد این طرح 
افزایش شدیدی داشت  ابتدای تعطیلات ترددها  می گوید: در 
و این افزایش هم پیش بینی شده بود و در مجموع یک درصد 
کاهش تردد داشتیم و تقریبا میزان ترددها مانند سال قبل بود. در 
تصادفات نوروزی امسال، تصادفات فوتی روندی کاهشی داشت 
اما در تعداد مجروحان با افزایش روبه رو بودیم و بیشترین تعداد 

جان باختگان درون استانی و از ساکنان استان اصفهان بودند.
Á  خستگی و خواب آلودگی همچنان بیشترین

عامل تصادفات
سرهنگ زارع در خصوص بیشترین علت تصادفات اظهار 

می کند: خستگی و خواب آلودگی، عدم توجه به جلو و عدم توانایی 
در کنترل وسیله نقلیه ناشی از تخطی از سرعت مطمئنه مهمترین 
عامل تصادفات بود که بیشترین ساعات تصادف هم از ساعت 
چهار تا هشت شب بود، بیشترین تصادف فوتی هم مربوط به 
محور اردستان به نایین و بیشترین تصادف جرحی نیز مربوط به 
محور انارک بود، در مجموع ۹5 درصد رانندگان مقررات رانندگی 
را رعایت می کردند و تنها پنج درصد قصور و سهل انگاری داشتند 
که این دسته هم اعمال قانون می شدند. او با بیان اینکه ۶۰ درصد 
تصادفات در ۳۰ کیلومتری نزدیک شهرهای استان رخ دادند، 
تصریح می کند: بیشترین نوع تصادفات با ۴۴ درصد مربوط به 
واژگونی بوده است، در ۷۸ درصد از تصادفات خودروی سواری 
دخیل بود، از نظر سنی نیز ۴۶ درصد جان باختگان میانسال، ۳۳ 
استان  پلیس راه  بودند.رئیس  نوجوان  درصد  و ۳  جوان  درصد 
اصفهان تصریح می کند: برنامه سال ۱۴۰۲ مشخص شده و 
در ابعاد مختلف برنامه ریزی شده است اما بر مسائلی همچون 
مدیریت سرعت وسایل نقلیه و اقداماتی در خصوص کاهش 
خواب آلودگی رانندگان و مدیریت دسترسی ها در ۳۰ کیلومتری 
شهرها به خصوص در محورهای اصفهان _بهارستان، شاهین شهر 

به اصفهان )بزرگراه آزادگان( بیشتر موردنظر ماست تا بتوانیم در 
بحث تصادفات مدیریت دسترسی ها را انجام و تصادفات در ۳۰ 
کیلومتری شهرها را کاهش دهیم.سرهنگ زارع ادامه می دهد: 
وقوع بیشترین تصادفات در خودروهای پراید و پژو بوده است 
این  تعداد  نظر گرفت که  را هم در  این موضوع  باید  هرچند 
خودروها بیشتر است، نواقصی که از عدم ایمنی خودروهای داخلی 
یا خارجی در تصادفات مشاهده شود لحاظ و سهم خودروسازان 
مشخص می شود که سال گذشته هم این اقدام انجام و به مقامات 
قضایی گزارش شد.او در خصوص وضعیت جاده کاشان، اظهار 
می کند: در این مورد برخی وظایف برعهده راهسازان است و 
مسئولیت پلیس راه پیگیری و مطالبه است که ایمن سازی آزادراه 
اصفهان_نطنز_ کاشان یکی از مطالبات مهم پلیس راه استان 
اصفهان است چرا که وضعیت روکش آسفالت نابسامانی دارد که 
باید ساماندهی روکش آسفالت و همچنین تعویض گاردریل های 

وسط و نصب نیوجرسی مفصل دار برای این آزادراه انجام شود.
Á  نبایــد رعایت قوانیــن رانندگی به صورت

گزینشی باشد
رعایت  اینکه  بر  تأکید  با  اصفهان  استان  پلیس راه  رئیس 

است،  مردم  از  پلیس  خواسته  مهمترین  قوانین  و  مقررات 
خاطرنشان می کند: تمام قوانین راهنمایی و رانندگی مهم هستند، 
در بسیاری موارد رعایت این قوانین به صورت گزینشی انجام 
می شود و حتی برخی رانندگان به هشدارها یا آموزش هایی که 
در گذشته دیدند بی توجهی می کنند که توقع پلیس رعایت کامل 
همه قوانین هست و البته که رانندگی یک امر جمعی است و کار 
فردی نیست و توقع ما از مردم رعایت قوانین و تأکید و تذکر 
قوانین است و انسان به عنوان کاربر راه و هدایت کننده وسیله نقلیه 

باید به رعایت تمام قوانین و مقررات حساس باشد.
رئیس پلیس راه استان اصفهان در خصوص وضعیت استان 
اصفهان در تصادفات، تصریح می کند: استان اصفهان یکی از 
استان هایی است که آمار فوتی و مجروحان تصادفاتش دارای 
ثبات است و وضعیت این استان به صورت سینوسی نیست که 
با افزایش یا کاهش محسوس سالانه مواجه باشد و این آمار نه 
افزایش شدید دارد و نه کاهش شدید و این دو مورد همواره جزئی 
بوده و در آمار به مرحله ثبات رسیدیم و استان اصفهان نسبت به 
دیگر استان های کشور وضعیت مناسبی از نظر رعایت قوانین و 

آمار تصادفات دارد.

کل  اداره  مربیان  و  اولیا  انجمن  اداره  رئیس  گفته  به  بنا 
آموزش وپرورش استان اصفهان عقد قرارداد توسط این اداره یا 
مدیر مدرسه با تولیدکنندگان لباس فرم، مجاز نیست و باید تنها 

توسط انجمن اولیا و مربیان مدرسه انجام گیرد.
به گزارش ایمنا، شهرام صانعی درباره شیوه نامه اجرایی تهیه 
لباس فرم دانش آموزان، اظهار کرد: این شیوه نامه برای تکریم 
و افزایش رضایت مندی دانش آموزان و اولیای آن ها، همچنین 
فرم  لباس  تهیه  فرایند  احتمالی در طول  کاهش آسیب های 

مدرسه آماده و به آموزشگاه ها ارسال شده است.

او با اشاره به اینکه بر اساس شیوه نامه، انتخاب نوع و رنگ 
لباس دانش آموزان به عهده شورای مدرسه است، افزود: لباس 
دانش آموزان دختر و پسر باید شرایطی همچون سادگی، زیبایی، 
تنوع و آراستگی داشته باشد و تناسب آن با فرهنگ و هویت 
اسلامی ایرانی، عرف جامعه و شرایط اقلیمی و سنی دانش آموزان 
نیز رعایت شده باشد.رئیس اداره انجمن اولیا و مربیان اداره کل 
آموزش و پرورش استان اصفهان، تشکیل کارگروه لباس فرم 
مدارس در ادارات آموزش و پرورش، تعیین قیمت برای لباس فرم 
مدرسه از طرف ادارات آموزش و پرورش، الصاق قیمت اعلامی 

سایر سازمان ها و اتحادیه های مسئول به بخشنامه لباس فرم و 
ارسال آن به مدارس و معرفی واحدهای تولیدی به مدارس را از 
جمله موارد ممنوع در این شیوه نامه دانست و گفت: عقد قرارداد 
توسط اداره آموزش و پرورش یا مدیر مدرسه با تولیدکنندگان 
لباس فرم نیز مجاز نیست و باید فقط توسط انجمن اولیا و مربیان 
مدرسه انجام گیرد.او با بیان اینکه لازم است انجمن های اولیا و 
مربیان مدارس برای دسترسی آسان و قیمت منصفانه به انتخاب 
تولیدکننده لباس توجه کنند، اظهار کرد: واحد تولیدی انتخاب 
شده باید دارای مجوز رسمی از وزارت صنعت، معدن و تجارت 

باشد.صانعی با اشاره به لزوم استفاده از پارچه مرغوب ایرانی در 
دوخت لباس فرم مدارس، افزود: بر اساس شیوه نامه، واحدهای 
تولیدی موظف به ارائه خدمات پس از فروش و تضمین و تعهد 
کیفیت لباس حداقل به مدت یک سال هستند و سفارش ها نیز 

باید حداکثر تا پایان مردادماه ۱۴۰۲ تحویل خانواده ها شود.
او رعایت اصل آشکارسازی و شب رنگ بودن را یکی از 
الزامات تولید لباس فرم مدارس دانست و خاطرنشان کرد: تمام 
این موارد باید در متن قرارداد انجمن اولیا و مربیان مدرسه با واحد 

تولیدکننده لباس فرم ذکر شود.

از جمله  اصفهان  بهزیستی  اداره کل  گفته سرپرست  به   
اولویت های امسال این نهاد در استان، راه اندازی طرح های اشتغال، 
خودکفایی  هدف  با  خانگی  کسب وکار  و  تولیدی  کارگاه های 

مددجویان است.
خدمات رسانی  گسترده  حوزه  به  اشاره  با  چاووشی  ناصر 
در بهزیستی به ایرنا گفت: تحقق شعار سال که از سوی رهبر 
نام گذاری  تولید«  رشد  و  تورم  »مهار  عنوان  با  انقلاب  معظم 
شده است در این نهاد با مهار آسیب های اجتماعی و افزایش و 
توسعه خدمات رسانی به مددجویان دنبال می شود؛ تحقق این 
شعار به صورت عملی در حوزه وظایف و مسؤولیت های اجتماعی 

این سازمان در بخش های توان بخشی، آسیب دیدگان اجتماعی، 
مراکز شبه خانواده و پیشگیری اجرایی خواهد شد.او با اشاره به 
اهمیت افزایش امید و نشاط اجتماعی به عنوان موتور محرکه 
رشد و توسعه جامعه، گفت: این مهم در بهزیستی با ارتقای توسعه 
خدمت رسانی و رفع مشکلات مددجویان، سرلوحه فعالیت های 
این سازمان قرار خواهد گرفت؛ همچنین موضوع تأمین مسکن 
و معیشت مددجویان بهزیستی همانند سال های گذشته در دستور 
کار این سازمان قرار دارد.چاووشی توسعه خـدمات غربالگری 
بینایی و شـنوایی، مشاوره و پیشگیری را از دیگر برنامه ها و 
اهداف بهزیستی در راستای توسعه خدمات رسانی به مددجویان در 

اصفهان برشمرد و گفت: استفاده از ظرفیت های مردمی و خیران 
در توسعه و تسریع خدمات رسانی به مددجویان در موضوع مسکن 

و اشتغال نیز از دیگر برنامه های این نهاد در سالاری است.
سرپرست اداره کل بهزیستی اصفهان با بیان اینکه بهزیستی 
به دنبال زندگی بهتر برای مردم جامعه به ویژه اقشار نیازمند و 
ناتوان و کم توان است، گفت: بر این اساس ضرورت دارد تا اهداف 
و برنامه های بهزیستی برای مردم به صورت کامل و جامع تشریح 
شود.او تصریح کرد: در زمان حاضر بهزیستی استان اصفهان، 
دارای ۲۲۰ مرکز در حوزه توان بخشی است که به چهار هزار و 

5۰۰ مددجو خدمات ارائه می دهد.

چاووشی همچنین به وجود ۴۰ خانه کودک و نوجوان برای 
نگهداری فرزندان بهزیستی زیرپوشش و نظارت این سازمان در 
استان اشاره کرد و گفت: امید است که این افراد با دریافت خدمات 
کامل بتوانند با دغدغه کمتر وارد اجتماع و به سمت زندگی مستقل 
هدایت شوند.در زمان حاضر بالغ بر ۱۳۲ هزار معلول، ۱۰ هزار 
زن سرپرست خانوار و هزار و ۲۰۰ کودک بد سرپرست یا بدون 
سرپرست مؤثر در ۴۰ خانه کودک و نوجوان زیرپوشش خدمات 
مستمر و غیرمستمر بهزیستی اصفهان هستند که بر این اساس 
این استان از نظر آمار و تنوع معلولان در کشور از رتبه پنجم 

برخوردار است.

محیط زیست  حفاظت  سازمان  حفاظت  یگان  فرمانده 
استان ها،  محیط زیست  حفاظت  کل  مدیران  به  نامه ای  در 
دستورالعمل پیشگیری و اطفای حریق در مناطق تحت مدیریت 

این سازمان را ابلاغ کرد.
به گزارش ایمنا، فرمانده یگان حفاظت سازمان حفاظت 
محیط زیست در نامه ای به مدیران کل حفاظت محیط زیست 
استان ها، دستورالعمل پیشگیری و اطفای حریق در مناطق 

تحت مدیریت این سازمان را ابلاغ کرد.
یگان  فرمانده  محبت خانی،  جمشید  سرهنگ  نامه  در 
حفاظت سازمان حفاظت محیط زیست خطاب به مدیران کل 
حفاظت محیط زیست استان ها آمده است: با توجه به افزایش 
نزولات جوی در سال ۱۴۰۱ و ابتدای امسال و تأثیر مثبت 
مناطق تحت  در  گیاهی  پوشش  افزایش سطح  بر  امر  این 
آتش سوزی های  بروز  احتمال  افزایش  نتیجه  در  و  مدیریت 
عمدی و غیرعمدی در این مناطق، تأکید شد که در مدت زمان 
باقی مانده تا شروع فصل گرما، برای جلوگیری یا به حداقل 
امر  تحت  نیروهای  مسئله،  این  از  ناشی  خسارت  رساندن 
مواردی را رعایت کنند.در ادامه این نامه آمده است: تدوین 
برنامه عملیاتی پیشگیری و کنترل حریق، تشکیل کارگروه 
مشترک با استان های هم جوار در خصوص مناطق واقع در 
مرز سیاسی دو استان برای تعیین افراد رابط، وضعیت موجودی 
امکانات اطفای حریق، انجام تست ادواری تجهیزات و امکانات 
اطفای حریق و رفع نواقص احتمالی، ایجاد پد بالگرد و حوضچه 
برداشت آب در مناطق دارای سابقه حریق، هماهنگی با ستاد 

بحران استان برای استفاده از خدمات پروازی نهادهای ذی ربط 
از جمله هلال احمر، ستاد کل نیروهای مسلح و… برای پایش 
اطفای  برای  آمادگی  و  کانون های حریق در مواقع بحرانی 
حریق و امدادرسانی در صورت بروز حریق، هماهنگی با ادارات 
آتش نشانی استان ها برای آموزش نیروها و همکاری در هنگام 
بروز حوادث و شناسایی کانون های وقوع حریق در تمام مناطق 
با توجه به سوابق موجود، استقرار اکیپ های سیار در این نقاط 
و مجهز کردن آن ها به وسایل و ادوات سبک اطفای حریق از 
جمله کپسول آتش نشانی و آتش کوب برخی از این موارد است.

در ادامه این نامه به موارد دیگری ازجمله تهیه بروشورهای 
هشداردهنده حاوی قوانین و مقررات مربوط به برخورد با افراد 
خاطی و مسبب آتش سوزی در مناطق و ارائه به جوامع محلی 

اطراف مناطق و گردشگران، پخش اطلاعیه های هشداردهنده در 
رسانه های استانی، هماهنگی با شوراهای محلی، نیروهای بسیج، 
یگان حفاظت منابع طبیعی، سازمان های مردم نهاد و… به منظور 
بهره گیری از توان این نیروها در مواقع بروز آتش سوزی ها، مکاتبه 
با ادارات جهاد کشاورزی استان و ارائه تذکر مبنی بر جلوگیری از 
ایجاد آتش سوزی عمدی مزارع برداشت شده برای کشت دوم، 
اعلام شماره سامانه ۱5۴۰ به شورای روستاها و یا نصب تابلو و بنر 
برای اعلام وقوع آتش سوزی به سامانه، اقدامات پیشگیرانه برای 
جلوگیری از وقوع حریق از جمله پاکسازی آتش برها یا ایجاد آتش 
بر با نظر دفاتر تخصصی و تهیه بانک اطلاعات افراد داوطلب 
همکاری تحت نظر افراد مجرب و مسلط به امور مرتبط با اطفای 

حریق تأکید شده است.

Á  گردشگران از رها کردن اشیای براق و روشن
کردن آتش مراقبت نشده خودداری کنند

منصور شیشه فروش، مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان نیز در ماه های گذشته با بیان اینکه وزش بادهای 
گرم ۱۰ درصد و عوامل انسانی ۹۰ درصد در وقوع آتش سوزی 
تأثیر داشته است، اظهار کرده بود: گاهی آتش زدن باقی مانده 
موجب  مناطق  سایر  به  سرایت  با  نیز  مزارع  در  محصول 
آتش سوزی بیشتر می شود. دستورالعمل ایمنی آتش سوزی در 
مراتع و پوشش گیاهی ابلاغ و به جهاد کشاورزی نیز اعلام 
شده است تا به کشاورزان منتقل شود تا از آتش زدن باقی مانده 

مزارع خود، خودداری کنند.
جداسازی  دستور  دهیاری ها  و  شهرداری ها  به  افزود:  او 
حرص  باغداران  به  و  سبز  فضای  از  خشک  پوشش های 
پوشش های گیاهی خشک از باغ ها، اعلام شده است، در همین 
راستا منابع طبیعی تیم های مراقبت را فعال کرده اند و به منظور 
اجرای طرح های پیشگیری و کنترل، با افراد محلی و دهیاری ها 

هماهنگی به عمل آمده است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه 
مراتع و پوشش گیاهی استان اهمیت بسیاری دارد، خاطرنشان 
کرد: تیم های محلی نیز به منظور اطفای آتش سریع تشکیل 
شده، امکانات اطفای حریق بیشتر در مناطق غرب و جنوب 
استقرار یافته و هشدارهای لازم به منظور اطفای حریق داده 
شده است. از گردشگران نیز درخواست می شود، از رها کردن 
اشیای براق و روشن کردن آتش مراقبت نشده خودداری کنند.

دستورالعمل پیشگیری و اطفای حریق ابلاغ شد

ایجاد حوضچه برداشت آب در مناطق دارای سابقه حریق

مدیران مجاز به انعقاد قرارداد لباس فرم مدرسه نیستند

اشتغال؛ اولویت نخست بهزیستی اصفهان در سال جاری

در گفت وگوی »اصفهان امروز« با رئیس پلیس راه استان اصفهان مطرح شد:

پراید و پژو بیشترین حادثه سازان نوروزی

 

شهین اصلانی
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فرهنگ و هنر

آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک ۱۳۰2 فرعی از ۱۵۰ اصلی واقع در روستای 
برز جز بخش ۱۰ حوزه ثبتی نطنز

۱۷۹- ۱- شماره نامه: ١٤٠٢٨٥٦٠٢٠٣٣۰۰۰۰۰۸ چون تمامی ششدانگ یکباب خانه و حصار پشت 
آن در کوی عابدان پلاک ثبتی ۱۳۰۲ فرعی از ۱5۰ -اصلی واقع در روستای برز جزء ۱۰ بخش 
حوزه ثبتی نطنز که طبق سوابق و پرونده ثبتی به نام امیر محمد دهقانی برزی فرزند حسین و غیره 
در جریان ثبت است و عملیات تحدید حدود قانونی آن به عمل نیامده است اینک بنا به دستور قسمت 
اخیر ماده ۱5 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز چهارشنبه مورخ 
۱۴۰۲/۰۲/۲۷ ساعت ۱۰ صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد. لذا به موجب این آگهی به کلیه 
مجاورین اخطار میگردد که در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات 
مالکین یا مجاورین مطابق ماده ۲۰ قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی تا ۳۰ روز 
پذیرفته خواهد شد. تاریخ انتشار: ۱۴۰۲/۰۱/۲۷ رحمت اله شاهدی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

نطنز ۱۴۸۰۴۹۴/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۱۸۰- ۱- شماره نامه: ١٤٠٢٨٥٦٠٢٠٣٣٠۰۰۱۷۸ نظر به اینکه سند مالکیت ششدانگ قطعه زمین 
که فعلًا یكدرب باغ معروف دو رجلی دشت وژنه بخش آخر روز پلاک ثبتی شماره 5۱۰ فرعی از 
١٤١- اصلی واقع در باغستان پایین جزء بخش ۱۱ حوزه ثبتی نطنز ذیل ثبت ۲۳۲۹ در صفحه 
٤١٣ دفتر ١٦ - املاک به نام قدرت اله جلالیان فرزند حبیب اله تحت شماره چاپی ۱٤۱۰۱۰ 
صادر و تسلیم گردیده است، سپس نامبرده بموجب درخواست وارده ۱٤۰۲۲۱۷۰۲۰۳۳۰۰۰۱5۰ 
یکتا  به شماره شناسه  آن  امضاء شهود  که  استشهادیه  برگ  دو  به  منضم  مورخ ۱۴/٠١/۱۴۰۲ 
۱۴۰۲۰۲۱55۸۸۴۰۰۰۰۱۷ و رمز تصدیق ٤٣٥٠٦٦ شماره ۷۰۳۱۰ مورخ ۱۴۰۲/۰۱/۱۴ که به تایید 

دفترخانه اسناد رسمی ۷ نطنز رسیده است مدعی مفقود شده سند مالکیت ششدانگ پلاک مرقوم در 
اثر اسباب کشی مفقود گردیده است و درخواست سند مالکیت المثنی نموده است ملک فوق را نموده 
اند لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
میشود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد 
از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده 
سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند 
مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنى طبق مقررات خواهد شد. تاریخ 

انتشار: ۱۴۰۲/۰۱/۲۷ رحمت اله شاهدی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز ۱۴۸۰۴۷۴/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۱۸۱ – ۱- شماره نامه: ١٤٠٢٨٥٦٠٢٠٢٤۰۰۰٤٨٦ نظر به اینکه ششدانگ پلاک ۴۹۹۹/۱5۰۸۹ 
اصلی واقع در بخش 5 اصفهان به شماره صفحه ٣٩٦ دفتر ١٠٤٩ املاک به شماره ثبت ١٩٤٨٨٣ و 
شماره چاپی سند دفترچه ای ٤٧٤٨٢٥ به نام خانم مهین تبریزی سابقه ثبت و صدور سند مالکیت دارد 
سپس به موجب گواهی انحصار وراثت شماره ۹۹۰۹۹۷۰۹۲۷٦۰۰۳۱۳ مورخ ۱۳۹۹/۰۴/۲۳ شعبه 
۱۱۷ مجتمع شماره ۳ شورای حل اختلاف تهران فوت نموده و ورثه حین الفوتش عبارتند از محمد 
و مسعود )پسران( و مهوش و میترا و مینو )دختران( شهرت همگی میلانی می باشند سپس آقای 
رضا اروجی حافظ به موجب وکالتنامه شماره ١٦٦٠٣٤ مورخ ۱۴۰۱/۰5/۲۷ دفترخانه ۳۱ اصفهان 
وکالتا از طرف میترا میلانی و به موجب وکالتنامه شماره ٩٣٥٣٤ مورخ ۱۴۰۱/۰5/۱۱ دفترخانه 
١٤ قم وکالتا از طرف مهوش و مینو و مسعود همگی میلانی با ارائه درخواست ۱۴۰۲/۰۰۰۲۲5 
مورخ ۱۴۰۲/۰۱/۰۸ به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتای 

۱٤۰۲۰۲۱٥٦٣٠٥۰۰۰۰۰۳ و رمز تصدیق ۱۳5۸۷٤ مورخ ۱۴۰۲/۰۱/۰۷ به گواهی دفترخانه اسناد 
رسمی ٥٤ قم رسیده است نموده مدعی است که سند مالکیت به علت نامعلوم مفقود و درخواست 
صدور المثنى سند مالکیت را نموده اند لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده ۱۲۰ آیین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت مذکور نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر 
اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور 
سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی شبان- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 

اصفهان ۱۴۸۰5۳۴/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
اول موضوع  هیات  مورخ ۱۴۰۲/۰۱/۰۷  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۲۰۲۳۰۰۰۰۰۲  برابر   -۱ -۱۸۲
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی اداره 
ثبت اسناد و املاک مرکزی اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای لقمان نجم الدینی 
كوهبنانی فرزند علی اکبر بشماره شناسنامه ۱۱۰۹ صادره از اصفهان در ششدانگ یکباب خانه به 
مساحت ۱۳۹/5۴ متر مربع مفروزی از پلاک ۳5۹ اصلی واقع در بخش ۳ اداره ثبت اسناد و املاک 
مرکزی اصفهان محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 

روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۱/۲۷ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۲/۱۱ حسین زمانی علویجه- 

رئیس ثبت اسناد و املاک مرکزی اصفهان  ۱۴۸۰۳۷5/م الف
آگهی مفقود شدن سند مالکیت

۱۸۴- ۱- شماره نامه: ۱۴۰۲۸5۶۰۲۰۰۷۰۰۰۳۳۱ آقای یداله سعیدی باغ ابریشمی فرزند عباس 
باستناد ۲ برگ استشهادیه محلی که هویت و امضاء شهود رسما گواهی شده است مدعی است که 
سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان به پلاک ثبتی ۷۱5 فرعی از ۲۴ اصلی واقع در شهر 
ابریشم بخش ۹ ثبت اصفهان بسریال ۰۶۳۱۲۲ ۸۲/الف در صفحه ۱۸۳ دفتر ۲۷۱ املاک ذیل ثبت 
۳۳۲۰۱ به نام نامبرده ثبت صادر تسلیم و سپس مفقود شده است. بنابراین چون نامبرده درخواست 
صدور سند مالکیت المثنی نموده طبق تبصره یک اصلاحی ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت مراتب 
آگهی می شود که هر کس مدعی انجام معامله نسبت به ملک مزبور یا وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا ۱۰ روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند به ارائه کننده مسترد 
گردد و در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض بدون ارائه اصل 
سند مالكیت، المثنی سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. محمدعلی ناظمی 

اشنی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان ۱۴۷۹۸5۱/م الف

نوید محمودی: حرف های 
»پوست شیر« را طوری گفتیم 

که حساسیت زا نشود
تهیه کننـده سـریال »پوسـت شـیر« گفـت: اعضـای 
شـورای صـدور مجـوز سـاترا به ما کمـک کردنـد و اگر در 
مـواردی اصلاحاتی داشـت، با گفت وگـو و تعامل اصلاحات 
ضـروری را انجـام دادیـم و در خصوص سـایر مـوارد هم به 

نگاه نسـبتاً مشـترک رسیدیم.
بـه گـزارش ایرنا، نویـد محمودی افـزود: ایـن اتفاق به 
ایـن دلیـل بـود کـه آنهـا از هـدف مـا آگاه بودنـد و ما هم 
از نگرانـی آنهـا خبـر داشـتیم. اگر شـما بدانید که سـاترا به 
دنبـال سانسـور نیسـت و آنهـا برای چـه مسـائلی نگرانند، 

می توانیـم هـم فکر باشـیم.
تهیه کننده سـریال پوسـت شـیر گفـت: مدتی قـرار بود 
روی قصـه ای کار و سـریالی تولیـد کنیم تا اینکه جمشـید 
بـرادرم گفـت بـه قصـه جدیـدی رسـیده اسـت. روی این 
داسـتان کـه در ابتدا اسـمش »سـاحل« بود تمرکـز کردیم. 
قصـه آدمـی کـه بعـد از سـال ها از زنـدان بیـرون می آید و 
دختری که همسـرش بعـد از گرفتن حضانـت ازدواج کرده 
و بـه یـک خانـواده دیگـری رفتـه بـود؛ دختـری که حس 
می کنـد پـدر دیگـری دارد و مثـل یک پـدر دوسـتش دارد. 
در حقیقـت ما می خواسـتیم قصه ای با این مضمـون که در 
مورد خانواده و حس پدر و فرزندی اسـت، داشـته باشـیم که 

در نهایـت به قصـه ای که دیدید، رسـیدیم.
او درخصـوص فایـده تجربه های قبلی بـرای تولید یک 
سـریال پر مخاطب تاکید کرد: من از ۱۳ سـالگی و از دوران 
نوجوانـی در تلویزیـون بـودم. ما می خواسـتیم در قصه راجع 
بـه موضوعاتـی گپ بزنیم کـه به نظر تابو هسـتند اما یک 
واقعیت اجتماعی اسـت؛ یعنی ما نمی توانیـم بگوییم تجاوز 
وجـود نـدارد یا نمی توانیم بگوییم این رفتارهای خشـنی که 
در فیلـم می بینید وجود ندارد. جمشـید محمـودی به عنوان 
کارگـردان همـه تلاشـش را کرد بـا گفت وگـو و تجربه ای 
کـه در این سـال ها داشـتیم، بـا ظرافت چیزهایی را نشـان 
بدهـد. تجربه سـال ها فیلمسـازی را کنـار هم گذاشـتیم و 
رسـیدیم بـه جایی که تمامـی حرف هایی که می خواسـتیم 

را طـوری بیـان کردیم که حساسـیت خاصی ایجاد نشـد.
او افـزود: مـن جـزو کسـانی هسـتم کـه معتقدنـد در 
سـال های گذشـته، در ایـران شـرایطی بـه وجود آمـده که 
همدیگـر را کمتـر دوسـت داریـم و همیـن موضـوع باعث 
شـده تـا رفتارهایـی را از خـود بـروز بدهیـم که متفـاوت از 
بقیـه باشـد. مـا در جامعه ای زندگـی می کنیم کـه در دوران 
جنـگ، آدم هـا می گفتنـد من کوپنـم را نیاز نـدارم و به یک 
آدم فقیرتـر می دادنـد. ما دور نیسـتیم از روزگاری که همه با 
هـم جهیزیـه دختـر را جـور می کردنـد؛ چه بلایی سـرمان 
آمـده کـه به ایـن مدل آدم هـای امـروزی تبدیل شـده ایم؟ 
دردآور اسـت کـه همـه مـا فکـر می کنیـم کـه بایـد صف 
بایسـتیم و دلار بخریم، آن ماشـین را ثبت نام کنیم، سـر دو 
نفـر کلاه بگذاریـم گران تر بفروشـیم و ... چـه اتفاقی افتاده 
کـه مـا این گونـه شـده ایم؟ بـه این دلیل اسـت که مـا ذات 
رفیـق بودنمان و علاقه مان نسـبت به همدیگـر را فراموش 

کردیـم و از آن فاصلـه گرفته ایـم.
محمـودی در ادامه در خصوص رویکرد سـاترا نسـبت 
بـه ایـن سـریال گفـت: نمی توانـم بگویـم مـا و اعضـای 
شـورای صـدور مجـوز سـاترا صـد در صد با هـم همفکر 
و همـراه بودیـم و شـعار بدهم امـا به معنـای واقعی کلمه 
اعضـای شـورا بـه مـا کمـک کردنـد و اگـر در مـواردی 
تعامـل اصلاحـات  و  بـا گفت وگـو  داشـت،  اصلاحاتـی 
ضـروری را انجـام دادیم و در خصوص سـایر موارد هم به 
نگاه نسـبتاً مشـترک رسـیدیم. این اتفاق به این دلیل بود 
کـه آنهـا از هـدف مـا آگاه بودند و مـا هـم از نگرانی آنها 
خبر داشـتیم. اگر شـما بدانید که سـاترا به دنبال سانسـور 
نیسـت و آنهـا برای چـه مسـائلی نگراننـد، می توانیم هم 
فکر باشـیم. تجربه نمایش خانگی »پوسـت شـیر« نشان 
داد بـا گفت وگـو و همفکـری می توان خیلـی از چیزهایی 
کـه تابو هسـت را نمایـش داد و مخاطب جـذب کرد. من 
فکـر می کنـم بـا تعامـل دو طرفه می تـوان همه مسـائل 

را حـل کرد.
او در گفـت و گو با نشـریه کُـد )ماهنامه خبری تحلیلی 
سـاترا( تاکید کرد: اسـتاندارد دو گانه ای میان نمایش خانگی 
و تلویزیـون وجـود ندارد. نمایـش خانگی به دلیـل اینکه از 
سـینما تبعیـت می کنـد در فـرم و اجـرا آزادتر اسـت اما من 
می گویـم این هـا اصـلًا چیـزی نیسـت کـه شـما نگرانش 

باشـید و فضـای دوگانه ای وجـود ندارد.
پخش سـریال »پوسـت شـیر« از ابتدای مهر ماه سـال 
گذشـته شـروع شـد. ایـن سـریال در سـه فصـل هشـت 
قسـمتی تولیـد و آخریـن قسـمت سـریال ایـن هفتـه از 

فیلم نـت پخـش خواهـد شـد.

  قاب جادویی    نمایش خانگی

    سینمای جهان 

»نون خ« امشب به پخش 
می رسد

سریال »نون خ« با پخش خلاصه ۱۴ قسمت قبلی به 
آنتن برمی گردد و قسمت جدید، امشب پخش خواهد شد.

به گزارش روابط عمومی پروژه، سریال »نون خ« به 
تهیه کنندگی مهدی فرجی و کارگردانی سعید آقاخانی پس 

از حدود یک هفته غیبت به آنتن شبکه یک برمی گردد.
پیش تر اعلام شده بود که قسمت جدید سریال »نون 
خ« پس از یک هفته تعطیلی، از ۲۶ فروردین ماه پخش 
خواهد شد که با یک روز تاخیر و پس از پخش قسمت های 

قبلی، قسمت جدید روی آنتن خواهد رفت. 
بر اساس اعلام جدید روابط عمومی سریال »نون خ«، 
امشب شنبه، ۲۶ فروردین خلاصه ۱۴ قسمت قبلی این 
سریال به روی آنتن رفته و قسمت ۱5،  امشب یکشنبه، ۲۷ 

فروردین پخش می شود.
پخش این سریال از اول فروردین ماه از شبکه یک 
آغاز شده و تا ۱۶ فروردین ۱۴ قسمت از آن روی آنتن رفته 
است. »نون خ« بیش از یک هفته به احترام شب های قدر 

روی آنتن نرفت.
چون  موضوعاتی  به  سریال  این  چهارم  فصل  در 
مشکلات پیری جمعیت، ضرورت کارآفرینی و افزایش 
جمعیت در فضایی کمدی پرداخته شده و علاوه بر بازیگران 
فصل های قبل، هومن حاج عبداللهی و بیژن بنفشه خواه به 

فهرست بازیگران اضافه شده اند. 
سعید آقاخانی، حمید رضا آذرنگ، سیروس میمنت، 
سیدعلی صالحی، پاشا جمالی، مجید یاسر، ندا قاسمی، 
نسرین مرادی، هدیه بازوند، صهبا شرافتی، امیر سهیلی، 
آتنا مهیاری، کاظم نوربخش، ماشاالله وروایی، سیروس 
سپهری، رضا رشیدی، سیدحسین موسوی، راضیه دهقان، 
علی اخوان، افشین ملکی، نارین ایوبی، وریا امینی، اکرم 
ابراهیم اسدی،  یدی، مهرنوش طوسی، کاوان کاکایی، 

شبنم عظیمی بازیگران سریال »نون خ« هستند.

»ماریو« پرفروش ترین اثر 
اقتباسی از بازی ویدئویی 

تاریخ شد
فیلم »برادران سوپر ماریو« با عبور از فروش جهانی 
5۰۰ میلیون دلاری، به بزرگ ترین اثر اقتباسی از بازی های 

ویدیویی در تاریخ سینمای جهان تبدیل شد.
به گزارش ایرنا، برادران سوپر ماریو همچنان در باکس 
بازی  از  اقتباس  این  دارد.  را  مخاطب  بیشترین  آفیس 
ویدیویی از مرز فروش 5۰۰ میلیون دلاری در گیشه جهانی 

عبور کرده و رکورددار است.
این پویانمایی ماجراجویی تاکنون ۲۶۰.۳ میلیون دلار 
در داخل سینماهای آمریکا و ۲۴۸.۴ میلیون دلار دیگر در 
سطح جهانی فروش داشته که مجموع فروش آن را به 

5۰۸.۷ میلیون دلار می رساند.
پرفروش ترین  حاضر  زمان  در  ماریو  سوپر  برادران 
فیلم سال ۲۰۲۳ در گیشه جهانی و داخلی است و از مرد 
بر  است.  پیشی گرفته  زنبورک: کوانتومانیا  و  مورچه ای 
خلاف مرد مورچه ای، به نظر می رسد که مردم از دیدن 

برادران سوپر ماریو لذت برده اند.
به  ماریو  سوپر  برادران  فروش،  میزان  این  با 
تاریخ  در  ویدئویی  بازی  از  اقتباسی  فیلم  پرفروش ترین 
تبدیل شده و توانست در کمتر از دو هفته با چنین رقمی 
بالاتر از وارکرافت و پوکمون: کارآگاه پیکاچو قرار گیرد. 
کارگاه پیکاچو در سال ۲۰۱۹ نزدیک به ۴5۰ هزار دلار 

در گیشه فروخت.
برادران سوپر ماریو توسط یونیورسال، ایلومینیشن و 
نینتندو تولید شده است. انتظار می رود این اثر پویانمایی با 
عبور از من نفرت انگیز و مینیون ها تا چند روز آینده از ۶۰۰ 

میلیون دلار فروش نیز عبور کند.
بخشی از تاخیری که در ساخت برادران سوپر ماریو 
رخ داد به دلیل تردید نینتندو از حیث شکستی بود که 
اقتباس لایو اکشن از این اثر در سال ۱۹۹۳ با آن مواجه 
شد و به عنوان یکی از بدترین فیلم های ساخته شده مورد 
تمسخر قرار گرفت اما ایلومینیشن سازنده فرنچایزهای 
من نفرت انگیز و آواز بخوان با نینتندو در ساخت این اثر 

همکاری کرد.
برای ساخت این پویانمایی که کارگردانی آن را آرون 
هوروات و مایکل جلنیک بر عهده داشته اند یکصد میلیون 
دلار هزینه شده است که رقم به صرفه ای برای ساخت فیلم 
پویانمایی محسوب می شود. به عنوان نمونه، پویانمایی های 

پیکسار و دیزنی اغلب دو برابر این رقم هزینه داشته اند.

رئیس دفتر تخصصی هنرهای نمایشی شهرداری اصفهان گفت: 
این دفتر در حال بررسی سقف حمایت از گروه های نمایشی در 
سال جاری است، اما به نظر می رسد که امسال حمایت های 
بهتری از نمایش های صحنه ای و بیرونی توسط دفتر تخصصی 

هنرهای نمایشی شهرداری اصفهان صورت گیرد.
علی دادفر در گفت وگو با ایمنا، با اشاره به روند حمایت دفتر 
گروه های  از  اصفهان  شهرداری  نمایشی  هنرهای  تخصصی 
نمایشی اظهار کرد: گروه های نمایشی که اثر آماده اجرا دارند، در 
نوبت بررسی کارشناسی این دفتر قرار می گیرند و درصورتی که 

اثر آن ها مورد تائید قرار گیرد، نوبت اجرا به آن ها داده می شود.
او ادامه داد: هم اکنون نمایش »دارما« به کارگردانی آوا حدادی در 
سالن نقش جهان و نمایش »بیوه های سالار جنگ« برای سالن 

تماشا تالار هنر اصفهان مجوز اجرا گرفته است.
اصفهان،  شهرداری  نمایشی  هنرهای  تخصصی  دفتر  رئیس 
تصریح کرد: چند نمایش نیز در نوبت بازبینی قرار گرفته اند و در 
نخستین جلسه شورای ارزیابی مورد بررسی قرار می گیرند که در 

صورت اخذ مجوز به نمایش درمی آیند.
تخصصی  دفتر  حمایت های  میزان  افزایش  خصوص  در  او 
سال  در  نمایشی  گروه های  تئاترهای  از  نمایشی  هنرهای 
۱۴۰۲ تصریح کرد: نیاز است با شورای تخصصی تالار هنر و 
مدیران سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان 
جلسه ای مشترک در ابتدای سال برگزار شود. این موضوع که آیا 
می شود سقف حمایت ها را افزایش داد یا خیر، مورد بررسی قرار 
می گیرد اما به نظر می رسد در سال ۱۴۰۲ حمایت های بهتری از 

نمایش های صحنه ای و بیرونی توسط این دفتر صورت گیرد.
دادفر درباره روند و شیوه ارزیابی آثار عنوان کرد: با گروه نمایشی 
که نیازمند تمرین هستند پس از مراجعه با اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی مکاتبه صورت می گیرد و پس از اینکه متن نمایش 

به اداره کل ارشاد ارسال شد، آثار ارزیابی می شود.
وی گفت: به هر گروه نمایشی حدود دو ماه فرصت تمرین داده 
می شود و هر گروه به صورت هفته ای به مدت سه روز، رایگان 

تمرین کرده و نوبت بازبینی دریافت می کند.
مدیر تالار هنر اصفهان ادامه داد: درنهایت آثار ارزیابی می شود 
و درصورتی که با دیدگاه شورا و نظرات تالار در یک راستا قرار 
گیرد، مجوز اجرا دریافت می کند. در این مرحله شورای تخصصی 
دفتر هنرهای نمایشی شهرداری اصفهان براساس کیفیت نمایش 
و طبق کمیت آن، دکور، موسیقی زنده یا ضبط و تولیدی، تعداد 
بازیگر، سطح بازیگران و تعداد دفعاتی که قرار است نمایش اکران 

شود یک رقم حمایتی را مشخص می کند.
او افزود: در کنار رقم حمایتی بسته های حمایتی مانند چاپ پوستر، 

بروشور تأمین نور و صوت سالن و عکاسی و فیلم برداری به صورت 
رایگان از کار را انجام می دهد و می توانند تمرینات را اینجا انجام 
دهند و اثر را اجرا کنند. همچنین بلیت فروشی در اختیار خود گروه 
نمایشی است و درآمد حاصل از آن در اختیار گروه نمایشی قرار 

می گیرد.
دادفر اضافه کرد: آثار هر گروهی که از استان اصفهان حضور 
داشته باشند و اجرا کنند توسط این دفتر موردبررسی و بازبینی 
قرار می گیرد و بررسی آثار فقط مربوط به شهر اصفهان نیست. 
به عنوان مثال سال گذشته قصه ظهر جمعه از شهر نجف آباد در 

اصفهان به مرحله اجرا درآمد.
 با اشاره به اعضای شورای تخصصی دفتر هنرهای نمایشی 
شهرداری اصفهان در بخش نمایش های صحنه ای تصریح کرد: 
اعضا و تیم هنری این شورا احمدرضایی، محسن رهنما، پیمان 
کریمی و محمد ترابی هستند که از افراد هنرمند در زمینه تئاتر 

شهر اصفهان محسوب می شوند.
رئیس دفتر تخصصی هنرهای نمایشی شهرداری اصفهان گفت: 
صحنه ای  نمایش های  با  بیرونی  نمایش های  سازوکار  مقدار 
متفاوت است، چراکه نمایش های بیرونی در اغلب مواقع مناسبتی 
است و نیاز به سفارش دهنده دارد به همین جهت بسته به نیاز 
اعلام  ارائه شده  سفارش ها  و  شهرداری  مختلف  قسمت های 

می شود.او ادامه داد: در این بخش نیز گروه های نمایشی شرکت 
می کنند و شورا مجدداً کار را ملاحظه نموده و کارهای مورد تائید 

قیمت گذاری می شود.
دادفر اظهار کرد: اعضای شورای تخصصی دفتر هنرهای نمایشی 
شهرداری اصفهان در بخش نمایش های بیرونی محمد ترابی 
و هادی کیانی از اهالی تئاتر استان اصفهان هستند. همچنین 
علی  هنری،  و  فرهنگی  معاون  سجادزاده،  سیدمحمدصادق 
عطریان، رئیس اداره هنری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری اصفهان و بنده، به عنوان اعضای اصلی در شورای 

تخصصی نمایش های صحنه ای و بیرونی حضور داریم.
 در خصوص سازوکارهای تالار هنر در سال جاری، تصریح کرد: 
درصدد هستیم برای جشنواره خندستان که سال گذشته با حضور 
استان هایی مثل مشهد و قزوین برگزار شد، از استان های کشور 
دعوت به عمل آید که در استان اصفهان حضور و اجرا داشته 

باشند.
از  یکی  تیم  هم اکنون  کرد:  اضافه  اصفهان  هنر  تالار  مدیر 
کارگردانانی که قرار است در اولین جشنواره سال ۱۴۰۲ شرکت 
کند، در حال تمرین در تالار هنر هستند، از طرفی در تلاشیم 
همسو با هنرمندان حرکت کنیم تا تئاتر اصفهان بهترین ها را در 

سال ۱۴۰۲ رقم بزند.

او افزود: درصدد هستیم یکی از سالن های نمایش پردیس را به 
پاتوق کودک مبدل کنیم تا در صورت امکان به صورت متوالی 
و پشت سر هم در آنجا برنامه برگزار شود تا بر این اساس، پدر 
و مادر زمانی که قصد دارند فرزند خود را برای دیدن نمایش به 
پردیس ببرند، بدانند دریکی از سالن های پردیس نمایش کودک 

برگزار می شود.
دادفر درباره میزان افزایش قیمت های بلیت های نمایش در سال 
جاری گفت: برای قیمت گذاری بلیت ها نه فقط در تالار هنر و در 
هرجایی که نمایش اجرا شود، متولی تعیین بلیت اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اسلامی است.
وی در پاسخ به این پرسش که تالار هنر چه سیاستی برای اجرای 
تئاترهای مطرح کشور همچون تئاتر »هفت خوان اسفندیار« در 
اصفهان دنبال می کند، گفت: در تلاش هستیم در صورت امکان، 
آثار فاخر را در اصفهان تولید کنیم. خوشبختانه ظرفیت هنرمندان 
اصفهان به اندازه ای بالاست که بتوان این آثار را با همکاری این 
قشر در اصفهان تولید کرد، ضمن اینکه به دنبال راهکارهای لازم 
هستیم که این اتفاق صورت گیرد و امید می رود اولین کار آغاز 
شود و به جای اینکه ازاین دست کارها با هزینه گزاف به اصفهان 
آورده شود، سعی کنیم این آثار را در حد بضاعت در خود اصفهان 

تولید شود.

۴ فیلم از اکران نوروزی روی پرده سینما است که در یک 
هفته گذشته یعنی از ۱۱ تا ۱۸ فروردین، در مجموع ۲5 

میلیارد و 5۰۰ میلیون تومان فروش داشت
به گزارش خبرآنلاین، در حال حاضر ۴ فیلم از اکران نوروزی 
با نام های »غریب« به کارگردانی محمدحسین لطیفی با 
مضمون دفاع مقدس، »فسیل« به کارگردانی کریم امینی 
با مضمون کمدی، »عروس خیابان فرشته« به کارگردانی 
مهدی خسروی با مضمون کمدی و »بچه های طوفان« 
برای  درام  مضمون  با  صادق دقیقی  صادق  کارگردانی  به 
کودکان و نوجوانان، روی پرده سینما است که در یک هفته 
گذشته یعنی از ۱۱ تا ۱۸ فروردین، در مجموع ۲5 میلیارد و 
5۰۰ میلیون تومان فروش داشت و این رقم در هفته ای که 
پشت سر گذاشتیم یعنی ۱۹ تا ۲5 فروردین به ۸ میلیارد و 

5۰۰ میلیون تومان فروش رسید.
از میان این آمار فروش، بیش ترین رقم برای فیلم سینمایی 
افت  تومانی  میلیون  و ۴۰۰  میلیارد  فروش۷  با  »فسیل« 
فروش را تجربه کرد درصورتی که این رقم در دو هفته 

پیش ۲۱ میلیارد تومان با ۴۶۶ هزار مخاطب بود.
افشاری،  بهرام  بازی  با  فرد  روایت سه  »فسیل«  داستان 
خواننده پیش از انقلاب با نام اسی عمویی، هادی کاظمی و 
ایمان صفا است که پیش از انقلاب خواننده، نوازنده و ترانه 
سرا هستند که در میان موسیقی هایشان به داس و چکش 
اشاره می کنند و در این بین با انقلاب و اتفاقات بعد از آن 

دست و پنجه نرم می کننده و هر یک بعد از انقلاب یک 
مسیری را در پیش می گیرد.

در گام بعدی فیلم سینمایی »غریب« است که در جایگاه 
دوم گیشه قرار دارد این هفته ۶۰۰ میلیون تومان فروش 
داشت این در شرایطی است که دو هفته پیش فروش ۲ 
میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومانی را با ۶۲ هزار مخاطب، برای 

خود ثبت کرده است.
از  و  اوج  رسانه ای  هنری  سازمان  محصول  »غریب« 
فیلم های بخش مسابقه جشنواره چهل و یکم فجر بود که 
مقطعی از زندگی شهید محمد بروجردی را روایت می کرد. 
خلاصه داستان »غریب« این است که در سال ۱۳5۸ با بالا 
گرفتن اختلافات گروه های مسلح سیاسی از جمله کومله 
و دموکرات و... . شهید محمد بروجردی به همراه اندکی 
از همرزمانش، برای سامان دادن به اوضاع و رسیدگی به 
شرایط مردم راهی غرب کشور شدند. اوضاع نابسامان و اوج 
گیری دسته بندی ها شرایط را برای فرمانده جوان منطقه 
غرب پیچیده تر کرد. تنها یک جرقه برای انفجار کافی بود 

. ...
فیلم سینمایی »عروس  به دو  جایگاه سوم و چهارم هم 
خیابان فرشته« و »بچه های طوفان« تعلق دارد که به ترتیب 

5۰۰ میلیون و 5 میلیون تومان فروش داشتند.
امروز ۲5 فروردین  تا  ایران  آمار کامل فروش سینماهای 
۱۴۰۲ اینگونه است. فیلم سینمایی »فسیل« در ایین ۲۷ 

روزی که روی پرده سینما رفته توانسته 5۳.5میلیارد تومان 
فروش را برای خود ثبت کند. فیلم »بخارست« در ۱۴۷ روز 
اکرانی که داشته 5۱میلیارد و ۳۰۰میلیون تومان فروش را 
تجربه کرد. فیلم سینمایی »ملاقات خصوصی« هم در این 
سه ماه و یک هفته ای که اکران شده ۲5 میلیارد و 5۰۰ 

میلیون تومان فروش را تجربه کرد.
و  ۲۰میلیارد  روز   ۱۶۰ در  هم  »لوپتو«  سینمایی  فیلم 

5۰۰میلیون تومان فروش داشت. دیگر فیلم ها هم عبارتند 
از »چپ راست« که ۱۳۰ روز روی پرده سینما بوده و در 
مجموع ۱۳میلیارد و ۲۳۰میلیون تومان، »خط استوا« در 
۴۸ روز ۸میلیارد و ۹۰۰میلیون تومان، »جزیره فضایی« بعد 
از ۱۱۲ روز اکران 5میلیارد و ۳۰۰میلیون تومان، »غریب« 
5میلیارد و ۷5۰میلیون تومان در ۲۷ روز و »عروس خیابان 

فرشته« ۴میلیارد تومان فروش داشته است.

فیلم های اکران نوروزی 25 میلیارد و 
500 میلیون تومان فروختند

رئیس دفتر تخصصی هنرهای نمایشی شهرداری اصفهان: 

 نمایش های »دارما« و »بیوه های سالار جنگ« 
به زودی روی صحنه تالار هنر
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اقتصاد

افزون بر 192 هزار تن گندم در 
استان اصفهان تولید شد

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان گفت: بر 
اساس برآوردهای اولیه، تولید گندم در این استان در سال 
زراعی جاری، ۱۹۲ هزار تن و پیش بینی میزان خرید آن هم 
۱۲۴ هزار تُن است. محسن ضیایی در گفت وگو با ایرنا با اشاره 
به شروع خرید تضمینی گندم از ابتدای خردادماه، اظهار داشت: 
سال گذشته خرید قطعی 5۳ هزار تُن گندم در استان انجام شد 
و امسال 5۶ مرکز برای خرید گندم مازاد بر مصرف کشاورزان 
از جمله ۴۴ تعاونی روستایی، ۱۰ کارخانه آرد و دو سیلوی 
ملکی در استان سازماندهی شده است. مدیرکل غله و خدمات 
بازرگانی استان اصفهان افزایش تولید امسال در مقایسه سال 
قبل را به دلیل افزایش مطلوب بارش های جوی دانست و 
افزود: هیچ مشکلی برای ذخیره سازی گندم در استان وجود 
ندارد و اصفهان می تواند در این زمینه معین چند استان باشد؛ 
خرید تضمینی گندم در راستای آیین نامه ابلاغی در مراکز خرید 
استان انجام می شود و به ازای هر کیلوگرم محصول ۱۱ هزار و 
5۰۰ تومان با توجه به درجه پاکی گندم به کشاورزان پرداخت 
می شود. ضیایی با بیان اینکه خرید تضمینی در استان اصفهان 
از شهر مهاباد اردستان به عنوان نخستین مرکز از اوایل خرداد 
شروع خواهد شد، افزود: خرید تضمینی گندم مانند سال های 
گذشته با توجه به شرایط آب و هوایی از شهرستان های شمالی 
استان شروع و به تدریج به شهرستان های سردسیر استان 
خواهد رسید. وی با اشاره به پیش بینی تولید 5۰۰ تن دانه 
روغنی کلزا در اصفهان گفت: پیش بینی می شود حدود 5۰۰ 
تن کلزا در این استان خریداری شود و همچنین پیش بینی 
تولید و خرید شش هزار تن گلرنگ از کشاورزان این استان 
نیز انجام شده است. زمین های کشاورزی اصفهان حدود 5۶۳ 
هزار هکتار معادل ۳/5 درصد از مساحت استان است که با 
توجه به محدودیت  منابع آبی سال های گذشته، تنها حدود 

۲۹۰ هزار هکتار از آن زیر کشت رفت.

میزان پرشدگی سدهای کشور 
به 61 درصد رسید

میزان پرشدگی سدهای کشور با بارش های اخیر و تشدید 
فرایند ذوب پوشش برفی با رشد همراه شده و به ۶۱ درصد 
رسید. به گزارش ایرنا، افزایش دمای هوا فرایند ذوب شدگی 
سطح پوشش برفی را تشدید کرده و از طرف دیگر بارش های 
است.  پرشدگی سدها شده  درصد  رفتن  بالا  موجب  اخیر 
تازه ترین گزارش مرکز اطلاعات و داده های آب کشور بیانگر 
آن است که میزان پرشدگی سدهای کشور ۱۹ فروردین ماه 
5۸ درصد بوده که با رشد سه درصدی به ۶۱ درصد افزایش 
یافت. حجم آب موجود در سدهای کشور از ابتدای سال آبی 
جاری به عدد ۲۹ میلیارد و ۹۶۰ میلیون مترمکعب رسیده 
است. پارسال و در همین بازه زمانی این میزان ۲۶ میلیارد 
و ۱۷۰ میلیون مترمکعب بوده که رشد حدود ۱۴ درصدی را 
نشان می دهد. حجم آب ورودی به سدهای کشور از ابتدای 
سال آبی جاری تا ۲۶ فروردین ماه ۲5 میلیارد و ۴۸۰ میلیون 
مترمکعب شده است. این در حالی است که پارسال و در همین 
بازه زمانی حجم آب ورودی به سدهای کشور ۲۰ میلیارد و 
۷۴۰۶۲۰ میلیون مترمکعب بوده که ۲۳ درصد رشد یافته 
است. حجم آب خروجی از مخازن سدهای کشور هم در مدت 
یاد شده از سال آبی جاری ۱۴ میلیارد و 5۹۰ میلیون مترمکعب 
شده است. این میزان پارسال در همین بازه زمانی ۱۳ میلیارد 

و ۸۴۰ میلیون مترمکعب بوده است.

اعزام حجاج از 21 فرودگاه 
کشور

از  ایران  هوایی  ناوبری  و  فرودگاه ها  شرکت  مدیرعامل 
میزبانی ۲۱ فرودگاه کشور در عملیات حج تمتع ۱۴۰۲ خبر 
داد. به گزارش ایسنا، حمیدرضا سیدی معاون وزیر، رئیس 
هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی 
ایران از میزبانی ۲۱ فرودگاه کشور در عملیات حج تمتع ۱۴۰۲ 
خبر داد. سیدی با اعلام این خبر افزود: در حج تمتع امسال 
که از سوم خردادماه آغاز می شود، ۲۱ فرودگاه در اقصی نقاط 
کشور میزبان عملیات اعزام و پذیرش زائران بیت الله الحرام 
خواهند بود. مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی 
در سال جاری  تعداد حجاج  برابر شدن  دو  اعلام  با  ایران 
گفت: با توجه به لغو محدودیت های کرونایی و برداشته شدن 
محدودیت سنی، در حج تمتع سال جاری حدود ۸۸ هزار زائر 
و خدمه از فرودگاه های کشور عازم خانه خدا خواهند شد. به 
گزارش شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، وی یادآور 
شد بر اساس نامه حج و زیارت، حدود ۶۲ هزار نفر از این زائران 
از ۲۰ فرودگاه استان ها و حدود ۲5 هزار نفر نیز از تهران به 

سرزمین وحی مشرف می شوند.

کشف فرار مالیاتی در حوزه 
خرید و فروش رمز ارزها

رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور از کشف فرار مالیاتی در 
حوزه خرید و فروش رمز ارزها با بررسی تراکنش های بانکی 
یک فراری مالیاتی خبر داد. به گزارش ایرنا از سازمان مالیاتی 
کشور، داود منظور یکی از اهداف نظام مالیاتی را ایجاد شفافیت 
در فعالیت های اقتصادی دانست و گفت: به منظور دستیابی به 
این هدف در دوره تحولی نظام مالیاتی اقدامات گسترده ای 
صورت گرفت که یکی از این اقدامات پالایش تراکنش های 
بانکی است که با اعمال قواعد جدید در این حوزه صورت 
گرفته است. وی اظهار داشت: در همین راستا از طریق بررسی 
تراکنش های بانکی یک فراری مالیاتی با برخی صرافی های 
معتبر، درآمدهای کتمان شده ناشی از خرید و فروش انواع رمز 
ارز توسط نامبرده شناسایی و مبلغ پنج هزار و 5۰۰ میلیارد ریال 
مالیات مطالبه و با قبول ایشان قطعی گردید که بخشی از آن 
وصول و برای مانده بدهی تضمین های لازم از اموال ایشان 

دریافت شده است. 

آغاز بهسازی روکش آسفالت 
زواره_شهراب

اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای  معاون راهداری 
زواره  آسفالت  روکش  عملیات  گفت:  اصفهان  استان 
کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به  شد.  آغاز  _شهراب 
راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان، مهدی فقهی 
اظهار کرد: عملیات روکش آسفالت زواره شهراب به طول 
5 کیلومتر به صورت رفت و برگشت از ۲۰ فروردین آغاز 
شده است. وی افزود: این پروژه در نیمه اول سال جاری 
به بهره برداری خواهد رسید. وی خاطرنشان کرد: اعتبار 
پیش بینی شده برای اجرای این پروژه بالغ بر 5۰ میلیارد 
ریال است. فقهی تصریح کرد: هدف از اجرای این پروژه 
بهسازی روکش آسفالت محور و ارتقای ایمنی تردد کاربران 
جاده ها عنوان کرد. معاون راهداری استان اصفهان گفت: 
با بهبود وضعیت آب وهوا، کارگاه های پروژه های راهداری 
در سراسر استان فعال شده و عملیات اجرایی پروژه ها یکی 
پس از دیگری در حال آغاز شدن است. وی ابراز امیدواری 
با تأمین مالی و اعتباری پروژه ها، وضعیت روکش  کرد: 

آسفالت محورهای مواصلاتی استان بهبود خواهد یافت.

ورود عشایر به استان از 25 
اردیبهشت

امور عشایر استان اصفهان: تقویم کوچ غرب  مدیر کل 
 ۲5 استان  جنوب  و  اردیبهشت   ۳۰ اصفهان  استان 
وارد  مدت  این  در  می توانند  که عشایر  است  اردیبهشت 
استان شوند. ورود عشایر به استان از ۲5 اردیبهشت به 
گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز اصفهان؛ مدیر کل امور 
عشایر استان اصفهان گفت: با توجه به بارش های خوب 
سال و وضعیت خوب علوفه مراتع، امیدواریم عشایر با توجه 
به تقویم ذکر شده وارد استان شوند که با توجه به برنامه 
ریزی هایی که انجام شده سعی می شود تا ورود عشایر، ایل 
راه ها بازگشایی و تیغ زنی شود تا عشایر بتوانند با ماشین به 
نزدیک چادرشان بروند. مختار اسفندیاری افزود: بازگشایی 
ایل راه ها، سوخت رسانی، آب رسانی و مسائل امنیتی برای 
ورود عشایر، با نیروی انتظامی، بسیج، منابع طبیعی، شبکه 
بهداشت و دیگر دستگاه ها هماهنگ شده تا در زمان کوچ 
در گلوگاه ها خدمات ارائه شود و با بهترین وضعیت در زمان 
مشخص شده در نقاط ییلاقی مستقر شوند. وی ادامه داد: 
اصفهان حدود  استان  در  کوچ رو  خانواده عشایر  جمعیت 
یازده هزار خانوار با جمعیت ۶۰ هزار نفر است که حدود ۲۷ 
هزار نفر در غرب، ۲۷ هزار نفر در جنوب و سه تا چهار هزار 
نفر در شرق اصفهان هستند. اسفندیاری اضافه کرد: با توجه 
به مکاتبات سازمان امور عشایر و مسئولان استان با رئیس 
سازمان جنگل ها و مراتع کشور، تفاهم نامه ای جهت ساخت 
با هماهنگی  تلاشیم  در  و  نوشته شده  مراتع  در  سرپناه 
فرمانداران و دادستان استان، عشایر بتوانند سرپناهی چهار 
دیواری بدون آب، برق، گاز جهت جلوگیری از سرما و گرما 
و وحوش داشته باشند. مدیرکل امور عشایر استان اصفهان 
گفت: عشایر جامعه سوم، مولد و زحمت کش کشور هستند 
قرمز و  توقع و هزینه ۳۰ درصد گوشت  با کمترین  که 
۳5 درصد صنایع دستی استان و کشور را تولید می کنند. 
مختار اسفندیاری با اشاره به شعار سال، از مسئولان استان 

خواست تا در حفظ زندگی و تولیدات عشایر تلاش کنند.

توسعه 15 شهرک صنعتی 
استان اصفهان در دستور کار 

است
گفت:  اصفهان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
استان  تقاضامحور  صنعتی  شهرک   ۱5 مساحت  توسعه 
دارد.  قرار  کار  دستور  در  سرمایه گذاران  جذب  هدف  با 
رسول سواری در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: با توجه 
به چالش کمبود زمین در استان، برنامه ما پیگیری توسعه 
در شهرک های صنعتی موجود است و به دلایل توجیهات 
فنی و اقتصادی، در پی ایجاد شهرک های صنعتی کوچک 
در استان نیستیم و در حال توسعه شهرک های موجود در 
استان هستیم. وی ادامه داد: استقرار و ایجاد شهرک های 
صنعتی جدید را با وسعت بالای هزار هکتار برای داشتن 
تمرکز مدیریتی و ارائه منابع راحت، ارزان و کیفی دنبال 
می کنیم. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی اصفهان 
برنامه های  دیگر  از  تخصصی  شهرک های  ایجاد  افزود: 
شرکت شهرک های صنعتی استان در سال جاری است 
که در این راستا با توجه به وجود منابع معدنی غنی در 
شهرستان نایین، در تلاش برای احداث شهرک صنعتی 
از  استفاده  بر  علاوه  که  هستیم  معدنی  مواد  فرآوری 
ظرفیت مواد اولیه موجود، از خام فروشی هم جلوگیری 
کنیم. وی با اشاره به اینکه ظرفیت های خوبی در زمینه 
پوشاک و نساجی در استان اصفهان وجود دارد خاطرنشان 
کرد: درصدد ایجاد شهرک پوشاک در این استان هستیم 
و شهرک شیمی پارک اصفهان را در منطقه شهرضا که 
استعداد خوبی در این حوزه وجود داشت را دنبال کردیم. 
سواری بیان کرد: راه اندازی شهرک های صنعتی، مسئله 
در  سرمایه گذاران  و  فعال  واحدهای  به  زمین  تخصیص 
حوزه های مختلف را برطرف خواهد کرد. مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی اصفهان افزود: با شرایط کنونی امکان 
در  برابر  تا چهار  تا سه  اشتغال  و  تولید  افزایش ظرفیت 
شهرک های صنعتی استان اصفهان وجود دارد. وی ادامه 
داد: تعیین تکلیف اراضی بلاتکلیف را با جدیت در دستور 
کار قرار دادیم و اراضی که از سال های گذشته و دهه ۷۰ 
و ۸۰ تا دهه های اخیر واگذار شده در حال تعیین تکلیف 
هستند و با توجه قراردادهایی که وجود دارد بازپس گیری 
زمین ها انجام می شود. سواری گفت: واحدهای فعال مجاور 
در اولویت ما برای واگذاری زمین ها قرار دارد و درصورتی که 
فعال مجاوری وجود نداشته باشد واحدهای صادراتی، در 

اولویت قرار خواهند گرفت. 

  خبر  خبر

مدیرکل صنایع خودرویی وزارت صمت گفت: مبلغ ۱۰۰ 
میلیون تومانی که متقاضیان خرید خودرو در طرح یکپارچه در 
حساب شخصی خود برای خرید خودرو بلوکه کرده اند در واقع 
اعتبار خرید است و پیش پرداخت محسوب نمی شود و پس از 

نوبت دهی متقاضی امکان برداشت دارد.
عبدالله توکلی لاهیجانی در گفت وگو با فارس، اظهار داشت: 
 مبلغ ۱۰۰ میلیون تومانی که متقاضیان خرید خودرو در »طرح 
یکپارچه عرضه خودرو« در حساب شخصی خودشان به نام 
سازمان حمایت بلوکه کرده اند، در واقع پیش پرداخت محسوب 

نمی شود که بگوییم مشمول تورم می شود یا نمی شود.
داشت:  اظهار  صمت،  وزارت  خودرویی  صنایع  مدیرکل 
مبلغ ۱۰۰ میلیون تومانی که متقاضیان خرید خودرو در طرح 
یکپارچه در حساب شخصی خودشان برای خرید خودرو بلوکه 
کرده اند، اعتباری برای خرید خودرو محسوب می شود و اصلا 
به حساب خودروساز واریز نشده است که به عنوان پیش پرداخت 
خرید خودرو قلمداد شود، ضمن اینکه پول ها هنوز در حساب 
متقاضیان خرید خودرو قرار دارد و چه بسا خریداران از بانک ها 

بابت این مبلغ سود نیز دریافت می کنند.
توکلی لاهیجانی اظهار داشت: زمانی که نوبت دهی خرید 
خودرو طرح یکپارچه عرضه خودرو اعلام شد آنگاه خودروساز 
می تواند برای قرارداد فراخوان دهد و اعلام کند که برای خرید 
پرداخت  پیش  به عنوان  باید  را  مبلغی  متقاضی چه  خودرو، 

به حساب خودروساز واریز کند .
وی اظهار داشت: بنابراین تاکنون خودروساز بابت ثبت نام 
در طرح یکپارچه از خریدار خودرو، پولی دریافت نکرده است 
و از آنجا که قیمت های جدید خودرو نیز اعلام شده است همه 
با  را  از طریق طرح یکپارچه خودرو  متقاضیان خرید خودرو 

قیمت های جدید شورای رقابت، خریداری می کنند.
مدیرکل دفتر تخصصی صنایع خودرو وزارت صمت در 
پاسخ به این سؤال که آیا همه ثبت نام کنندگان در طرح یکپارچه 

عرضه خودرو پس از نوبت دهی می توانند نسبت به برداشت مبلغ 
۱۰۰ میلیون تومان از حسابشان اقدام کنند؟ گفت: بله پس از 
اعلام نتایج نوبت دهی طرح یکپارچه خودرو، متقاضیان برای 

دریافت وجه بلوکه شده خود از بانک مانعی ندارند.
توکلی لاهیجانی در پاسخ به این سؤال که به چه دلیل وزیر 
صمت در برنامه صف اول اعلام کرد  که متقاضیانی خرید خودرو 
که نوبت تحویل خودرو آن ها نیمه اول امسال است امکان 
برداشت ندارند، اما آن هایی که نوبت تحویل خودروهایشان در 
نیمه دوم سال است، امکان برداشت دارند؟ گفت: وزیر صمت 
نیز اعلام کرده که است که متقاضیان خرید خودرو در طرح 
یکپارچه پس از اعلام نوبت دهی می توانند مبلغ ۱۰۰ میلیون 

تومان را برداشت کنند.
قاعدتا  نوبت دهی،  نتایج  اعلام  از  بعد  داشت:  بیان  وی 

خودروسازان برای دریافت پیش پرداخت از متقاضی، فراخوان 
می دهند بنابراین طبیعی است که کسانی که نوبت تحویل 
خودرو آن ها سه ماهه یا شش ماهه باشد مبلغ ۱۰۰ میلیون تومانی 
را که از حساب بانکی خود برداشت می کنند به عنوان پیش 
پرداخت در حساب خودروساز واریز کنند بنابراین در واقع دیگر 
متقاضی خرید خودرو نمی تواند استفاده دیگری از پولش داشته 

باشد.
وی افزود: اما کسانی که نوبت تحویل خودرو آن ها در نیمه 
دوم سال است طبیعی است که این مبلغ ۱۰۰ میلیون تومان در 
نزد خودشان حفظ می شود تا زمانی که خودروساز فراخوان دهد 

و لازم باشد که پولی به حساب خودروساز واریز کنند.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودروها اغلب سه ماهه و 
شش ماهه است، گفت: بنابراین اگر خودروساز شرایط فروش را 

اعلام کرد، خریدار باید مبلغی را به عنوان پیش پرداخت به حساب 
خودروساز واریز کند.

این مقام مسئول در وزارت صمت با بیان اینکه ما اجازه 
پیش فروش بیش از ۶ ماهه را به خودروساز نمی دهیم، گفت:  
اگر نوبت فردی برای خرید خودرو به عنوان مثال اسفند ۱۴۰۲ 
تعیین شده است، باید منتظر بماند که خودروساز فراخوان دهد، 
اما نوبت خرید خودرو برای خریداران در مجموع محفوظ است.

وی اظهار داشت: اگرچه فعلا خودروساز با کسانی که نوبت 
تحویل خودروهایشان در نیمه دوم سال است قراردادی منعقد 
نمی کند اما نوبت ها حفظ می شود ولی این خریداران باید بدانند 
که اسامی آن ها در بلک لیست قرار دارد و امکان ثبت نام در 
طرح های دیگر فروش خودرو را ندارند مگر اینکه از خرید در 

طرح عرضه یکپارچه خودرو انصراف بدهند.

 از هفته گذشته قیمت مرغ با شتاب افزایش یافته است. در 
برخی استان ها کمبود و گرانی مرغ موجب تشکیل صف های 
طولانی در مراکز عرضه مرغ با نرخ دولتی شده است. به اعتقاد 
کارشناسان؛ نامدیران تنظیم بازار شرایط امروز را برای این کالای 

اساسی رقم زده و مقصران اصلی کمبود و گرانی مرغ هستند.
به گزارش اقتصاد آنلاین، برخی از استان ها به ویژه استان های 
جنوبی با کمبود عرضه مرغ و افزایش قیمت آن تا هر کیلوگرم 

۸5 هزار تومان مواجه شده اند.
در روز های اخیر فیلم های متعددی از صف های طولانی در 
مراکز عرضه مرغ با نرخ دولتی منتشر شده و دلیل آن کمبود و 

گرانی مرغ در بازار آزد عنوان می شود.
بازار مرغ در حالی است که مسئولان وعده  آشفته شدن 
آرامش در بازار کالای اساسی تا پایان ماه رمضان را داده بودند. 
در همین ارتباط سید جواد ساداتی نژاد، وزیر سابق جهادکشاورزی 
در بهمن ماه سال گذشته در حاشیه جلسه دولت با بیان اینکه با 

توجه به آمار های موجود ذخایر کالا های اساسی کشور از شرایط 
مطلوبی برخوردار است، اعلام کرد: کالا های اساسی مورد نیاز 
شب عید، ایام نوروز و ماه مبارک رمضان تأمین است و هیچ 

کمبود و مشکلی در این زمینه وجود ندارد.
پایانی سال گذشته زنگ  از ماه های  کارشناسان معتقدند؛ 
خطر کمبود عرضه و گرانی مرغ برای ابتدای سال جدید به صدا 
در آمده بود و آمار ها حاکی از افت محسوس تولید این کالای 
اساسی بودند.رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ گوشتی کشور، 
در گفتگو با اقتصاد آنلاین از نشانه های به صدا درآمدن زنگ 
خطر برای بازار مرغ را کاهش جوجه ریزی در ماه های پایانی سال 
گذشته عنوان کرد و افزود: کاهش جوجه ریزی به دلیل زیان 

مرغداران اتفاق افتاد.
محمد یوسفی ادامه داد: زیان مرغداران نیز در پی گرانی 

نهاده های خوراک دام و افت تقاضای مصرف رقم خورد.
به گفته وی؛ دولت در تأمین ارز کالاهای اساسی از جمله 

نهاده های خوراک دام تعلل می کند و این تعلل نهاده ها را بسیار 
گران کرده و این به معنی ادامه مشکلات در تولید مرغ است.

رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ گوشتی کشور با اشاره به 
اقدام به واردات مرغ گرم از سوی دولت این پرسش را مطرح کرد 
که چگونه می شود برای واردات مرغ ارز باشد اما ارز برای تأمین 
نهاده های تولید نباشد؟یوسفی معتقد است؛ شرایط پیش آمده برای 
بازار مرغ نتیجه عملکرد نامدیران تنظیم بازار است.وی تصریح 

کرد: هر چند تغییر در عالی ترین مقام مدیریت جهاد کشاورزی 
یعنی وزیر اتفاق افتاده است اما، نمی توان انتظار داشت مشکل 

تنظیم بازار کالای اساسی به زودی مرتفع شود.
وی در پاسخ به این پرسش که چه پیش بینی برای روز های 
آینده بازار مرغ دارید، گفت: با عرضه مرغ های وارداتی قیمت ها در 
بازار تا حدودی کنترل خواهد شد اما، بدون رفع مشکلات تولید 

آشفتگی در بازار تکرار خواهد داشت.

قائم مقام شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 
ایران گفت: هیچ تغییری در سهمیه بندی و قیمت بنزین وجود 
نخواهد داشت و هدف از جمع آوری کارت های سوخت تنها 

بحث مدیریت بهتر مصرف سوخت است.
به گزارش مهر، طی روزه ای های گذشته خبرهایی مبنی 
رسانه ها  در  جایگاه ها  در  کارت های سوخت  بر جمع آوری 
منتشر شد که بسیاری علت آن را تغییر شیوه سهمیه بندی 
بنزین و یا افزایش قیمت آن می دانستند علی زیار، قائم مقام 
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 
به مهر می گوید: هیچ تغییری راجع تغییر سهمیه بندی بنزین 
و تغییر نرخ وجود ندارد و تنها بحث مدیریت بهتر مصرف 

سوخت است.

پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  مدیرعامل  معاون 
فرآورده های نفتی ایران ادامه داد: زمانی که افراد از کارت 
جایگاه استفاده می کنند، نمی توان داده برای داده برای تحلیل 
مصرف وجود داشته باشد اما زمانی که کارت هایی که در 
اختیار مردم قرار دارد از کارت های خود استفاده کرده مدیریت 

مصرف بهتری صورت می گیرد.
به  بنزین  سهمیه  لیتر   ۶۰ ماهانه  اکنون  افزود:  زیار 
کارت های سوخت واریز می شود که با نرخ یک هزار و 5۰۰ 
تومان مورد استفاده قرار می گیرد و امکان استفاده ۱5۰ لیتر 
بنزین با نرخ سه هزار تومان برای مردم وجود دارد. به همین 

دلیل مشکلی از بابت سوخت و کارت های سوخت نیست.
پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  مدیرعامل  قائم مقام 

فرآورده های نفتی اضافه کرد: البته باید در نظر داشت که 
همه کارت های سوخت جمع آوری نمی شود بلکه تعدادشان 
کم می شود و کسانی که کارت خود را به همراه ندارند و یا 
فراموش کرده امکان استفاده از کارت های سوخت موجود در 

جایگاه ها وجود دارد.
وی خاطرنشان کرد: در حال فرهنگ سازی هستیم که 
همه مردم از کارت های سوخت خود استفاده کنند تا بتوانیم 

مصرف سوخت در کشور را بهتر مدیریت کنیم.
این مقام مسئول تصریح کرد: سامانه هوشمند سوخت 
وجود دارد که قابلیت های مختلفی دارد و می تواند در امر 
مدیریت مصرف به ما کمک کند و ما داده هایی داشته باشیم 
که بر مبنای آن بتوانیم برنامه ریزی کنیم و هم در بحث 

مدیریت  و  تولید  برای  برنامه ریزی  هم  و  سوخت  قاچاق 
مصرف به توفیق هایی دست پیدا کنیم.

استفاده  نشدن  گرفته  از جدی  انتقاد  با  خاتمه  در  وی 
این زمینه توضیح  از کارت های سوخت در دولت قبل در 
داد: پس از تعطیلی سامانه هوشمند سوخت در دولت قبل 
داده های چندانی در رابطه با مصرف سوخت از دست خارج 
شد مردم به استفاده نکردن از کارت های سوخت خود عادت 
کردند و اکنون نیازمند این فرهنگ سازی هستیم که مردم در 
جایگاه ها از کارت های سوخت خود استفاده کنند تا بتوانیم 
این داده ها را در سامانه داشته باشیم و تحلیل های خود را 
به  بهتر  آینده  برای  برنامه ریزی  و  تولید، مصرف  به  راجع 

عمل آوریم.

معاون برق و انرژی وزیر نیرو گفت: ۳۱ مورد از ۱۴۰ اقدام 
برنامه ریزی شده برای گذر از پیک مصرف تابستان سال جاری 
به  تقاضا و ۱۳ مورد  اقدامات بخش مدیریت مصرف و  به 

اقدامات ستادی و همکاری مربوط می شود.
به گزارش مهر به نقل از وزارت نیرو، همایون حائری در 
جلسه هم اندیشی مدیران عامل و مدیران روابط عمومی صنعت 
برق کشور با موضوع »گذر موفق از پیک تابستان ۱۴۰۲« که با 
حضور مشاور وزیر و مدیرکل دفتر روابط عمومی و اطلاع رسانی 
وزارت نیرو، مدیران عامل شرکت های توانیر، برق حرارتی، 
سخنگوی صنعت برق کشور و ارتباط ویدئوکنفرانسی مدیران 
روابط عمومی صنعت برق برگزار شد، امروز را نقطه شروع 
برنامه های مدیریت مصرف از نگاه و دیدگاه روابط عمومی 

عنوان کرد.
معاون برق و انرژی وزیر نیرو با بیان اینکه مدیریت مصرف 
از دیدگاه روابط عمومی بیشترین بهره را به همراه خواهد داشت، 
افزود: میزان بهره وری یک اقدام مدیریت مصرفی از دیدگاه 
روابط عمومی برابر با ۱۰۰ اقدام دیگر می تواند خروجی و نتیجه 

مثبت و ارزشمند به همراه داشته باشد.
وی با تأکید بر اهمیت مشارکت فعالانه بخش تولید در 
حوزه مدیریت مصرف، ادامه داد: به واسطه این امر، همکاران 
روابط عمومی سختی کار در بخش تولید را به استحضار عموم 
مردم می رسانند، ضمن اینکه تحقق این امر با نگاه جمعی و 

یکپارچه سازی موضوعات پیشروی روابط عمومی در بخش 
تولید همراه خواهد شد.

روابط  توسط  اقدام   ۱۰۰ پیشبرد  از  قدردانی  با  حائری 
عمومی های صنعت برق در سال گذشته، اظهار کرد: پیشبرد این 
اقدامات با بازخورد و نتایج خوبی در حوزه های مختلف از جمله 

پیک سایی برق و مدیریت مصرف انرژی همراه شده است.
وی با ابراز خرسندی از منفی شدن شاخص رشد مصرف 
خانگی برق در سال ۱۴۰۱، اضافه کرد: توفیق های حاصل شده 

در مدیریت مصرف انرژی، بیانگر این امر است که اقدامات 
صورت گرفته در سال گذشته مؤثر و مثمرثمر واقع شده؛ این 
اقدامات در حوزه هایی چون فرهنگ سازی و ارتباط با مردم و نیز 

بهره مندی از سیستم های تشویقی خلاصه شده بود.
حائری با تأکید بر اهمیت پیشبرد اقدامات در حوزه مدیریت 
مصرف، یادآور شد: چنانچه در بخش مصرف ۱۰۰۰ مگاوات 
صرفه جویی صورت گیرد، معادل بیش از ۱5۰۰ مگاوات نیروگاه 
در بخش تولید صرفه جویی می شود، در این بین سوختی که 

در نیروگاه ها مصرف می شود، هزینه های شبکه های انتقال 
برق از سمت تولید به مصرف، تجهیزات شبکه های انتقال، 
شبکه های فوق توزیع و غیره جایگاه ویژه خود را دارند؛ به 
عبارت دیگر ۱۰۰۰ مگاوات نیروگاه مجازی در بخش مصرف 
بدون مصرف سوخت و هزینه های جاری می تواند با ارزش 
افزوده ویژه ای همراه باشد.وی اقدامات مدیریت مصرف را به دو 
نوع استاتیک و دینامیک تقسیم کرد و افزود: اقدامات مدیریت 
مصرف استاتیک ناظر بر بهینه سازی تجهیزات مصرفی است، 
اما اقدامات مدیریت مصرف دینامیک ناظر بر بهینه سازی رفتار 
مصرفی است.وی تأکید کرد: باید ۳۰ هزار مگاوات مصارف 
تابستان  مصرف  بار  اوج  زمان  در  سرمایشی  سیستم های 
امسال، از طریق اقدامات استاتیکی و نیز دینامیکی مدیریت 
مصرف کاهش یابد.معاون برق و انرژی وزیر نیرو آگاه سازی، 
اطلاع رسانی، فرهنگ سازی، آموزش، تعامل با مردم را از جمله 
اقدامات دینامیکی عنوان کرد که توسط روابط عمومی های 
صنعت برق انجام می شود.وی با بیان اینکه برای گذر از پیک 
مصرف تابستان سال جاری، ۱۴۰ اقدام برنامه ریزی شده است، 
گفت: ۳۱ مورد از این ۱۴۰ برنامه را اقدامات بخش مدیریت 
اقدامات ستادی و همکاری  را  مصرف و تقاضا و ۱۳ مورد 
تشکیل می دهد؛ به طورکلی ۴۴ برنامه در ارتباط با مدیریت 
مصرف پیش بینی شده که مسئولیت آن با فعالان روابط عمومی 

صنعت برق کشور است.

معاون برق و انرژی وزیر نیرو خبر داد:

آغاز برنامه های مدیریت مصرف برق در کشور

مقصر آشفته بازار مرغ »نامدیران تنظیم بازار« هستند

پیش بینی قیمت مرغ در روزهای آینده

یک مقام مسئول خبر داد؛

جزئیات جدید از جمع آوری کارت های سوخت در جایگاه ها

مدیرکل صنایع خودرویی وزارت صمت خبر داد؛

امکان برداشت مبالغ واریز شده متقاضیان در طرح یکپارچه خودرو
رنا

س: ای
عک
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ورزش
   منهای فوتبال   خبر کوتاه

شکست ذوب آهن برای 
سپاهان دردسرساز شد

با غلبه نفت بر ذوب این تیم به بقا امیدوار شد، اما این موضوع 
چه تاثیری روی مسیر قهرمانی سپاهان دارد؟ طلایی پوشان 
اصفهانی باید در ۴ هفته پایانی، با نفت مسجدسلیمان، ملوان 
و مس کرمان دیدار کند. این موضوع سبب شد تا خیلی ها 
معتقد باشند با توجه به اینکه احتمالا تا وقتی سپاهان به 
این ایستگاه ها برسد تکلیف سقوط تیم های لیگ برتری 
قطعی باشد، این تیم خیلی راحت مقابل تیم های بی انگیزه 
به پیروزی خواهدرسید.اما پیروزی نفت مقابل ذوب آهن همه 
معادلات را تغییر داد و نفتی ها شانس باقی در لیگ برتر را 
پیدا کردند و بازی با این تیم در هفته ۲۸ اصلا ساده نخواهد 
بود. در حال حاضر در انتهای جدول مس با ۲۱ امتیاز در رده 
چهاردهم است و نفت و صنعت نفت با ۱۶ امتیاز در رده های 
آخر قرار دارند. به این ترتیب فاصله برای بقا فقط پنج امتیاز 
است.حالا باید منتظر ماند و دید به آب وآتش زدن نفتی ها چه 

دردسرهای برای سپاهان ایجاد خواهد کرد.

راز برد مقابل ذوب آهن از زبان 
مربی نفت

مربی نفت مسجدسلیمان می گوید با سختی هایی که کشیدند 
به نتیجه دلخواه رسیدند.رضا طاهری بعد از پیروزی نفت 
مسجدسلیمان مقابل ذوب آهن، گفت: فوتبالی ها می دانند 
وقتی گلی در دقایق ابتدایی بازی زده شود یک تیم باید فشار 
زیادی را تحمل تا گل را حفظ کند و این به نوعی به اعتصاب 
بچه ها قبل از بازی با تراکتور برمی گردد. بازیکنان باکیفیتی 
داریم ولی بدنشان اجازه نمی داد آن طور که می خواهیم عمل 
کنند، یکسری تمرینات را صبح و بعدازظهر کردیم و جا دارد 
از بچه ها تشکر کنیم که تمرینات ۶ و ۸ صبح را تحمل 
کردند و تمرینات بدنسازی انجام دادیم و ما ناچار در این تایم 
از فصل انجام دادیم و بچه ها واقعا تلاش کردند و تمرکز 
گذاشتند و مزد زحمتشان را هم گرفتند.او ادامه داد: تا الان 
بچه های شرکت نفت زحمت کشیدند و پشتوانه خوبی برای 
تیم بودند. یک خواهش دارم. حالا که ما به جدول برگشتیم و 
فاصله مان نزدیک شده درخواست داریم آقای دانشی، رئیسی، 
شورای تامین و فرماندار همه پشت این تیم بیایند. دلخوشی 
ما هستند و به هرحال بچه ها ادامه راه را امیدوارکننده پشت 

سر بگذارند.

حسینی اصلی ترین گزینه 
هدایت تیم امید

فدراسیون فوتبال یک سرمربی لیگ برتری را به عنوان گزینه 
اصلی سرمربیگری تیم ملی امید مدنظر قرار داده است.

در شرایطی که مهدی تاج از انتخاب و معرفی سرمربی 
جدید تیم ملی امید کشورمان در روزهای ابتدایی این هفته 
خبر داده بود، مجتبی حسینی، سرمربی پیکان اصلی ترین 
گزینه فدراسیون نشین ها برای جانشینی مهدی مهدوی کیا 
محسوب می شود.باوجود مذاکرات مثبت فدراسیون با حسینی 
و تمایل این مربی برای فعالیت در تیم امید، هنوز طرفین 
به توافق قطعی نرسیده اند.در جلسه ای هم که ۲ روز قبل 
بین تاج و امیر قلعه نویی برای انتخاب سرمربی تیم امید 
برگزار شد، سرمربی تیم بزرگسالان موافقت خود را با حضور 
حسینی اعلام کرد و حتی در تماسی که با سرمربی پیکان 

برقرار شد، صحبت های خوبی ردوبدل شد. 

خبری خوش برای ستاره 
پیشین سپاهان

تیم تحت قرارداد محمد محبی در آستانه سقوط به لیگ 
یک پرتغال قرارگرفته است.محمد محبی یکی از جذاب ترین 
نقل وانتقالات تابستانی فوتبال ایران را رقم زد و در شرایطی 
که تصور می شد این وینگر باتجربه و خوش تکنیک بخواهد 
کارش را در فوتبال پرتغال ادامه بدهد، درخواست مجدانه 
ریکاردو ساپینتو برای جذب محبی باعث شد تا ستاره سابق 
ایران  به لیگ  بازیکن استقلال  این بار در قامت  سپاهان 
محمد  دائمی  جذب  در  ناکام  البته  استقلالی ها  بازگردد. 
محبی بودند و وینگر ایرانی باشگاه سانتاکلارا پرتغال با 
امضای قراردادی قرضی به استقلال پیوست.مدیران باشگاه 
استقلال باوجود رسیدن به هفته های پایانی لیگ بیست ودوم 
هنوز نتوانسته اند هزینه رضایت نامه محبی را به صورت کامل 
پرداخت کنند تا یکی دیگر از اتفاقات عجیب مدیریتی در 
فوتبال ایران رقم بخورد. محبی با بازگشت دوباره اش به 
فوتبال ایران، هم توانست به لحاظ فردی به فرم ایده آل 
خود بازگردد و هم نقش مهمی در موفقیت استقلال در 
فصل جاری داشته و بدون شک بازگشت این ستاره باتجربه 
به فهرست تیم ملی هم به واسطه عملکرد درخشان او در 
استقلال بوده است.سانتاکلارا بعد از جدایی محمد محبی، 
فصل بسیار فاجعه باری را در لیگ برتر پرتغال می گذراند و 
جدول ۱۸ تیمی در جایگاه هجدهم قرار دارد و در فاصله 
۷ هفته مانده به پایان فصل، آن ها ۱۰ امتیاز با منطقه امن 
جدول فاصله دارند و همین مسئله باعث شد تا از یاران محمد 
محبی در لیگ پرتغال به عنوان کاندیدای نخست سقوط 
به لیگ یک یاد شود.شاگردان دانیلدو آچیولی در ۱۳ بازی 
اخیرشان در لیگ پرتغال از ۳۹ امتیاز ممکن فقط ۲ امتیاز 
به دست آورده اند تا شرایط بحرانی سانتاکلارا بیشتر نمایان 
شود. محمد محبی با باشگاه پرتغالی تا پایان فصل ۲۴-

۲۰۲۳ قرارداد دارد که با این اوصاف او باید در پایان لیگ 
آخرین  برای گذراندن  و  استقلال جداشده  از  بیست ودوم 
فصل از قراردادش به تیم سانتاکلارا بازگردد اما در این میان 
گفته می شود که در قرارداد محبی قیدشده که در صورت 
سقوط باشگاه پرتغالی به دسته پایین تر، امکان فسخ برای 
ستاره ایرانی فراهم می شود که در صورت تحقق این اتفاق، 
بدون شک استقلالی ها فرصت ایده آلی برای تمدید قرارداد 

محمد محبی به دست خواهند آورد.

اصفهان میزبان مسابقات 
انتخابی تیم ملی بدمینتون

مسابقات انتخابی تیم ملی بدمینتون بانوان برای حضور 
دربازی های آســیایی هانگژو به میزبانی اصفهان برگزار 
می شــود.پس از تعویق یک ساله در برگزاری بازی های 
آســیایی هانگژو، اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ مسابقات انتخابی 
تیم ملی بانوان و آقایان انتخابی تیم  ملی اعزامی به این 
مسابقات برگزار خواهد شد.به این ترتیب از تاریخ ۱۳ تا ۱5 
اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ اردو انتخابی تیم ملی بانوان با حضور 
۱۸ بدمینتون باز به میزبانی اصفهان برگزار خواهد شد.در 
این میان یگانه کرمانی، به عنوان تنها نماینده اصفهان به 
اردو دعوت شده اســت.در اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ مسابقات 
انتخابی تیم ملی بانوان در رشته بدمینتون در کرج برگزار 
شد که باتوجه به تعویق افتادن این بازی ها از سال ۲۰۲۲ 
به ۲۰۲۳ انتخابی مجددا در اردیبهشــت ماه در اصفهان 

برگزار خواهد شد.

راه صدرنشینی تیم هندبال 
سپاهان هموارشد

ســرمربی تیم هندبال ســپاهان پس از دیــدار این تیم 
مقابل گیتی پسند گفت: از قبل می دانستیم بازی سختی 
مقابل گیتی پســند داریم و آمده بودیم پیروز شویم تا راه 
برای صدرنشــینی دور مقدماتی را هموارتر کنیم.مجید 
رحیمی زاده پس از پیروزی ۲۸ بر ۱۹ سپاهان مقابل تیم 
هندبال گیتی پسند اظهار داشت: این دیدار به نوعی دربی 
شهر محسوب می شد و دربی ها همیشه حساسیت خاص 
خودش را دارد. گیتی پســند تیمی قابل احترام است و از 
بازیکنان و کادر خیلی خوبی بهره می برد، نباید فراموش 
کنیم که این تیم شگفتی ساز لیگ شد و چند هفته قبل 
توانست شهید شاملی کازرون را شکست بدهد.وی افزود: 
فارغ از اختلافی که درنتیجه به وجود آمد می دانســتیم 
بازی راحتی مقابل آن ها نخواهیم داشت و همان طور که 
مشاهده کردیم در نیمه اول پا به پای ما پیش آمدند و اما 
نیمه دوم ما با استفاده از تجربیات بالاتری که بازیکنانمان 
داشتند توانســتیم اختلاف را بیشتر کنیم و پیروز شویم.

سرمربی سپاهان در ارتباط با نیازی که به این برد جهت 
ادامه صدرنشینی داشــتند تصریح کرد: باوجود این که ۲ 
امتیاز بیشتر از تیم شهید شاملی کازرون داریم اما هرلحظه 
امکان دارد صدر جدول دستخوش اتفاقات و تغییر شود. 
باوجود این که در آیین نامه اعلام شده است تیم های اول و 
دوم دور مقدماتی فینال و تیم های سوم و چهارم رده بندی 
را برگزار کنند اما ما در تلاش هســتیم و سعی می کنیم 

مرحله مقدماتی را با صدرنشینی به پایان ببریم.

جدال حساس بانوان 
هندبالیست برنده نداشت

در هفتــه یازدهم مســابقات لیگ برتر هندبــال بانوان 
باشــگاه های کشــور، تیم فولاد مبارکه سپاهان برابر تیم 
شاملی کازرون قرار گرفت که درنهایت این دیدار با نتیجه 
مساوی ۲۶ بر ۲۶ به پایان رسید.در هفته یازدهم هجدهمین 
دوره مسابقات لیگ برتر هندبال بانوان باشگاه های کشور 
تیم فولاد مبارکه ســپاهان برابر تیم شــاملی کازرون در 
ورزشــگاه میثمی اصفهان به رقابت پرداخت که درنهایت 
این بازی با نتیجه مساوی ۲۶ بر ۲۶ به پایان رسید.شاگردان 
مونتسرات پوچه دیاز در شروع نیمه اول، با حملات متعدد به 
سمت دروازه حریف تاخته و از آن ها پیش افتادند اما حریف 
قصد عقب نشینی نداشت و پا به پای یکدیگر پیش می رفتند 
تا درنهایت نیمه نخســت با نتیجه برابر ۱5-۱5 به پایان 
برسد.تلاش دو تیم در نیمه دوم نیز پایاپای پیش رفت تا در 

انتها بازی با نتیجه برابر ۲۶ به پایان برسد.

انتخاب مربی تیم ملی بسکتبال 
تا قبل از پایان لیگ 

دبیر فدراسیون بســکتبال با اشاره به حضور تیم ملی در 
جام جهانی بسکتبال گفت: تمرینات و اردوهای تیم ملی 
بعد از پایان لیگ برتر یعنی حدوداً اوایل خردادماه برگزار 
خواهد شد؛ البته سرمربی تیم ملی قبل از پایان لیگ برتر 
تعیین تکلیف خواهد شد.محسن  معزی فر در پاسخ به این 
پرســش که چه تمهیداتی برای حضور شایسته تیم ملی 
بســکتبال ایران در جام جهانی در دستور کار فدراسیون 
است، توضیح داد: مهم ترین اتفاقی که برای بسکتبال رخ 
داد به کسب مجوز حضور در جام جهانی ۲۰۲۳ بسکتبال 
بازمی گردد و همه تمرکز و هدف ما معطوف به پشتیبانی 
و تدارکات لازم برای حضور در این رویداد مهم اســت.

وی ادامه داد: حضور در جام جهانی و رقابت در این سطح 
نیازمند تغییر نگاه و تمرکــز بر روی فعالیت های مرتبط 
است و اگر می خواهیم در این سطح از مسابقات عملکرد 
قابل قبولی داشته باشیم باید رویکردی تازه و جدید را در 
این مسیر برای خود ترسیم کنیم.دبیر فدراسیون بسکتبال 
گفت: قرار است جلسه هیئت رئیسه فدراسیون را در اواخر 
این ماه برگزار کنیم که در آن عملکرد تیم ملی، کادر فنی 
و تمامی بازیکنان بررسی خواهد شد، طبیعی است زمانی 
که وارد فضای جهانی می شویم باید تمامی نگاه و تمرکز 
ما هم بر روی این حضور معطوف باشــد. دبیر فدراسیون 
بسکتبال در واکنش به این پرسش که آیا ادامه برنامه های 
تیم ملی به جمع بندی نشست هیئت رئیسه فدراسیون در 
خصوص انتخاب ســرمربی تیم ملی بازمی گردد یا خیر، 
گفت: تمرینات و اردوهای تیم ملی بسکتبال بعد از پایان 
لیگ برتر یعنی حدودا اوایل خردادماه برگزار خواهد شد، 
البته تیم ملی قبل از پایان لیگ برتر تعیین تکلیف خواهد 
شد و اگر هر فردی سکان هدایت تیم را در دست بگیرد 
و خواهان تغییر برنامه باشــد امکان جابجایی بر اساس 

هماهنگی های لازم وجود دارد.

نتایجی سینوسی در این فصل دست از سر 
ذوب آهن برنمــی دارد؛ بردی روحیه بخش و 
شکستی ناامیدکننده. به این روند پر نوسان 
باید یک دوره تســاوی های سریالی راهم 
اضافه کرد تا عیار نامیزان گاندوهای اصفهانی 
بیشتر مشخص شود. در پایان هفته بیست و 
ششم شاگردان تارتار شش بار موفق به شکست حریفان شده اند 
درحالی که هشــت بار هم طعم باخت را چشیده اند. در ۱۲ بازی 
هم به تقسیم امتیاز با تیم مقابل رضایت داده اند. چنین بیلانی جز 
این که ذوب آهن از یک بیماری مزمن رنج می برد هیچ نشانه ای 
دیگری ندارد. تیمی که در ۲۶ بازی گذشته هرگز نتوانسته دوبار 
پشت سر هم پیروز شود و شش امتیاز به جیب بزند.بدون شک 
شــرایط جدولی چنین تیمی نمی تواند چندان جالب توجه باشد 
چراکــه آنچه یک تیم را به بالای جدول می فرســتد ثبات در 
نتیجه گیری است. امتیازی که ذوب آهن فصل جاری کاملا از آن 

بی بهره است.آن ها در هفته بیست و پنجم تیم مدعی گل گهر 
را از پیش رو برداشتند تا همه را نسبت به نتایج هفته های پایانی 
امیدوار کنند اما این خوشی چند روزی بیش تر دوام نیاورد چراکه 
همین جمعه گذشته مقابل تیم انتهای جدولی نفت مسجدسلیمان 
شکســت خوردند تا همه آن رویاها نقش بر آب شود. البته این 
روند پر فراز و نشــیب از همان ابتدای فصل گریبان سبزپوشان 
اصفهانی را گرفته بود. آن ها لیگ ۲۲ را به گونه ای عجیب آغاز 
کردند و تا پایان هفته ششــم بدون بردوباخت پیش آمدند اما 
بازی با پیکان در هفته هفتم سرانجام طلسم این تساوی های 
پرتعداد را شکست. پیکان تیم سخت کوش فصل جاری لیگ به 
ذوبی ها کمک کرد تا خط تیره مقابل بردهای ذوب آهن پاک شده 
و سرانجام سبزقباها به پیروزی برسند.تصور بر این بود که برد 
مقابل تیم خودروساز تهرانی آغازی خواهد شد برخروج گاندوها از 
شرایط ثابت و آغاز روند صعودی. اما  در بازی هفته هشتم مقابل 
نساجی،  ذوبی ها دوباره دلتنگ همان هفته های پرتساوی شدند و 

به جایگاه قبلی بازگشتند.این هفتمین مساوی گاندوها در لیگ ۲۲ 
به شمار می رفت که با یک هفته تاخیر از راه رسید.در هفته های 
نهم و دهم دست ذوبی ها حتی به همان تک امتیازهای که به آن 
دلخوش بودند هم نرسیدند چراکه دوشکست پشت سرهم مقابل 
استقلال و گل گهر، تیم سبزپوش اصفهانی را تا مرز بحران پیش 
برد.بحرانی که قابلیت تبدیل شدن به یک به هم ریختگی اساسی 
را داشت اما جدال با نفت مسجدسلیمان پیش از تعطیلات لیگ 
برتر به کمک شاگردان تارتار آمد تا گاندوهای اصفهانی دوباره به 
خودشان بیایند. برتری پنج بر یک مقابل نفت یک برد به هنگام 
بود و علاوه بر این که دومین برد را برای ســبزها به ارمغان آورد 
شرایط خط حمله خاموش این تیم را هم بهبود بخشید. با این 
برد ذوبی ها به استقبال تعطیلات لیگ رفتند تا آماده بازگشت به 
مسابقات  شوند.با آغاز دوباره رقابت ها، نخستین حریف ذوبی ها 
آلومینیوم اراک بود. شاگردان تارتار در مقابل حریف اراکی با ارائه 
یک بازی حسابگرانه مهمان را با شکست بدرقه کردند تا بازگشتی 

پیروزمندانه به لیگ داشته باشند.جدال هفته سیزدهم با فولاد در 
اهواز هم نبردی حســاس و نزدیک برای ذوبی ها از آب درآمد 
و چه بسا اگر اخراج غافلگیرکننده دقیقه ۲۳ نادر محمدی اتفاق 
نمی افتاد حتی ممکن بود گاندوها با دست پر اهواز را ترک کنند. 
اما بازی هفته چهاردهم با صنعت نفت آبادان و هفته پانزدهم با 
هوادار شــرایط را برای ذوب آهن تیره وتار کرد. تساوی خانگی 
مقابل تیم آبادانی و شکست از تیم تهرانی، شاگردان مهدی تارتار 
را از رتبه هفتمی تا دهمی پایین آورد تا همه امیدها برای بالیدن به 
یک ذوب آهن جاه طلب حداقل در نیم فصل به یاس تبدیل شود و 
رتبه ای بهتر از دهمی به شاگردان تارتار نرسید. با شروع نیم فصل 
دوم هم در بروی همان پاشــنه چرخید و چند شکســت دور از 
انتظار دوباره همه چیز را تحت شعاع قرارداد و به شدت اوضاع را 
به هم ریخت.ذوبی ها در نخستین بازی دور برگشت یک بر صفر 
مغلوب پرسپولیس شدند و در هفته هفدهم هم سه بر یک گوی 
رقابت را به تراکتور واگذار کردند تا این دوشکست پشت سرهم 
بدترین وضعیت را برای گاندوهای اصفهانی رقم بزند.سقوط به 
رتبه دوازدهم جدول تبعات این شکست های متوالی بود که حتی 
تســاوی بدون گل در برابر مس رفسنجان چندان کمکی بهتر 
شدن اوضاع نکرد.هفته نوزدهم هم با تساوی یک بر یک مقابل 
ملوان سپری شــد و در هفته بیستم باخت در شهرآورد فوتبال 
اصفهان از راه رسد تا شاگردان مهدی تارتار از پنج بازی نیم فصل 
دوم تنها  دو امتیاز اندوخته باشند و رتبه سیزدهمی هم پیامد چنین 
روند نزولی بود.اما هفته بیست و یکم وبرتری در برابر مس کرمان 
کمی از زهر این شــرایط بحرانی کاست و تساوی بدون گل با 
پیکان در هفته ۲۲، یک امتیاز به کیسه ذوبی ها واریز کرد تا رتبه 
دهم به سبزپوشان اصفهانی برسد.در هفته های ۲۳ و ۲۴ هم یک 
برو یک شکست برای شاگردان تارتار به ثبت رسید؛ پیروزی برابر 
نساجی و باخت به استقلال. ظاهرا این سیر آونگی قرار است تا 
پایان فصل ادامه داشته باشد و تداوم چنین شرایطی ذوب آهن به 

جایگاه شایسته در جدول رده بندی نخواهد رساند.

گاندوهای اصفهانی همچنان برمدار نتایج سینوسی

خوشی به ذوب آهن نمی سازد

پیشکسوت فوتبال اصفهان با تاکید بر اینکه سپاهان همه 
قابل  فوتبال  گفت:  دارد،  قهرمانی  برای  را  لازم  پتانسیل 
پیش بینی نیست اما روی کاغذ سپاهان بازی های آسان تری 
دارد و شانس اصلی و شایسته قهرمانی است.رسول کربکندی 
و  اخیر  هفته های  در  ذوب آهن  فوتبال  تیم   عملکرد  درباره 
پیروزی این تیم مقابل گل گهر سیرجان و شکست مقابل نفت 
مسجدسلیمان اظهار داشت: مشکل اصلی ذوب آهن نوسان 
بالا است؛ تیم های مهدی تارتار به طورمعمول بین رده ششم 
تا دهم قرار می گیرند، متاسفانه باشگاه ذوب آهن و سرمربی 
تیم، هیچ کدام برنامه ریزی و هدف خاصی درمورد جایگاه تیم و 
اینکه قرار است که به کجا برسند، نداشتند.وی افزود: به نظرم 
مدیران باشگاه ذوب آهن  باید همان ابتدای فصل تکلیف خود 
را مشخص و معلوم کنند که از حضور در لیگ برتر به دنبال 
هدفی هستند و طبق آن برنامه ریزی کرده و بودجه و نفرات 
را مشخص کنند. اما در حال حاضر چه باشگاه و چه سرمربی، 
تیم را با دو فصل قبل که در آستانه سقوط قرار داشت، مقایسه 
می کنند و تفکر اشتباهی دارند که به رتبه های هفتم و هشتم 
جدول افتخار می کنند.دروازه بان سابق ذوب آهن خاطرنشان 
کرد: جایگاه فعلی ذوب آهن نسبت به فصل هایی که در معرض 
خطر بود خوب است اما سابقه باشگاه و هواداران این تیم نشان 
می دهد که به این جایگاه ها اصلا راضی نیستند. البته قبلا 

هم  گفتم که شرایط ذوب آهن و سپاهان ازنظر برنامه ریزی، 
بودجه و پتانسیل اصلا قابل مقایسه نیست بااین حال باشگاه 
می توانست به جای برخی بازیکنانی که خیلی هم کم به آن ها 
بازی رسیده است نفرات کمتر ولی موثرتری جذب کند، که 
البته این مورد برخلاف تفکر همیشگی مهدی تارتار است.وی 
افزود: قاعدتا اگر بازیکنان بهتری به تیم می آمدند هم ازلحاظ 
روانی به مجموعه کمک می کردند و هم می توانستند کمک 

کنند تیم به وضعیت و جایگاه بهتری نیز برسد.کربکندی با 
پیروزی دلچسب ذوب آهن مقابل گل گهر، درباره  به  اشاره 
عملکرد این تیم در هفته های باقی مانده فصل یادآور شد: 
ذوب آهن مقابل گل گهر پیروزی خیلی خوبی کسب کرد اما 
بعید است که در هفته های باقیمانده بتواند رتبه ای بهتر از ششم 
یا هفتم کسب کند و باشگاه باید در پایان فصل برای سال 
آینده برنامه ریزی بهتری داشته باشد.وی در ادامه به شرایط 

سپاهان در مسیر قهرمانی اشاره کرده و گفت: سپاهان امسال 
همه پتانسیل لازم را برای قهرمانی داشته و ازنظر امکانات 
سخت افزاری، بودجه و هوادار هیچ کمبودی ندارد و کادر و 
سرمربی خارجی و بازیکنان خیلی خوبی را اختیار گرفته اند و 
همه چیز برای قهرمانی این تیم مهیا است.رسول کربکندی 
افزود: اما این شانس در هفته های آتی همچنان باقی است، 
مهمترین نکته در هفته های باقی مانده تقابل سرخابی ها در 
دربی تهران است که هر نتیجه ای در آن مسابقه به سپاهان 
کمک می کند، چه بسا که نتیجه مساوی دربی، خوشایندترین 
نتیجه برای سپاهانی ها باشد.وی جو ورزشگاه یادگار امام تبریز 
را در نتیجه و اشتباهات داور موثر دانست و گفت: سپاهان 
مقابل تراکتور، در زمین برتری داشت اما حضور پرشور هواداران 
تراکتور و جو ورزشگاه باعث شد داور هم تحث تاثیر فشار قرار 
بگیرد و به نظرم حداقل یک  پنالتی حق سپاهان بود که گرفته 
نشد.دروازه بان سابق فوتبال اصفهان با اشاره به بازی های پیش 
روی سپاهان خاطرنشان کرد: فوتبال هیچ وقت قابل پیش بینی 
نیست و نمی توانیم بگوییم سپاهان بازی های آسانی در پیش 
دارد زیرا در مقطعی از فصل هستیم که تیم هایی برای فرار از 
سقوط و کسب جایگاه بهتر تلاش می کنند، اما روی کاغذ 
سپاهان بازی های آسان تری دارد و شانس اصلی و شایسته 

قهرمانی است.

مشکل اصلی ذوب آهن نوسان بالا است

ایـن  بازیکنـان  می گویـد  ذوب آهـن  فوتبـال  تیـم  مربـی 
تیـم در تقابـل بـا نفـت مسجدسـلیمان غافلگیـر شـده اند.

قاسـم حدادی فرپـس از شکسـت یـک بـر صفـر برابـر نفت 
مسجدسـلیمان، گفـت: ایـن بـرد را بـه مسجدسـلیمانی ها 
تبریـک می گویـم؛ یـک بـازی هوشـمندانه انجام دادنـد و در 
دقایـق ابتدایـی بـازی به گل رسـیدند و توانسـتند ایـن گل را 
حفـظ کننـد. ایـن هـم شـیوه ای ای فوتبال اسـت و بـه آن ها 
تبریـک می گویـم و امیدوارم ادامه دار باشـد و ببینیم که دوباره 
مسجدسـلیمان، تیمی بهتر از این در لیگ داشـته باشـد. واقعا 
حـق ایـن مـردم بیشـتر از این اسـت.وی افـزود: مـا هم تیم 
دسـت وپا بسـته ای نبودیـم و غافلگیـر شـدیم. در ادامـه بازی 
هـم بـا توجه به فشـردگی بازی مسجدسـلیمان، رو بـه بازی 
بلنـد آوردیـم امـا موفـق نبود. ایـن قانـون فوتبال اسـت و به 

آن هـا تبریـک می گویـم و آرزوی بهترین هـا را بـرای آن هـا 
دارم.مربـی ذوب آهـن دربـاره مصدومیـت حبیـب فرعباسـی 
توضیـح داد: حبیب در این دو سـال یکی از بهترین مهره های 
مـا بـوده و واقعـا در تیم مـا تاثیرگذار و بدون جایگزین اسـت. 
او آسـیب بـدی دیـد و امیـدوارم زودتـر برگردد، چـون تیم به 
او نیـاز دارد. ایشـان دچار مصدومیت نسـبتا شـدیدی شـده و 
فکـر می کنـم الان در اتـاق جراحـی اسـت. امیـدوارم بلا دور 
باشـد و او هـر چه زودتـر دوره درمان و ریـکاوری خود را طی 
کند.حدادی فـر در پایـان دربـاره قضـاوت داور مسـابقه گفت: 
داور خـوب بـود و بـازی را به خوبـی کنتـرل کـرد. شـاید در 
مقاطعـی از بـازی می توانسـت وقـت بیشـتری بگیـرد، چون 
حریـف کمـی به بـازی تاخیـری و انداختـن رو آوردنـد اما در 

کل مشـکلی نبـود و خیلـی خـوب قضـاوت کردند.

لیـگ بیسـت و دوم بـه هفته هـای پایانـی خـود نزدیـک 
شـده امـا رونـد نتایـج سینوسـی ذوب آهـن همچنـان ادامـه  
دارد. سبزپوشـان اصفهانـی دریکـی از مهم تریـن بازی هـای 
هفتـه مقابـل نفـت مسجدسـلیمان به میـدان رفتنـد و بازی 
را بـا نتیجـه یـک بـر صفـر واگـذار کردند تـا نفتی ها بـه بقا 
همچنـان امیـدوار بماننـد.در آن سـو نفت مسجدسـلیمان در 
حالـی بـه مصـاف ذوب آهن آمـده بود که در آسـتانه سـقوط 
قرار داشـت و هـر نتیجه ای غیر از پیروزی می توانسـت حکم 
سـقوط ایـن تیـم را امضا کنـد اما شـاگردان اشـکش پس از 
۲۱ هفته توانسـتند پیروزی دلچسـبی را به دسـت آورند و به 
آینده امیدوار بمانند. مسـابقه ذوب آهن و نفت مسجدسـلیمان 
را می تـوان یکـی از سـرد و کسـل کننده تریـن بازی هـای 
برگزارشـده در طول فصل جاری دانسـت که موقعیت گلزنی 
چندانی نداشـت و فاقد ارزش فنی بالایی بود.ذوب آهن اسـیر 

بی انگیزگی و اشـتباهات فردی بازیکنانش شـد و نتیجه را از 
دسـت داد، سبزپوشـان اصفهانی مقابل نفت مسجدسـلیمان 
همان گونـه بـازی کردند که شـاگردان اشـکش بـه دنبال آن 
بودنـد و در حالـی تـن بـه شکسـت دادنـد کـه می توانسـتند 
برنـده بـازی باشـند و یـا حداقـل بـا یـک امتیـاز زمین بازی 
را تـرک کننـد، امـا آشـفتگی  تاکتیکی، فقـدان تمرکـز لازم، 
کمبـود بازیکن موثـر و خلاق و بی انگیزگـی ذوبی ها ۳ امتیاز 
ارزشـمند را از ایـن تیـم گرفت.سبزپوشـان اصفهانـی در فـاز 
هجومـی بـه دنبـال آن بودنـد که با اسـتفاده از قـدرت حمل 
تـوپ و فرارهـای انفجـاری هافبک هـای کنـاری  ذوب آهن، 
خـط میانـی و دفـاع تیـم نفـت را دور زده و خلـق موقعیـت 
کننـد. امـا فقدان نظـم تاکتیکی به ویـژه در خط میانـی و فاز 
هجومـی در کنـار بازی بسـته و دفاعـی نفتی ها باعث شـده 

بـود کـه حمـلات ذوبی ها رمـق چندانی نداشـته باشـد.

واکنش حدادی فر به شکست دور از انتظار 
ذوب آهن 

وقتی ذوب آهن از خودش ضربه 
می خورد 
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محل  در  شیمی درمانی  داروی  حاوی  نانوذرات  انفجار 
تومور با کمک امواج فراصوت می تواند اثربخشی درمان 

را افزایش داده و عوارض شیمی درمانی را کاهش دهد.
روش های  نانو،  فناوری  توسعه  ستاد  گزارش  به 
دارویی  اما  دارند.  جدی  جانبی  عوارض  شیمی درمانی 
توسط  آنجا  در  و  می شود  جمع  تومور  بافت  در  که 
ندارد.  را  این مشکل  اولتراسونیک فعال می شود،  امواج 
کمپلکس های پلاتین از جمله داروهای متداول در برابر 
سرطان هستند. آنها بسیار مؤثر بوده، اما عوارض جانبی 
شدید دارند. یک تیم تحقیقاتی بین المللی به سرپرستی 
دکتر یوهانس کارگز از دانشکده شیمی و بیوشیمی در 
ایجاد کرده  را  آلمان، کمپلکسی  دانشگاه روهر بوخوم، 
است که در بافت تومور جمع می شود و در آنجا با امواج 
اولتراسونیک فعال می شود؛ بنابراین اثر آسیب رسان آن 
فقط جایی که لازم است، آشکار می شود. کارگز می گوید: 
»مطالعات قبلی به فعال سازی های نوری متکی بود که 
فقط می توانند چند میلی متر در عمق بافت نفوذ کنند، 
اکنون یک روش درمانی با فعال سازی اولتراسونیک ایجاد 
کرده ایم که چند سانتی متر در اعماق بدن نفوذ می کند. 
این روش درمانی می تواند با عوارض جانبی کمی حتی 
برای تومورهای بزرگ و عمیق استفاده شود. محققان 
 angewandte chemie نتایج کار خود را در نشریه
منتشر کردند. کمپلکس های پلاتین )ii( سیس پلاتین، 
متداول  داروهای  جمله  از  کربوپلاتین  و  اگزالیپلاتین 
سرطانی هستند. موفقیت بالینی آنها با عوارض جانبی 
شدید؛ مانند حالت تهوع، استفراغ، آسیب کلیه و سرکوب 
مغز استخوان دیده می شود. برای غلبه بر این محدودیت ها، 
طی دهه های گذشته تلاش های عمده تحقیق در توسعه 
ساختارهای پیچیده پلاتین )iv( سرمایه گذاری شده است. 
یوهانس کارگز توضیح می دهد: این مواد مغذی پایدار و 
غیرفعال بوده، بنابراین کاملًا بی ضرر هستند. در بافت سالم، 
آنها قرار است اینگونه باقی بمانند. اما در بافت سرطان، 
آنها باید به سرعت به کمپلکس های پلاتین )ii(، یعنی 
پلاتین فعال تبدیل می شوند. برای توسعه یک مجموعه 
 )iv( درمانی مؤثر، محققان محصولات پیچیده پلاتین
و حساس کننده اولتراسونیک را در هموگلوبین قرار دادند 
تا نانوذراتی را تشکیل دهند. یوهانس کارگز گفت: »ما 
از تزریق به  نانوذرات پس  توانستیم مشاهده کنیم که 
جریان خون به صورت انتخابی در تومور روده موش جمع 
می شوند، بنابراین از درمان هدفمند پشتیبانی می کنند.« 
پس از اولتراسونیک، پلاتین )iv( در محل تومور فعال 
شد و باعث آزاد شدن سیس پلاتین شد، که برای سلول ها 
سمی است و تقریباً کاملًا سلول های سرطانی را از بین 
می برد. این نتایج می تواند راه را برای توسعه روش های 
جدید درمان تومورهای بسیار بزرگ یا عمیق هموار کند. 
سونوگرافی می تواند نسبت به نور مادون قرمز نزدیک نفوذ 

عمیق تری به بافت داشته باشد.

نهمین دوره جشنواره روستاها و عشایر دوستدار کتاب 
کل  اداره  توسط  ایرانی اسلامی،  هویت  تقویت  برای 
مجامع و تشکل ها و فعالیت های فرهنگی و معاونت 

امور فرهنگی وزارت ارشاد اسلامی برگزار می شود.
به گزارش ایمنا، نهمین دوره جشنواره روستاها و عشایر 
ایرانی اسلامی،  هویت  تقویت  برای  کتاب  دوستدار 
ارزیابی  با  فرهنگی  محرومیت زدایی  و  امیدبخشی 
عملکرد روستاییان و عشایر سراسر کشور و پشتیبانی از 
طرح های ابتکاری آن ها در حوزه کتاب و کتاب خوانی، 
فعالیت های  و  تشکل ها  و  مجامع  کل  اداره  توسط 
و  فرهنگ  وزارت  فرهنگی  امور  معاونت  و  فرهنگی 
ارشاد اسلامی برگزار می شود. این جشنواره به دنبال 
تحقق اهدافی چون ایجاد عدالت فرهنگی، تمرکززدایی 
در مسیر ارتقای فرهنگی جامعه روستایی و عشایری، 
همسوسازی و ایجاد وحدت رویه در برنامه ریزی های 
نهادهای مسئول، احیای هویت روستایی و عشایری 
و سرعت بخشیدن به نهضت توانمندسازی فرهنگی 
روستاییان و عشایر، شناسایی ایده ها و طرح های مرتبط 
با ترویج کتاب و کتاب خوانی و حمایت از اجرای آن ها، 
برقراری ارتباط بین اهالی قلم و کودکان و نوجوانان 
روستاها و عشایر، بالابردن اعتمادبه نفس کودکان و 
نوجوانان روستایی با مشارکت دادن آن ها در بحث های 
به  مراجعه  برای  دانش آموزان  عادت دادن  گروهی، 
کتاب فروشی در روستاها و کمک به تأسیس و تقویت 
کتابخانه های کوچک کانکسی، مهدکودکی، کانونی، 

آپارتمانی و محله ای است.

انفجار کپسول حاوی 
داروی شیمی درمانی 

در تومور با کمک امواج 
فراصوت

نهمین جشنواره روستاها 
و عشایر دوستدار کتاب 

برگزار می شود

طرح: استودیو اص فان| اصفهان امروز آب جایگزین ندارد

جعبه سیاه

قزوینی  دهخدا،  علی اکبر  که  نامه هایی 
سهراب  هدایت،  صادق  جهانگشا، 
سپهری، شاهرخ مسکوب، علی شریعتی 
و غلامحسین ساعدی از پاریس نوشته اند 
پاریس«  از  »نامه هایی  کتاب  دست مایه 
نوشته امیرسعید الهی شده تا او به خوانشی 

از این نامه ها پرداخته و فرازهایی از آنها را بررسی کند. 
با خواندن این کتاب که نشر پارسه آن را منتشر کرده، در 
کنار آشنایی با دیدگاه این روشنفکران درباره پاریس با بخشی 
از روحیه، تفکر، گذران زندگی و رویدادهای فرهنگی این 
روشنفکران آشنا می شویم که هر یک به دلایل مختلفی به 

پاریس سفر یا مهاجرت کرده یا پناهنده شده اند. 
الهی در مقدمه می گوید که این کتاب را با نگاه به رمان 
»نامه های ایرانی« نوشته مونتسکیو نوشته که »ازبک« و 
»ریکا«، دو ایرانی مهاجرت کرده به پاریس شخصیت های 
اصلی آن هستند. نویسنده این دو شخصیت را از نظر خلق وخو 
و موقعیت  و هدف سفرشان به پاریس با روشنفکرانی مقایسه 
کرده که در کتاب »نامه هایی از پاریس« از آنها سخن گفته 
است. به گفته الهی برخی از این روشنفکران خلق وخویی 
نزدیک به ازبک و برخی خلق وخویی نزدیک به ریکا داشته اند. 
بعضی همچون ازبک با آنکه شیفته تمدن غرب بودند؛ اما 
گاهی خود را در آن شهر غریب می یافتند و افسرده می شدند 
و بعضی دیگر همانند ریکا، زندگی در غرب را بسیار دوست 

داشتند و کمتر نگرانی و دلهره به خود راه می دادند.
»نامه هایی از پاریس« هشت فصل دارد که عبارت اند: همه در 
پاریس، قزوینیِ جهانگشا، دخو در پاریس، هدایت در »مُلک 

خاج پرستان«، سپهری در »کعبه نقاشان«، شریعتی در شهر 
»شامپانی«، گوهرمراد و پاریس نامراد و مسکوب در شهر 

آینه ها. 
در بخشی از کتاب درباره غلامحسین ساعدی می خوانیم: 
»در غربت مقاله ای با عنوان »چنته« نوشت و احساس درونی 
خود را درباره مهاجرت و تبعید و آنچه که ازنظر او بر آدم های 
مهاجر و تبعیدی می رود به خوبی نوشت. از دیدگاه او بی پناهی 
و بی تکلیفی ویژگی انسان تبعیدی است. پناهندگی برعکس 
مهاجرت ناشی از فشارهای اطراف است و راهی است که 

انتخاب نمی شود؛ بلکه به آدمی تحمیل می شود. ساعدی، 
تبعیدی را انسانی با قلبی مرده می داند که پوسیده و تباه شده 
است و تکه ای از جسم و روحش را بریده اند و برخلاف مهاجر 
که به ظواهر دل بسته، تبعیدی دل مشغول عمق تنهایی خود، 
خانه به دوش و آواره است؛ انسانی است مضطرب و پناهنده ای 
هراسیده. ازنظر او تبعیدی، آرام و قرار ندارد و درواقع شخص 
مرده ای است که تظاهر به زنده بودن می کند و درهمان حال 
به هویت گذشته اش می چسبد؛ انسانی است بدون امید یا آرزو 
که اندیشه مرگ رهایش نمی کند... عادت به قبرستان رفتن 
که در تبریز و در تهران با او مانده بود در غربت نیز تکرار شد. 
مخصوصاً که فکر درباره  مرگ، درباره  خودکشی، او را متوجه 
یک هم وطن در پاریس دفن شده  دیگری کرده بود: صادق 
هدایت. آثار هدایت را ساعدی هم مثل هزاران روشنفکر دیگر 
در ایران خوانده بود. نام هدایت از دهه  بیست در جامعه ادبی 
ایران نام مطرحی شده بود، بنابراین هر اهل کتاب و اندیشه ای 
که به خواندن و نوشتن رو می آورد به هدایت نیز گوشه  چشمی 
داشت، نام او در محافل روشنفکری مطرح بود... زمانی دکتر 
غلامحسین ساعدی خانه ای گرفته بود در شرق پاریس و من 
خوب یادم هست وقتی از آخرین ایستگاه مترو پیاده می شدیم، 
مدتی هم باید در خیابان طی می کردیم تا به خانه برسیم و 
بعد در مسیر یکی از راه هایی که می توانستیم انتخاب کنیم 
و میان بر بزنیم، گذر از گورستان پرلاشز بود. ما همیشه سعی 
می کردیم از قطعه ای که صادق هدایت و دیگر نام آوران در 
آن قطعه دفن هستند، رد شویم در یکی از همین رد شدن ها 
غلامحسین ساعدی مثل همیشه به شوخی می گفت: من 

می خواهم اندکی بمیرم.«

پزشـکان بیمارسـتان الزهرا اصفهان بدون بیهوشی بیمار، 
موفـق بـه جراحی مغز و اعصاب شـدند.

به گزارش صداوسـیما؛ فوق تخصص بیهوشـی در جراحی 
مغـز و اعصاب بیمارسـتان الزهرا اصفهان گفـت: در عمل 
جراحـی کرانیوتومـی یـا جراحـی بیـدار، پس از بی حسـی 
موضعـی بخشـی از جمجمه بیمـار برداشـته و درحالی که 
بیمار هوشـیار اسـت تومور یا ضایعه مغزی جدا و برداشـته 

می شود.
مهـرداد مسـعودی فـر بـا اشـاره بـه اینکـه در جریـان 
جراحـی، بیمـار به دسـتورات حرکتی پزشـک پاسـخ داده 

و صحبـت می کنـد گفت: عمـل کرانیوتومـی زمانی انجام 
می شـود کـه ضایعـات مغـزی در کنـار مراکـز حرکتـی، 
صحبت کـردن و یـا بینایـی قـرار دارد و در جریـان عمـل، 
تومور با سـالم نگه داشـتن مراکز حسـاس مغزی برداشـته 
می شـود. او افـزود: برخـی افـراد بـه علت کهولت سـن و 
یـا بیماری قلبـی و عروقی کـه تحمل داروی بیهوشـی را 
ندارنـد به پیشـنهاد جراح مغز، عمل جراحی شـان در حالت 
هوشـیاری و بدون بیهوشـی انجام می شـود. مسـعودی فر 
گفـت: ایـن عمل جراحـی موفقیت آمیز بود و بیمـار باحال 

خـوب از بیمارسـتان ترخیص شـد.

 وقتی محوطه کاخ صفوی جهان نما 
علفزار می شود!

سال ۹۴ بود که طی عملیات کاوش باستان شناسی در محل ایستگاه 
امام حسین )ع(، پایه های کاخ جهان نما کشف شد و برخلاف نظر 
بسیاری از متخصصان، ابتدا با کاه گل و سنگ ریزه پوشیده  شد و 
سپس در معرض بازدید قرار گرفت. حالا چند روزی می شود که 
این محوطه صفوی با روییدن انبوهی از گیاهان مزاحم، به زمین 

سبز تبدیل شده است!
به گزارش ایسنا، نحوه نمایش و حفاظتی که سازمان نوسازی و 
بهسازی شهرداری اصفهان درباره پایه های کاخ جهان نما بکار 
کاوش  عملیات  سرپرست  زمان،  همان  که  بود  به گونه ای  برد 
باستان شناسی در این محوطه نیز بیان کرد که »شیوه نمایش کاخ 
جهان نما حتی برای خود ما نیز بسیار مبهم و گنگ است!« به هرحال 
شواهد این کاخ صفوی در پوششی از کاه گل و سنگ ریزه پنهان شد، 
به طوری که بسیاری از بازدیدکنندگان بدون خواندن تابلوی معرفی 
این بنا نمی دانند که این مکعب های خوش تراش و کاه گلی که 
اطرافشان با سنگ ریزه پرشده چیست؟! و در زیر ریگ های موجود 
چه چیزی وجود داشته است؟! بعد از بارندگی های دی و بهمن ماه 
سال گذشته، بخش های عمده ای از این پوشش کاه گلی تخریب شد 
و توسط برخی عابرانِ ناآگاه نیز در بخش هایی از این محوطه، مواد 
دورریختنی جا خوش کرد، تا اینکه در نخستین ماه از سال جدید 
انبوهی از گیاهان مزاحم در محوطه صفوی کاخ جهان نما روییده 
شد؛ گویی ابتدای پیاده راه چهارباغ عباسی با یک پارک سرسبزِ درون 
ویترین آغاز می شود! به گفته کارشناسان حفاظت و مرمت، روییدن 
گیاه در محوطه کاخ جهان نما ممکن است به دلیل بذرهای موجود 
در کاه گل و گرده افشانی آن ها باشد که درپی بارش باران رشد کرده، 
ازاین رو لازم است برای محافظت از پایه های این کاخ و ممانعت 
از رشد ریشه های گیاهان اقدام شود. بااین حال اگرچه مدیرعامل 
سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان نیز از پیگیری برای 
پاک سازی و مرمت این محوطه سخن می گوید، اما درعین حال به 
استفاده مجدد از کاه گل و همچنین احتمال استفاده از سموم برای 
جلوگیری از رشد مجدد گیاهان اشاره دارد! موضوعی که در صورت 

اجرایی شدن، ممکن است به بقایای کاخ آسیب برساند. 
Á  استفاده از سم برای جلوگیری از رشد گیاهان

مزاحم!
محمدعلی ایزدخواستی، مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی 
شهرداری اصفهان در این باره گفت: تهیه طرح مرمت این بنا و 
شناسایی و بررسی آسیب های آن توسط یک گروه متخصص در 
دستور کار است و لازم است گام های مربوط به انجام یک پروژه، از 
هماهنگی ها گرفته تا اخذ مصوبات قانونی، انتخاب پیمانکار و شرح 
عملیات، انجام شود. او با اشاره به اینکه پیش از عملیات مرمت 
باید محوطه این بنا از وجود گیاهان خودرو زدوده شود، افزود: برای 
پاک سازی محوطه، از حذف زوائد گرفته تا حذف گیاهان خودرو با 
شهرداری منطقه هماهنگ خواهد شد. درواقع سازمان نوسازی و 
بهسازی شهرداری، هر فعالیت تخصصی را به حوزه مربوطه واگذار 
خواهد کرد، مثلًا اگر قرار است که عملیات مرمت در یک پهنه 
صورت بگیرد و در کنار آن فضای سبز هم و جود داشته باشد قاعدتاً 
از سازمان پارک ها و فضای سبز می خواهیم که ورود پیدا کند و بعد 
بقیه عملیات مرمت انجام می شود. در مورد پایه های کاخ جهان نما 
نیز بعد از اینکه بستر آماده شد عملیات مرمت با حضور پیمانکار و 
کارشناسان سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری صورت می گیرد. 
ایزدخواستی گفت: حذف گیاهان محوطه کاخ جهان نما در حیطه 
وظیفه سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری نیست، ولی ما در این 
مورد هماهنگی های لازم را با سازمان پارک ها انجام می دهیم و 
سپس شهرداری منطقه اقدام به حذف گیاهان خواهد کرد. در روز 
پاک سازی اولیه نیز کارشناس سازمان نوسازی و بهسازی حضور 
خواهد داشت و با اداره کل میراث فرهنگی نیز هماهنگی می کنیم 
که در صورت تمایل، کارشناس خود را به محل بفرستند تا احیاناً 
در حین پاک سازی به پایه ها آسیبی وارد نشود. مدیرعامل سازمان 
نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان گفت: کلیت این عملیات 
یعنی با احتساب هماهنگی ها و اخذ مجوزهای قانونی، پاک سازی 
توسط شهرداری منطقه، حضور کارشناسان سازمان پارک ها و 
سپس عملیات مرمت، حدود ۲ ماه زمان خواهد برد. او در خصوص 
تخمین زمان برای پاک سازی محوطه کاخ جهان نما از گیاهان زائد، 
اشاره کرد: من نمی توانم بگویم یک روز دیگر، ۲ روز دیگر یا ۱۰ 

روز دیگر این گیاهان حذف می شود، حوزه مربوطه باید انجام دهد 
و وقتی انجام دادند و در اختیار سازمان نوسازی و بهسازی قرار 
دادند، ما حدود ۲۰ روز برای عملیات مرمت زمان نیاز داریم و بعد 
از انجام پاک سازی، پیمانکار با حضور کارشناسان سازمان نوسازی 
و بهسازی، اقدام به مرمت می کند. ایزدخواستی با بیان اینکه در 
صورت لزوم از سموم برای ممانعت از رویش مجدد گیاهان استفاده 
می شود که این مسئله در تخصص سازمان پارک ها است، درباره 
آسیب به بنا به دلیل تزریق مواد شیمیایی، گفت: سازمان پارک ها 
دستور اقدام را در اختیار سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری قرار 
می دهد و ما آن را بررسی می کنیم و هرجایی نیاز باشد به کارشناسان 

اداره کل میراث فرهنگی هم نشان می دهیم.
او در مورد این موضوع که ممکن است بذرهایی درون کاه گل وجود 
داشته باشد که با بارش باران منجر به رشد این گیاهان مزاحم شده 
باشد، توضیح داد: در قسمت هایی که نیاز است در حدی که آسیب 
به بستر تاریخی نزند کاهگل قبلی لایه برداری می شود و سپس 

کاهگل جدید قرار می گیرد.
Á  ممکن است کاه گل ها منجر به رشد گیاهان

شده باشد
اما شهریار ناسخیان، عضو هیئت علمی دانشکده حفاظت و مرمت 
دانشگاه هنر اصفهان در خصوص آسیب هایی که به دلیل رویش 
گیاهان بر بناهای تاریخی وارد می شود و با بیان اینکه هر محوطه 
تاریخی باید در برابر هرگونه رویش گیاه محافظت شود، توضیح داد: 
همه بناهای تاریخی باید در برابر علف های هرز و موجودات موزی 
که با رویش گیاهان در خاک پدیدار خواهند شد، محافظت شوند. 
او با اشاره به رویش گیاه در محوطه کاخ جهان نما، به این نکته 
تأکید کرد که لازم است حفاظت مقیم، برای نگهداشت پایه های 
این کاخ و ممانعت از رشد ریشه های گیاهان در این محدوده اقدام 
کند. استادیار دانشگاه هنر اصفهان با اشاره به تأثیر کاربرد کاه گل بر 
رویش گیاهان در محوطه کاخ جهان نما، گفت: ممکن است که 
کاه گل موجود در روی پایه ها به دلیل داشتن بذر، با گرده افشانی و 
بارش باران منجر به رشد این گیاهان مزاحم شده باشد. البته کاه گل 
به عنوان پوششی برای محافظت از اصل بنا استفاده شده است و باید 
بارها مورد مرمت قرار  گیرد، اما گاهی درون کاه گل بذرهایی وجود 
دارد که با کمی باران سبز می شود. نوع کاه گل، اندود روی کاه گل و 
مواد تزریق شده داخل آن باید ویژگی خاصی داشته باشد تا از رویش 
گیاه جلوگیری شود. ناسخیان اضافه کرد: یکی از راهکارها برای 
زدودن گیاهان روییده شده در محوطه کاخ جهان نما این است که 
می توان نوع گیاه روییده شده را پایش کرده و بر اساس میزان نفوذ 
ریشه ها، مداخله آن بر روی بنا و گستردگی پوشش گیاه، نوعی از 
مواد را برای جلوگیری از رویش، انتخاب و تزریق کرد تا رشد گیاه 
متوقف شده و بذر آن نیز از ریشه خشکانده شود. راهکار دیگر این 
است که گروه کاوش به صورت دستی به نحوی که آسیبی برای بنا 
نداشته باشد، گیاهان را از ریشه منهدم کنند. ریشه گیاهان نباید روی 
اصل بنا، آجر و خشت آن ریشه بدوانند و باید از این اتفاق جلوگیری 
شود. این کارشناس مرمت بنا و بافت های تاریخی در بخش دیگر از 
صحبت های خود، مسئله رویش گیاهان را قابل حل دانست و گفت: 
رویش گیاه موضوعی است که معمولًا در محوطه های تاریخی 
اتفاق می افتد، اما گروه های مرمت آثار وظیفه دارند که از بناها در برابر 
هجمه گیاهان جلوگیری کنند. در خصوص آنچه در محوطه کاخ 
جهان نما نیز رخ داده می توان باتوجه به نوع گیاهی که در محوطه کاخ 
جهان نما رشد کرده است، به صورت دستی اقدام به حذف پوشش 
گیاهی کرد و زمین این محوطه تاریخی را از رشد و نمو آن ها زدود، 

اما تزریق مواد شیمیایی ممکن است به بنا آسیب برساند.

پاریس در نامه ها

 

لیلا شهبازیان

روزنامه فرهنگی، اجتماعی با روش خبری - تحلیلی- اطلاع رسانی 
بنیانگذار:  عبدالمحمد اکبری | تاسیس:  1383
صاحب امتیاز: شرکت رسانه رویداد پارسی 

مدیر مسئول و سردبیر: امیر اکبری 
16Apr2023 | 4601 یکشنبه 27 فروردین 1402 / سـال نوزدهم / دوره جدید/  شماره

آگهی مزایده عمومی داخلی

شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نظر دارد: انواع اجناس اسقاط مازاد موجود در انبار خود را به استناد 
قانون برگزاری معاملات و آئین نامه داخلی، از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت به صورت مزایده 

عمومی به فروش برساند.
لازم اســت مزایده گران در صورت عدم عضویت، قبلی مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی 

امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مزایده محقق سازند.

مبلغ تضمین )ریال(ساعت برگزاریموضوع مزایدهشماره سامانه مزایدهشماره داخلی

مطابق اسناد08:00اجناس اسقاط مازاد401920011002001211000001

تاریخ برگزاری مزایدهآخرین مهلت ارسال پاکاتمهلت دریافت اسنادتاریخ توزیع دفترچه

1402/01/281402/02/051402/02/141402/02/16

 https://www.setadiran.ir/setad/cms پیشنهاد دهندگان می توانند اســناد مزایده را از طریق ســایت
دریافت و حداکثر تا ساعت 19:00 روز سه شنبه مورخ 1402/02/05در سامانه الکترونیک تدارکات الکترونیکی 
دولت بارگذاری نماید و همچنین اسناد فیزیکی )پاکت الف-  ضمانت نامه (خود را حداکثر تا پایان وقت اداری 
روز چهارشنبه مورخ 1402/02/14 به نشانی: اصفهان- چهارباغ عباسی -خیابان عباس آباد- ساختمان ستاد 
 شماره یک شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان طبقه همکف- دبیرخانه، تحویل نمایند. عدم ارسال پاکت الف

 )ضمانت نامه بانکی( تا موعد اعلام شده موجب ابطال مدارک مزایده گر می گردد .
 جهت کســب اطلاعات بازرگانــی با شــماره تلفــن 34121485-031 واحد مناقصــات و مزایده ها
آقای برکت و جهت آگاهی بیشتر درمورد اطلاعات اقلام مزایده، حمل و بارگیری و … این مزایده با شماره 

تلفن: 34122686-031 انبار اسقاط تماس حاصل فرمائید. 
جهت انجام مراحل عضویت در سامانه :مرکز تماس 41934-021، دفتر ثبت نام: 88969۷3۷-021 و 

85193۷68-021 تماس حاصل فرمائید.
مبلغ و نوع تضمین شرکت در مزایده: در اسناد درج شده است.

* شــرکت کنندگان در مزایده می بایســت حداکثر ۷2 ساعت قبل از آخرین مهلت اتمام زمان مزایده با 
مراجعه به سامانه دولت و یا تماس با واحد مزایده، از آخرین اصلاحات احتمالی اسناد مطلع گردند، در غیر 

اینصورت مسئولیت عدم رعایت این بند به عهده مزایده گران می باشد.
* پیشنهادات رسیده با حضور اعضاء کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد.

* پیشنهاد دهنده می بایست صرفا در سامانه الکترونیک دولت ثبت نام کرده باشد.
* به پیشنهادات فاقد اسناد و مدارک مزایده، مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد.

* شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار می باشد. 
* سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد درج گردیده است.

پزشکان اصفهانی و دست آورد جراحی بیدار 


